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Denar za Knežji dvorec
Bela stavka zdravnikov bi
sprožila plaz

Za volanom do
»penzije« Čeprav je marsikdo prepričan, da je 16

koles občutno več, kot si lahko ženska
naloži, se dekleta ne ustrašijo nobene
»mašine«. Voznice kamionov so na sre-
čanju na Lopati kar po vrsti zagotavljale,
da bi rade »penzijo« dočakale za vola-

nom. A če bo jeseni potrje-
na pokojninska reforma,

bodo lahko po sloven-
skih in evropskih ce-

stah vozile vse do
65. leta starosti ...

Tretjeligaša namučila
CM Celje in Rudar

18
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Štore Steel zaradi
poplavne
ogroženosti ob 22-
milijonsko naložbo?

6

Zoran
Sućur:
»S
soprogo
sva
ekumenski
par«
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DOGODKI

UVODNIK

Le še do konca meseca bo
v javni razpravi nov zakon
o invalidsko-pokojnin-
skem zavarovanju. Toliko
časa še imajo predstavniki
sindikatov in delodajalcev
za pripombe. Vlada pravi,
da je to zadnji predlog po-
kojninske reforme in da se
bo pogovarjala samo o kon-
struktivnih pripombah. V
začetku septembra namera-
va predlog zakona predlo-
žiti državnemu zboru. Re-
forma naj bi stopila v ve-
ljavo prihodnje leto. Postop-
no bo uvedla podaljšanje de-
lovne dobe za tri leta in dru-
gačno odmero višine pokoj-
nin. Sindikati so že napo-
vedali naknadni zakono-
dajni referendum.

Vlada trdi, da je cilj pokoj-
ninske reforme zagotoviti
vzdržnost sistema, vzposta-
viti večjo pravičnost in usta-
viti trend padanja pokojnin.
Za vzdržnost sistema bo po
oceni vlade treba za približ-
no tri leta podaljšati delov-
no aktivnost. To pomeni, da
bi bilo treba za starostno po-
kojnino izpolniti 65 let sta-
rosti in 15 let zavarovalne do-
be ne glede na spol. Prej, moš-
ki pri starosti 60 let in žen-
ske 58 let, bi se lahko upo-
kojili tisti, ki so delati začeli
zelo zgodaj. Pogoj bi bil, da
bi imeli moški brez dokup-
ljenih let 43 let pokojninske
dobe in ženske 41 let.

Da bi delodajalce vzpod-
budili k zaposlovanju sta-
rejših delavcev, naj bi se za
delavce med 57. in 60. letom
pokojninski prispevek de-
lodajalca znižal za 50 od-
stotkov in za starejše od 60
let za 30 odstotkov.

Mogoče se bo upokojiti tudi
predčasno, vendar z nižjo po-
kojnino. V teh primerih bi
namreč stopili v veljavo t. i.
malusi. Za 0,3 odstotka manj
bi dobili za vsak manjkajoči
mesec do izpolnitve pogojev
za normalno upokojitev.
Moški bi se lahko z malusi
predčasno upokojili pri 60
letih in z dopolnjenimi 40 leti
pokojninske dobe, ženske z
38 leti pokojninske dobe. Zad-
nji predlog na pobudo sindi-
katov ohranja tudi t. i. časov-
ni bonus za otroke. Upoko-
jitveno starost za pridobitev
starostne pokojnine znižuje
za največ dve leti oziroma po
osem mesecev za vsakega
otroka.

Kaže, da je najnovejši, menda zad-
nji vladni predlog sprememb pokoj-
ninske zakonodaje kar dober. Z njim
namreč ni zadovoljen nihče – no, vsaj
ne gospodarstveniki in sindikalisti.
Ker so ti praviloma vedno na dveh
bregovih, je njihovo nezadovoljstvo
znak, da je predlog kompromis. Vsi,
ki se bomo ali bodo po njem upokoje-
vali, si lahko samo želimo, da ne gre
za gnil kompromis.

Vsemu nasprotovanju navkljub je
namreč povsem jasno, da pokojninsko reformo potrebuje-
mo. Da bomo morali delati dlje. Ker pač tudi živimo dlje.
Saj to ni tako slabo, kajne? Večina Evrope je to sprejela in ni
drugega, kot da se s tem sprijaznimo tudi mi – še zlasti ob
zmanjševanju deleža mladih, ki naj bi, tako kot so doslej,
zagotavljali denar za pokojnine.

Če so razmere res že tako kritične, kot nas (s številkami)
straši vlada, je seveda drugo vprašanje. Tudi to, ali je pot,
po kateri nameravamo stopiti, najbolj prava. O tem se še
strokovnjaki ne strinjajo. Ne vem, morda bi lahko bila po-
stopnost uveljavljanja sprememb res še večja od predvide-
ne – ali pa tudi ne. Vsekakor bi nam lahko ponudili več
korenčkov. Vsi jih imamo raje kot palico in zanesljivo so
bolj učinkoviti.

Navadnemu človeku, bodočemu upokojencu, se je težko
znajti med vsemi številkami, ki jih zdaj premetavajo sem
in tja, še zlasti, ker jih spremlja obupno veliko demagogije.
Res je, da si vsi želimo varno starost, torej tudi pokojnine, s
katerimi bomo lahko živeli. Če bomo morali zaradi tega
dlje potegniti, tudi prav – če ne gre drugače. Za nekatere to
ne bo problem, drugi spet ne bodo zmogli. Več lahko priča-
kujemo invalidov, pogostejši bo bolniški stalež. Človek ima
namreč občutek, da si nihče ne prizadeva za humanizacijo
delovnih mest, za celovito skrb za delavce. Takšno, da bi
lahko zdravi dočakali (vsaj) 65 let.

Celovitost reševanja problemov je sploh naša šibka toč-
ka. Po eni strani mladi zlepa ne morejo do zaposlitve, na
drugi bodo delovna mesta še dlje zasedali iztrošeni delavci.
Saj bi bila za spremembo delovne zakonodaje, a se bojim,
da bi jo delodajalci zlorabili. Starejši delavci bi se znašli na
cesti, še dlje kot zdaj čakajoč na upokojitev, mladi pa bi bili
še naprej »na pogodbah«. Dokler je v ospredju samo dobi-
ček in ne človek, ne pomaga noben zakon.

MILENA B. POKLIČ

Nihče ni
zadovoljen

MILENA B. POKLIČ

Tovšakova
priznava: Vegrad
ni solventen

Več kot en teden so novinarska poročila krožila v
smislu »kdaj poročilo, danes nadzorni svet, jutri uso-
da Vegrada …«, potem pa je včeraj uprava Vegrada sa-
ma sporočila, da velenjska družba ni plačilno sposob-
na oziroma je insolventna.

Ob vsem dogajanju so namreč tudi v nadzornem svetu
družbe, po ocenah mnogih nekoliko pozno, pred dnevi
zahtevali poročilo o polletnem poslovanju in solventnosti
družbe. Prvi rok za oddajo je bil minuli petek, potem naj
bi poročilo prispelo v sredo, za včeraj napovedana seja
nadzornega sveta pa je odpadla, ker sta dva nadzornika na
dopustu. Kakorkoli, uprava je insolventost sama potrdila.
Ali to za podjetje pomeni stečaj ali prisilno poravnavo,
direktorica Hilda Tovšak ni povedala, prav tako tudi ne,
koliko znašajo dolgovi in kdaj bodo delavci dobili plače,
niti ni želela komentirati izginulega denarja iz solidar-
nostnega sklada.

 Vegradova uprava napoveduje, da bo v postopku in-
solventnosti vse upnike družbe enakopravno obravnava-
la, prav tako bo uprava zagotovila izvedbo ustreznih ukre-
pov, ki so v njeni pristojnosti. Ob tem je slišati, da Tovša-
kova razmišlja o odstopu, v Vegradu pa naj bi že dva
tedna v tajnosti pripravljali načrt o finančni reorganiza-
ciji, ki bo vključeval tudi predlog za začetek prisilne po-
ravnave.

Vegrad, za katerega je že konec julija stečaj predlagalo
pet podjetij, ima namreč od februarja blokirane vse po-
slovne račune. Delničarji pa so na skupščini v začetku ju-
lija sprejeli sklep o dokapitalizaciji v skupni višini 15,5
milijona evrov, rok za vplačilo svežega kapitala pa se izte-
če 5. septembra.

US

Delati bomo morali
tri leta dlje
Daljše prehodno obdobje, nižji prispevki za starejše delavce – Znižanje zah-
tevane starosti 65 let za starševstvo

Spremembe pri starostni in
predčasni upokojitvi name-
ravajo uvesti postopno: pri
starostnih pokojninah do le-
ta 2024, pri predčasnih do
leta 2016. Delovna doba se
bo torej podaljševala dokaj
počasi. Še bolj postopno je
predvideno podaljševanje
obdobja za izračun predča-
sne in starostne pokojnine.
S sedanjih 18 let se bo vsako
leto podaljšalo za eno leto vse
do leta 2026, ko se bo za izra-
čun pokojnine upoštevalo 34
najugodnejših zaporednih let
zavarovanja. Odmerni odstot-
ki bodo višji od sedanjih.

Odzivi s
Celjskega
Kot kažejo prvi odzivi, na

Celjskem niti gospodarstve-
niki, še manj pa sindikalisti,
niso zadovoljni s predlaga-
no pokojninsko reformo.

Gospodarstveniki bi pre-
prosto pričakovali več po-
stopnosti, ne pa da padamo
iz enega ekstrema v druge-
ga, bi lahko povzeli razmiš-
ljanje Draga Polaka, direk-
torja Regionalne gospodarske
zbornice Celje. »Ljudje tež-

ko sprejemajo takšne drastič-
ne spremembe. Še večji prob-
lem bo nastal, ker, če bo ob-
veljal predlog, se bodo ljud-
je začeli množično odločati
za upokojitev še pred uvelja-
vitvijo zakona. Seveda bo to
prineslo čakanje na delo, raz-
lična nadomestila … Po dru-
gi strani bi lahko nastal prob-
lem, ker se bo v podjetju ali
gospodarski družbi morda
hkrati upokojila skupina lju-
di z znanjem in izkušnjami.
Problem je praktične in psi-
hološke narave, zato bi res
pričakovali bolj postopne
spremembe.«

Zakon predvideva bonu-
se za tiste, ki bi ostali za-
posleni tudi potem, ko bo-
do že izpolnili minimalne
pogoje za upokojitev. Ob
plači bi mesečno na svoj ra-
čun prejeli še 20 odstotkov
predčasne pokojnine.

Tudi zato bodo gospodars-
tveniki seveda oddali svoje
pripombe na osnutek zako-
na, čeprav se kot večina dr-
žavljanov zavedajo, da bo v
to, recimo kislo pokojninsko
jabolko treba ugrizniti.
»Končni cilj, kot ga je pred-
lagala vlada, je res neizbežen,
so pa različne odprte poti, ki
vodijo do tega cilja. Pred-
vsem bi tudi gospodarstveniki
želeli manj šokov,« pravi Po-
lak.

 Minister za delo Ivan
Svetlik poudarja, da z upo-
kojitvijo ni treba hiteti. Kdor
izpolnjuje pogoje za upo-
kojitev, se bo lahko tudi po
uvedbi novega pokojnin-
skega sistema upokojil po
sedanjih pogojih.

Z zakonom so seveda ne-
zadovoljni tudi sindikalisti, v
Zvezi svobodnih sindikatov
Slovenije so že napovedali re-
ferendum. Kdaj in kako, bo
več znano v prihodnjih dneh,
je napovedal sekretar celjske
sindikalne organizacije Voj-
ko Korošec. Sindikalisti se-
veda najbolj nasprotujejo, da
bi morali delati do 65. leta:
da je to preprosto predolgo.
Vztrajajo, da je 40 let delov-
ne dobe dovolj za polno po-
kojnino. »Če gledamo indu-
strijo, tudi druge dejavnosti,
trgovino in storitve na primer,
je delo do 65. leta problema-
tično že zaradi fizičnih spo-
sobnosti človeka,« je med dru-
gim omenil Korošec.

MBP, US
Foto: GrupA

S podaljšanjem delovne aktivnosti naj bi se zvišala tudi višina pokoj-
nin. A ob hkratnem podaljševanjem obdobja z zdajšnjih 18 na 34 zapo-
rednih let za izračun pokojninske osnove je vprašanje, če ne bo tudi v
prihodnje treba za starost varčevati že v rosnih letih.

Milijonske
terjatve

Stečajni upravitelj Gradisa Zlatko Hohnjec je potrdil,
da se zaradi novo ugotovljenih dejstev nadaljuje stečaj
celjskega Gradisa.

Spomnimo, da je celjsko okrožno sodišče na predlog te-
danjega stečajnega upravitelja Janeza Goloba izdalo sklep,
po katerem bi se stečajni postopek za Gradis končal, ne da
bi bila opravljena razdelitev upnikom, premoženje Gradi-
sa pa bi se preneslo na državo. Seveda so upniki, predvsem
banke in nekatera podjetja, sklepu ugovarjali in sodišče je
minuli teden sprejelo sklep o nadaljevanju postopka. Kot
ocenjuje Hohnjec, je v Gradisu očitno ostalo malo premo-
ženja, skupno je ocenjeno na slabih 7 milijonov evrov. Do-
slej je stečajni upravitelj prejel več kot 600 terjatev do Gra-
disa, pojavljajo pa se še novi izločitveni zahtevki. Tako Hohnjec
računa na približno 650 zahtevkov upnikov.

Skupni znesek terjatev še ni znan, gre pa v desetine mi-
lijonov evrov, kot se je izrazil Hohnjec, ki preizkus terja-
tev napoveduje za 29. avgust. US
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03 42 88 198
www.turnsek.si
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www.turnsek.si
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3000 Celje
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Elektro TurnšekElektro Turnšek
Vaš kabelski operaterVaš kabelski operater

Prve 3 mesece za vse 
nove naroènike,

meseèna naroènina na 

trojèek T28 le 14 EUR!

Prve 3 mesece za vse 
nove naroènike,

meseèna naroènina na 

trojèek  le  EUR!T28 14

TV+NET+TEL

TV+NET+TEL

TV+NET+TEL

TV+NET+TEL

Zaradi znižanja plačila
za delo v dežurstvu, ki ga
prinaša novela zakona o si-
stemu plač v javnem sek-
torju, je soglasja za oprav-
ljanje dodatnega prostovolj-
nega nadurnega dela v Slo-
veniji preklicalo več kot dva
tisoč zdravnikov, med nji-
mi tudi večina zaposlenih
v celjski bolnišnici. Če se
vlada in Sindikat zdravni-
kov in zobozdravnikov Fi-
des do konca meseca ne bo-
sta uspela dogovoriti o re-
šitvi problema, lahko s sep-
tembrom pričakujemo resne
težave.

Bela stavka
zdravnikov bi
sprožila plaz
Zdravniki tudi v celjski bolnišnici umaknili soglasja za
dodatno nadurno delo – Zagotavljali bodo dežurno in ur-
gentno službo, redni program bo okrnjen

»Še vedno upamo, da bo
prišlo do dogovora, a hkrati
iščemo poti, model, ki bi bil
primeren za zdravnike in os-
tale zaposlene v celjski bol-
nišnici in ki bi zagotavljal kar
največjo varnost za pacien-
te,« povzame želje in priza-
devanja vodstev zdravstvenih
ustanov strokovna direktori-
ca celjske bolnišnice prim.
Frančiška Škrabl Močnik.

Zaskrbljenost je upraviče-
na: »Večina zdravnikov, med
njimi vsi, ki dežurajo, je
umaknila soglasje za dodat-
no nadurno delo. Če bodo
zdravniki delali po zakonu,

bodo naredili manj. S spre-
menjeno organizacijo dela
bomo zagotovili nemoteno
delo nujnih ambulant, ur-
genco za odrasle in otroke
ter delo na oddelkih, saj na
njih ležijo večinoma nujni
primeri. Nekaj zdravnikov
bo ostalo na razpolago za am-
bulante in nenujne stvari, a
premalo. Nenujno delo bo
okrnjeno.« Drugače ne mo-
re biti, saj imajo v celjski
bolnišnici vsaj 30 zdravni-
kov premalo in tega pri-
manjkljaja brez dodatnega
nadurnega dela ni mogoče
pokriti.

Zmanjševanje dežurnih
mest v celjski bolnišnici za-
vračajo. Imajo jih 17 in z
njimi pokrivajo vse special-
nosti. »Smo izrazito urgent-
na bolnišnica. Za nujne pri-
mere moramo zagotavljati
ustrezno strokovno pomoč
s specialisti. Če bi nekatera
dežurna mesta ukinili, bi bila
to strokovna škoda,« pojas-
njuje Škrablova. To bi bil po
njenih besedah res skrajni
ukrep. Prav tako ne vidi re-
šitve v turnusnem delu. Po-
vsod tam, kjer je bilo to ka-
drovsko mogoče, so ga že
uvedli, a strokovna direkto-
rica opozarja: »To je draga
oblika dela. Zahteva veliko
kadra in veliko denarja, ve-
liko več kot dežurstva. Ta so
samo navidezno draga. V re-
snici je ta oblika dela za de-

lodajalca najcenejša.« Da ne
gre za velik denar, priča tu-
di skromnih 13 milijonov
evrov v zdravstveni blagaj-
ni (manj kot pol odstotka
vseh sredstev, ki jih držav-
ljani namenjamo za zdravs-
tvo), ki bi jih v Sloveniji pri-
hranili ob zmanjšanju pla-
čila dežurstev.

Daljšanje
čakalnih dob
Če bodo zdravniki uresni-

čili belo stavko in od 1. sep-
tembra delali le toliko, kot
morajo, lahko v najboljšem
primeru pričakujemo dalj-
šanje čakalnih dob na ne-
nujne preglede in posege. V
Celju bi to izničilo večlet-
na prizadevanja za skrajše-
vanje čakalnih dob. »Zmanj-
šali smo jih na vseh področ-
jih, tudi s pomočjo zunanjih
sodelavcev. Na nevrologiji
z dveh let na pol leta, kraj-
še je čakanje na ortopedske
operacije, hitrejša je žilna
obravnava, manj čakanja je
na kardiologiji, kjer smo
nujno kardiologijo popol-
noma ažurirali …« našteva.

Poleg daljšega čakanja na
preglede in posege nas lah-

ko skrbi tudi večja možnost
zapletov. »Trudimo se, da do
zapletov ne bi prišlo, a se
vseeno zgodijo. Najboljša
varovalka pred njimi je uve-
ljavljena rutina. Čim gremo
iz utečene, običajne orga-
nizacije dela, je nevarnost
za odstopanje od stroke ve-
liko večja. Če se dela manj,
če se pregleda manj bolni-
kov, je možnost za napako
večja.« Tega si seveda nih-
če ne želi.

Izstop iz javnega
sektorja?
Trenutno sta vlada in sin-

dikat Fides še vsak na svo-
jem bregu. Resneje se bodo
menda začeli pogovarjati
oziroma pogajati prihodnji
teden. Vsi vedo, da je v
zdravstvu treba in mogoče
marsikaj spremeniti, a to ne
gre čez noč. Ukrepi, ki po
dolgem in počez veljajo za
celoten javni sektor, ne mo-
rejo biti po meri tako speci-
fične dejavnosti, kot je me-
dicina. Prim. Škrablova je
v to prepričana: »Regulati-
va, ki velja za javni sektor,
je preveč splošna. Če jo a-
pliciramo na naše področjeFrančiška Škrabl Močnik

Zdravniki bodo v vsakem primeru poskrbeli za nujne primere. Kaj pa vsi drugi? Čakalnice so že zdaj pogosto
prepolne …

dela, pride do napak zaradi
specifike, visoke zahtevno-
sti, odgovornosti in 24-urne-
ga dela. Zato menim, da po-
dročje zdravstva potrebuje
novo regulativo, mogoče na
osnovi stare, a modificira-
no, ki bo izpostavljala učin-
kovitost dela, torej obseg in
kakovost dela. Tega nam re-
gulativa v javnem sektorju
absolutno ne omogoča.«

MILENA B. POKLIČ
Foto: GrupA

Varuhinja človekovih
pravic dr. Zdenka Čebašek
- Travnik je ob množičnem
umiku soglasij zdravnikov
za nadurno delo pozvala vse
zdravnike, da skušajo svo-
ja načelna stališča uveljav-
ljati tako, da bodo pacienti
čim manj prizadeti. Izrazi-
la je pričakovanje,da bodo
predstavniki zdravnikov in
vlade poiskali ustrezne re-
šitve, preden bo prišlo do ne-
predvidljivih in usodnih po-
sledic za zdravje otrok in
drugih ranljivih skupin pre-
bivalstva.

Praznik Marijinega vne-
bovzetja, ki je med največ-
jimi krščanskimi prazniki,
bodo slovesno praznovali
tudi v številnih cerkvah
celjske škofije. Praznik, ki
je med Slovenci v ljudskem
jeziku znan kot velika ma-
ša, veliki šmaren ali veli-
ka gospojnica, je pri nas že
približno dve desetletji de-
la prost dan.

Letos je Marijino vnebov-
zetje, ki ga verniki praznu-
jejo na 15. avgust, na nede-
ljo. Za najstarejši Marijin
praznik, ki so ga začeli praz-
novati pred 16 stoletji, po sta-
rodavnem običaju številni
slovenski verniki romajo na
Marijine romarske poti. Teh
seveda ne manjka niti v celj-
ski škofiji.

V Petrovčah, kjer je ena
od petih Marijinih bazilik v
Sloveniji ter osrednje romar-
sko središče celjske škofije,
bo v nedeljo ob 10. uri ma-
ševal celjski škof dr. Stani-
slav Lipovšek. Med največ-

Pri Mariji Zvezdi kardinal

jimi slovenskimi Marijinimi
romarskimi potmi je cerkev
sv. Marije Zvezde v Novi Štifti

pri Gornjem Gradu, kjer bo
jutri, v soboto, na predve-
čer praznika vodil mašo kar-

dinal dr. Franc Rode, ki je
med najpomembnejšimi
ljudmi Katoliške cerkve. Po
slovesni maši v Novi Štifti,
ki bo ob 19. uri, bo okoli
cerkve procesija z Marijinim
kipom in lučkami. Iz tiskov-
nega urada Slovenske ško-
fovske konference so še spo-
ročili, da bo v nedeljo ob 10.
uri kardinal Rode daroval
mašo še v samostanu sester
klaris v Nazarjah. Za letoš-
nji praznik Marijinega vne-
bovzetja bodo slovenski
škofje pri mašah obnovili
izročitev slovenskega naro-
da Mariji, kar so prvič sto-
rili pred 18 leti.

Velike slovesnosti, kjer pri-
čakujejo romarje iz širše oko-
lice, bodo še na drugih Ma-
rijinih romarskih poteh celj-
ske škofije, med njimi na Tin-
skem, Sladki Gori, v Olim-
ju, na Svetih Gorah nad Bi-
strico ob Sotli …

BRANE JERANKO
Foto: GrupA (arhiv NT)

Za najstarejši Marijin praznik, ki ga bodo katoličani praznovali konec
tedna, bo v Zgornji Savinjski dolini kar dvakrat maševal kardinal dr.
Franc Rode (na fotografiji med obiskom Celja).
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Neživljenjska uredba
tolče po investitorjih
Zakaj v družbi Štore Steel ne dobijo okoljevarstvenega soglasja za novo naložbo?

Novica, da bodo v družbi
Štore Steel kmalu zagnali
novo valjarsko progo, ki so
jo začeli graditi julija lani,
je bila očitno prelepa, da bi
bila resnična. Zapletlo se je
z Agencijo RS za okolje (Ar-
so) oziroma z Uredbo o po-
gojih in omejitvah za izva-
janje dejavnosti in posegov
v prostor na območjih, ogro-
ženih zaradi poplav in z nji-
mi povezane erozije celin-
skih voda in morja. Prepro-
steje povedano: Arso druž-
bi Štore Steel ne izda soglasja
za končno pridobitev grad-
benega dovoljenja, ker pač
ne izpolnjuje pogojev iz
uredbe. Ampak zgodba ima
seveda več plati.

»Arso v postopku izdaje
okoljevarstvenega soglasja za
poseg izgradnje nove konti va-
ljarske proge stranki Štore
Steel (zaenkrat) še ni ugodila
iz razloga, ker poseg, tako kot
je trenutno predstavljen oz.
obravnavan v poročilu o vpli-
vih na okolje, ni v skladu z
določili. Poročilo o vplivih
(POV) na okolje za novo kon-
ti valjarsko progo je marca
2010 izdelalo podjetje Kova.
Lokacija predmetne gradnje
je poplavno ogrožena z viso-
kimi vodami reke Voglajne,
zato je v vseh fazah načrtova-
nja in projektiranja treba upo-
števati omejitve in pogoje, ki
izhajajo iz navedenega dejs-
tva. Konkretno to pomeni
upoštevanje Zakona o vodah
in Uredbe, iz katerih izhajata
obveza po definiranju proti-
poplavnih ukrepov in njiho-
va realizacija kot predpogoj
za predmetno gradnjo,« so za-
pisali v odgovor na Arsu. To-
rej, če s pomočjo več sogo-
vornikov poenostavimo: po
uredbi morajo podjetja, ki že-
lijo investirati, sama poskrbeti
za ustrezno protipoplavno var-
nost. Seveda to lepo in prav
zveni za območja, ki niso po-
plavno ogrožena, povsem dru-
gačen pa je položaj v Celju in
mnogih okoliških krajih, ki
so praktično v celoti poplav-
no ogroženi. Za Štore Steel
to v praksi pomeni, da bi mo-
rali poskrbeti za protipoplav-
ni nasip od, spet poenostav-
ljeno, mostu na Teharski ce-
sti do polovice Štor oziroma
bi morali protipoplavno ure-
diti precejšen del Voglajne.

»Keč« pa je v tem, da v Što-
rah novo naložbo gradijo v že

obstoječi lokaciji in v niče-
mer na novo ne posegajo v
okolje – dopuščamo pa mož-
nost, da postavljeni objekti ni-
majo vseh potrebnih dovo-
ljenj. Kakorkoli, v Štorah bo-
do v bistvu z novo konti va-
ljarsko progo menjali staro in
odsluženo opremo, »vse spre-
daj in zadaj pa bo ostalo ena-
ko. Niti enega kvadratnega
metra ne bomo gradili na no-
vo. Še več, z novo naložbo bi
postali okolju bolj prijazni,«
je omenil direktor družbe
Marjan Mačkošek. Sicer je
nova naložba v Štorah ocenje-

na na 22 milijonov evrov, kar
v teh časih zagotovo ni malo.

Varno Celje
Problem neživljenjske ured-

be je menda star, saj so zaradi
določil praktično onemogoče-
ni vsi, ki bi želeli graditi ob
Savinji, Voglajni ali Hudinji.
Z njim so se in se soočajo pri
gradnji bolnišnice in telovad-
nice pri I. gimnaziji, zdaj so
»na mino« naleteli še v Što-
rah. Tega o mini ne gre vzeti
dobesedno, zakone je seveda
treba spoštovani, a bi priča-
kovali, da v normalnih me-

Voglajna ob družbi Štore Steel

Arso je Informacijo o pogojih gradnje, ki lahko vpliva
na vodni režim ali stanje voda, izdal že leta 2006, v njej
pa je bil investitor, med drugim, opozorjen na poplavno
ogroženost lokacije. »V tem letu smo izdali mnenje o
sprejemljivosti posega, kjer smo ugotovili, da predlože-
ni elaborat PVO povzema protipoplavne ukrepe, predvi-
dene v dveh idejnih projektih, ne opredeljuje pa razreda
nevarnosti, v katerem se objekt nahaja, zato je navede-
no treba vključiti v elaborat PVO. Realizacija povzetih
protipoplavnih ukrepov ni definirana v povezavi s pred-
videno realizacijo predmetne gradnje, ki je glede na do-
ločila uredbe predpogoj za posege na poplavno ogrože-
nih območjih, zato je v PVO treba pogojevati predhodno
realizacijo protipoplavnih ukrepov,« dodajajo v Arsu.

jah. Nekateri sogovorniki so
namreč delu ministrstva in Ar-
sa namenili kar nekaj kritič-
nih besed, predvsem v smi-
slu, da so nekateri uradniki
izgubili stik z realnostjo in se
uredbe in črke zakona držijo
ne le kot pijanec plota, tem-
več še zaostrujejo pogoje.

Celjska upravna enota, ki
v končnem izda potrebno do-
voljenje, je nemočna. Prob-
lem je znan tudi Mestni obči-
ni Celje, kjer seveda gledajo
na to z nekoliko drugačnega,
rekli bi širšega zornega kota.
Namreč: Celje in tudi druge
kraje ob Savinji in pritokih
je seveda nujno zaščititi pred
poplavami. Res, da smo jo le-
tos na srečo še odnesli, ven-
dar se na muhasto mater na-
ravo ne gre zanašati. Celje je
praktično v celoti poplavno
ogroženo in kot smo že poro-
čali, bo občina namesto dr-
žave za izboljšanje poplavne
varnosti v mestu ob Savinji v
naslednjih štirih letih založi-
la 5,2 milijona evrov. Za ta
korak so se odločili, ker dr-
žava v naslednjih dveh letih
ne more zagotoviti lastnega
deleža. Seveda naj bi država
občini vrnila posojeni denar.
Projekt poplavne varnosti Ce-
lja je ocenjen na 34 milijo-
nov evrov, investitor projek-
ta pa ni občina, temveč drža-
va. Okoljsko ministrstvo se je
menda že lotilo priprave raz-
pisov za pridobitev kohezij-
skih sredstev, po terminskem
planu bi se dela za izboljša-
nje poplavne varnosti začela
v drugi polovici leta 2011 in
končala leta 2014.

Po črki zakona
Če se vrnemo v Štore: iz-

vedba projekta bo trajala več
let in območje Voglajne bo na
vrsti nekje v letu 2014. Čaka-
ti tri do štiri leta, da bodo ob-
jekti zaščiteni, seveda v Što-
rah ne morejo. V bistvu tudi
občina investitorjem ne mo-
re pomagati, saj so izdelani
in sprejeti protipoplavni ukre-
pi, ki se seveda tičejo vseh pre-
bivalcev. »Sicer so v nekate-
rih občinskih prostorskih na-
črtih predvideni omilitveni
ukrepi, vendar je uredbo spre-
jela država, Arso pa jo izvr-
šuje po črki zakona,« je ome-
nil Roman Kramer, vodja od-
delka za okolje v mestni ob-
čini. Tako se v Celju, kot ka-
že, brez protipoplavnih ukre-

pov v resnici ne da skoraj nič
graditi – še Hofer bo za voja-
šnico na Mariborski moral
upoštevati določila uredbe.
»Mogoče je res, da je uredba
precej toga in tako drastični
ukrepi verjetno ne bi bili po-
trebni. Vendar je treba vede-
ti, da je bila sprejeta s ciljem,
da se prepreči nadaljnja ško-
da, ob tem da bomo lahko v
roku nekaj let rekli, da Celje
ni več poplavno ogroženo.«

Še na en vidik je opozoril
Kramer: z uredbo se država
na nek način tudi ščiti. Niso
redki primeri, da investitorji
dobijo vsa potrebna dovolje-
nja, potem pa jih zalije viso-
ka voda. In seveda posledice
niso daleč – poplavljeni lah-
ko toži državo, ker mu je do-
volila gradnjo. »Temu se se-
veda razumljivo želijo izog-
niti, tudi obtožbam, da je dr-
žava kriva in da ni nič naredi-
la za poplavno varnost,« je
omenil Kramer.

Zagotovo je še več vidikov
te protipoplavne štorije, kar
jih verjetno v družbi Štore
Steel ne gane najbolj. Glede
na precejšen problem bodo
štorski družbi skušali poma-
gati tudi v Regionalni gospo-
darski zbornici Celje, kjer je
direktor Drago Polak potrdil,
da bodo ministrstvu poslali
vlogo, s katero ga bodo za-
prosili, naj Arso postopa bolj
življenjsko. Res, da bo kot pri-
mer omenjena družba Štore
Steel, a, kot so zagotavljali so-
govorniki, so zaradi uredbe
praktično onemogočeni vsi in-
vestitorji, ki bi želeli graditi.
Zgodba je seveda večplastna
in v Štorah lahko le čakajo in
upajo, da se bo našla ustrez-
na rešitev. Še enkrat velja
spomniti na opozorila sogo-
vornikov, da zakonodaje ne
gre kršiti, vendar poznamo
po Sloveniji preveč prime-
rov, da se da narediti tudi
kakšen ovinek. Ali pa, kot
smo slišali od sogovornikov
v tej zgodbi, bi lahko tudi v
Ljubljani včasih sami odpr-
li kakšna vrata in rešitev poi-
skali čez hodnik …

O drugih soglasjih, ki jih
Arso izdaja, sogovorniki ni-
so preveč na glas razglablja-
li, o tem, kako država »skrbi«
za vzdrževanje že obstoječih
protipoplavnih objektov, pa
poročamo ob vsaki malce več-
ji vodi. Odveč je razglabljati
tudi o tem, da bodo morebit-
ni investitorji raje šli kam dru-
gam … Skratka, začaran krog,
ki ga bo težko razrešiti brez
politične volje.

URŠKA SELIŠNIK
Foto: GrupA

Zaradi težav z lastniki
leto zamude

Meja na
Trojanah

6. avgusta 1825 je Franc
Geyer začel pisati zgodbo o
laškem pivu. 185 let kasneje
v Laškem niso veliko praz-
novali, kar ni nič čudne-
ga, če le nekoliko sprem-
ljamo naslove v vseh medi-
jih. Kolikor smo videli, pa
so se v upravi Pivovarne
Laško ob prazniku le zah-
valili predstavnikom novi-
narskega poklica in nas po-
zvali, naj s pivovarno praz-
nujemo prvih 185 let.

Pa smo popraznovali: v
ljubljansko obarvanih me-
dijih je v sredo odjeknila
»boleča« vest, da naj bi v
Pivovarni Laško razmišljali
o selitvi proizvodnje Pivo-
varne Union iz Ljubljane v
Laško. Pa ne samo to, men-
da naj bi razmišljali celo o
prodaji »mikavne Uniono-
ve lokacije v prestolnici«.
Kot da ni bilo dovolj, da so
»šentani« Laščani prevze-
li Unionovo pivovarno!

Štajersko obarvani »pivo-
vici« se lahko samo namuz-
nemo – od nekdaj je velja-
lo, da se v naših koncih pi-
je laško. Oziroma: spor se
je celo potenciral – v gostil-
ni menda naročiš »pir«. Pi-
vo je od nekdaj tisto ljub-
ljansko, povsem drugačne-
ga vonja in okusa, prisega-
jo ljubitelji laškega. Verjet-
no je bila za Ljubljančane
grozna tudi šala o tem, ka-
ko sta prva moža laške in
ljubljanske pivovarne sede-
la v gostilni. Ker si je Ljub-
ljančan naročil uniona, je
Laščan rekel, da bo prav ta-
ko pil sok.

Ja, takrat so bili drugač-
ni časi, zdaj je, vsaj kar se
razmer v Pivovarni Laško
tiče, seveda bistveno dru-
gače. Čeprav zagotovo iščejo
različne načine, kako sta-
bilizirati poslovanje, je pr-
vi mož pivovarne Dušan
Zorko vest o selitvi Uniona
že zanikal in zatrdil, da gre
za dezinformacije ter da
stavba, proizvodnja in
znamka Uniona ostajajo v
Ljubljani.

Torej vsaj zaenkrat brez
sprememb. Očitno pa se ni
spremenilo tudi dejstvo, da
bomo Slovenci še nekaj ča-
sa do Trojan pili laškega,
od tam naprej pa union. Tu-
di ali predvsem v glavi!

URŠKA SELIŠNIK

Širše območje Vranske-
ga, predvsem pa predori na
avtocesti Celje–Ljubljana,
bodo v prihodnje boljše
preskrbljeni z električno
energijo.

Elektro Celje je namreč v
elektroenergetski sistem
vključilo razdelilno 20-ki-
lovatno postajo Vransko.

Zaradi vključevanja je bila
v soboto motena oskrba z
električno energijo na
Vranskem. Večinoma je šlo
za krajše izklope, le v
okolici Ločice je izklop
trajal nekoliko dlje.

V postajo je vključenih šest
daljnovodov, izdelanih je bi-
lo okoli 3 km priključnega

kablovoda, hkrati so odstra-
nili šest betonskih drogov,
ki so zaradi nove konfigu-
racije postali nepotrebni. Po-
leg odjemalcev na območju
Vranskega se bo zaradi vgra-
jene sodobne stikalne opre-
me in zaščitne tehnike po-
večala zanesljivost dobave
električne energije v primeru

izpadov v vseh predorih na
avtocesti. RP Vransko je bila
sicer zgrajena že lani, ven-
dar je bila zaradi pomanjka-
nja investicijskih sredstev in
težav z lastniki parcel, pre-
ko katerih potekajo srednje
napetostni kablovodi, v elek-
troenergetski sistem vključe-
na šele pred dnevi. US
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Potem ko je bilo bivanje
v preteklih tednih v ruski
prestolnici skoraj nemogo-
če, so se razmere sicer ne-
koliko umirile. A še vedno
je zelo vroče. Vendar ljud-
je dolgo ne bodo pozabili
strahotne vročine, pred-
vsem pa gromozanskega
oblaka smoga, ki se je v me-
stu zadrževal zaradi gozd-
nih požarov in tleče šote.
Potem ko so Moskvo že za-
čeli zapuščati nekateri tu-
ji diplomati, smo za več in-
formacij zaprosili viteza
Jožefa Ciraja, ki je na ve-
leposlaništvu Republike
Slovenije v Moskvi poob-
laščeni minister in v teh
dneh tudi odpravnik po-
slov.

Seveda se na Ciraja nismo
obrnili povsem slučajno, saj
je naš rojak, »Žemrak« iz Šent-
janža pri Rečici ob Savinji,
del njegove kariere pa smo
že predstavili. Gre za sloven-
skega diplomata, ki je poleg
del na zunanjem ministrstvu
služboval v Avstriji, Švici,
Nemčiji in še marsikje, zdaj
pa je že štiri leta na velepo-
slaništvu v Moskvi. Poleg di-
plomatske kariere se Ciraj uk-
varja s številnimi dejavnost-
mi, zlasti na dobrodelnem in
kulturnem področju, najbolj
odmevno pa je bilo leto 1993,
ko je bil po sedmih letih pri-
prav povzdignjen v viteza su-
verenega malteškega viteške-
ga reda, kar se je na Sloven-
skem zgodilo prvič po letu
1927.

O vitezu Ciraju, ki sicer
uradno z družino živi v Ko-
mendi, in njegovih številnih
aktivnosti bi lahko še veli-
ko pisali, toda tokrat je v os-
predju dogajanje v Moskvi,
kjer je seveda tudi kar ne-
kaj Slovencev. »Za Finsko je
Slovenija druga po številu
svojih podjetij na število pre-
bivalstva. Slovenskih podje-
tij v Rusiji je 83, največ od
teh v Moskvi. Slučajno sem
v sredo ugledal na poslovni
stavbi napis slovenskega
podjetja in se na glas razmiš-
ljujoč prav vprašal, kje ne-
ki so. Odgovor ugledne ru-
ske osebnosti se je glasil: b-
Vsé ubežáli ot požara! Ni-
kogo njet. Ostali tol’ko ti, u
kotoryh bol’šie kondicio-
nery!‹ Nikogar ni. Ostali so
le še tisti, ki imajo dobre hla-
dilne naprave.«

In res je v teh tednih vro-
čine in dima v Rusiji pogost
stavek »vsé ubežáli ot poža-
ra«. Še posebej v Moskvi, ki
jo od torka do petka nase-
ljuje približno 16 milijonov
prebivalcev, ki ob koncih ted-
na množično bežijo na svo-
je dače. »Štiri leta službu-

V Moskvi
ostajali le ob
dobrih klimah
S pomočjo viteza Jožefa Ciraja smo se odpravili v Mosk-
vo, ki se duši zaradi smoga, hkrati pa odškrnili vrata slo-
venskega veleposlaništva

jem v Moskvi in prvič sem
zaznal, da je precej manj lju-
di in vozil, tako da začasno
bprobk‹ – avtomobilskih

kolon – ni,« je opisoval Ci-
raj. »Vsakogar v Moskvi so
zadnji teden pekle oči. Te-
mu se ni mogel upreti nih-
če, saj je oster in škodljiv
dim prodrl že v notranjost
prostorov. Velika večina lju-
di je dobila glavobol, neka-
teri so jo odnesli težje,
vključno s prebavnimi mot-
njami. Ta zapis je nastal v
dneh, ko je bilo v Moskvi ta-
ko zakajeno, kot prav ver-
jetno še nikoli; vsekakor lah-
ko trdimo, da v času prve do-
movinske vojne 1812 v sep-
tembru, ko je po borodin-
ski bitki semkaj prišel Na-
poleon, ni bil zadimljen ta-
ko velik del države kot leta
2010.«

Vreme bo, če
ne, se ga naredi
Kot pravi Ciraj, je bila že

parada ob 65-letnici zmage,
ki je bila 9. maja ob Krem-
lju, v vročini. »Takrat nam
je ljudski glas še pred slove-
snostmi napovedal, da če za
parado ne bo lepega vreme-
na, ›se ga pa naredi‹. In to
tako, da razženejo oblake.
Ko so se temperature po 9.
maju kar naprej dvigovale in

so se začenjali požari, so se
ljudje začeli spominjati le-
ta 1972, ko so v ›oblasti‹, to-
rej izven roba mesta, gorela
tla oziroma šota. To je v re-
snici težko gasiti,« je pripo-
vedoval Ciraj. Pri tem je do-
dal še en spomin na parado:
»Najstarejšega sina sem v če-
trtem letu službovanja v
Moskvi uspel pregovoriti, da
je vendarle prišel na obisk.
Potem ko je videl glavne
znamenitosti in parado, mu
je bilo žal, da ni prišel prej.«
Menda sta oče in sin družno
ugotavljala, da je Moskva tak-
šno mesto kot Pariz, le da je
bolj čista. Ve se tudi, da je v
Moskvi že več mondenih re-
stavracij, kot jih je v Lon-
donu.

Kljub žgočemu dimu pa,
kot radi rečemo, »življenje
teče naprej.« Tudi trgovine
normalno delajo in posluje-
jo. Čeprav, kot ugotavlja naš
sogovornik, se je vse obrni-
lo. »Včasih, v Sovjetski zve-
zi, so bile v trgovinah in pred
njimi vrste. Zdaj je večina tr-
govin odprtih do 21. ure, ne-
katere poslujejo tudi 24 ur
na dan. V Rusiji, kjer ima bi-
rokracija davno vpeljano tra-
dicijo, da morajo biti ureje-
ni od kravate do zloščenih
čevljev, v pisarnah moškim
v teh izrednih razmerah ni
treba nositi suknjičev. Pred
odhodom v Bonn 1996 sem
bil vodja diplomatskega pro-
tokola v ministrstvu za zu-
nanje zadeve in sem v tej vlogi
rad kaj pomagal pri oblačil-
ni kulturi diplomatske stro-
ke naše mlade države. Tako

tudi po svetu hodim z odpr-
timi očmi, kako so ljudje ure-
jeni. Služboval sem po več
državah, ampak da bi kje no-
sili tako lepe in čiste čevlje
kot v Moskvi, še nisem doži-
vel.«

Cirajeva družina se ustav-
lja na različnih koncih sve-
ta. V času slovenskega pred-
sedovanja EU je bil oče Jo-
žef v Moskvi, žena Marta
je službovala v Bruslju, hči
je bila v New Yorku, njen
zaročenec v Washingtonu,
mlajši sin je študiral v Bon-
nu … »Za vse je bil to nepo-
zaben čas. Ampak ne gle-
de na mesta in države, kjer
delamo, se nenehno radi
vračamo v Slovenijo in tu-
di doma v Šentjanžu smo
pogosto.«

Seveda je dim, zlasti zgoš-
čen in po vonju najbolj oster
ob jutrih, na ljudi deloval de-
presivno. »Živim v središču
Moskve, šest minut hoje sem
oddaljen od veleposlaništva.
Naj povem, da vstajam zelo
zgodaj. In tako sem se v sre-

Vitez Jožef Ciraj je v veleposlaniš-
tvu v Moskvi pooblaščeni minister,
vodja konzularnega oddelka, to-
rej skrbi za zaščito interesov naše
države in naših državljanov na tleh
Ruske federacije, Belorusije in cen-
tralnoazijskih držav. Imajo eno naj-
večjih cirkumskripcijskih področij
na svetu. Trenutno je tudi odprav-
nik poslov a.i. (ad interim –zača-
sno), torej nadomešča veleposla-
nico Ado Filip - Slivnik, ki je na do-
pustu. »Torej sem poleg konzular-
nih trenutno zadolžen tudi za poli-
tična, ekonomska, kulturna in vo-
jaška vprašanja.«

Minulo soboto so se v najhujšem dimu v Moskvi ustavili gostje, avtomobilisti starodobniki iz Slovenije. Ob
tej priložnosti so tudi ob pomoči v. Ciraja pripravili v muzeju avtomobilov novinarsko konferenco. Dogajanje
sta zaokrožila nepozaben koncert APZ Franceta Prešerna in čudovito druženje z ruskim akademskim pevskim
zborom.

do, 4. avgusta, prvič prestra-
šil, ker se ob 5.30 še ni zda-
nilo. Ko sem z balkona v 5.
nadstropju pogledal na ›Sa-
dovoe kolco‹, torej 30-kilo-
metrski prstan, ki objema
center mesta, je bila scena na
njem res že zaskrbljujoča.
Nisem nekako mogel in ho-
tel verjeti očem oziroma svo-
jim čutom, ki privedejo do
zdaj neznanih občutkov.
Zdaj, zdaj se lahko zublji po-
kažejo že v bližini. Vozila obi-
čajno ob tej uri, ker še ni to-
liko prometa, vozijo hitro,
tega dne pa so se premikala
čisto počasi in so imela priž-
gane luči … Z balkona nisem
videl niti sicer lepe sosednje
hiše, ki si jo pogledam vsa-
ko jutro, res pa je, da sta vmes
dve 7-pasovnici. Še mene je
prijela nekakšna čudna tesno-
ba, zazdelo se mi je, kot da
gori že kar za sosednjo stav-
bo.«

Nekatere države sicer po-
nujajo pomoč, vendar je Ci-
raj prepričan, da je Rusija tak
mogočen kolos, da si bo po-
magala sama. »In kolikor Ru-
se poznam, mislim, da ni v

njihovi naravi, da bi prosili
za pomoč.« V Rusiji sicer ži-
vi približno dvesto Sloven-
cev. Tudi letos je, delno za-
radi dima, še bolj pa zaradi
počitnic, Moskvo zapustila
večina slovenskih mater z
otroki.

Na obisk v
Slovenijo
Kljub ali ravno zaradi raz-

mer v Moskvi v veleposla-
ništvu opažajo, da narašča
zanimanje za obisk in ogled
Slovenije. »Naša država je
urejena. Čista. Jezik je po-
doben in ruski turist se v Slo-
veniji čuti dobrodošlega. Po-
sebej v čislih med ruskimi
turisti so slovenska zdravi-
lišča. Lani je več kot 14 ti-
soč Rusov v našem velepo-
slaništvu prejelo vstopni vi-
zum za v Slovenijo. Letos be-
ležimo več kot 12-odstotno
povečanje števila prosilcev.
V lanskem kriznem letu, ob
drastičnem upadu turizma,
je bila Slovenija edina od
šengenskih držav, kjer se je
število obiskovalcev iz Ru-
sije obdržalo na enaki ravni
kot predhodno leto.«

V Rusiji oziroma v ruš-
čini dialektov ne poznajo.
Niansa se zazna le, da eni
»okujejo«, drugi, to so pred-
vsem Moskovčani, pa
»akujejo«. Njihova izgovor-
java je na »a«.

Delo veleposlaništva je se-
veda tudi promocija naše dr-
žave, kar je po mnenju Ci-
raja najbolje storiti z vsa-
kodnevnim temeljitim de-
lom ter s prijaznim nasto-
pom. »Poleg tega so Rusi iz-
jemno družabni ljudje. ›Dru-
žestvo‹ je pri njih pomem-
bna sestavina življenja. V
konzularnem oddelku, ki ga
vodim, pridemo v stik z
osebnostmi iz praktično
vseh slojev v državi. Tako
imamo tudi osebne stike z
več zanimivimi ljudmi, kot
je bilo to v navadi v drža-
vah, kjer sem prej službo-
val ali kjer sem se dodatno
šolal.«

URŠKA SELIŠNIK
Foto: arhiv v. Jožefa Ciraja

V. Jožef Ciraj (na posnetku z ženo in hčerko) je gostoval tudi na odmevnem Čitalniškem večeru, ki ga pripravlja
rečiški KUD Utrip.
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Predsednik Srbske pravo-
slavne cerkvene občine Ce-
lje, kjer živijo številni pra-
voslavni verniki, je pravnik
Zoran Šućur. Celjska pra-
voslavna občina obsega
celjsko regijo od Rinke do
Sotle, Koroško in večino
Zasavja ter vključuje pet ti-
soč vernikov, ki so s svojo
Cerkvijo bolj ali manj po-
vezani. V zadnjem času je
med njimi v ospredju želja
po gradnji nove pravoslav-
ne cerkve v Celju, letos je
prav tako daleč odmevala
knjiga o celjski predvojni
pravoslavni župniji.

»Kolikor sem seznanjen, je
župnijski pastoralni svet ti-
sti organ v župniji, ki poma-
ga župniku pri pastoralnem
delu in so vanj voljeni verni-
ki iz župnije, predsednik žup-
nijskega sveta pa naj bi bil
vedno sam župnik, če imam
prave informacije. Po tistem,
kar vem, so formalno pristoj-
nosti našega cerkvenega od-
bora nekoliko večje, a dejan-
sko opravljamo podobne
funkcije,« je na vprašanje, ali
kot predsednik celjske pra-
voslavne cerkvene občine
opravlja primerljivo funkci-
jo s predsednikom župnijskih
svetov v katoliških župnijah,
odgovoril Zoran Sućur.

Kdo je lahko predsednik
pravoslavne občine ter kak-
šne so njegove zadolžitve?

Srbska pravoslavna cerkve-
na občina Celje ima svoj cerk-
veni odbor, ki ga sestavlja 12
vernikov ter paroh. Člani
cerkvenega odbora so starejši
moški, ki živijo v skladu z
verskimi in moralnimi nau-
ki, izpolnjujejo svoje verske
dolžnosti, obveznosti do
Cerkve, svoje družine in bliž-
njih ter nasploh živijo zgled-
no krščansko življenje. Čla-
ni cerkvenega odbora nato iz-
volijo predsednika, tajnika in
blagajnika. Cerkveni odbor
je organ, ki je dolžan skrbeti
za zaščito ugleda in intere-
sov pravoslavne cerkve in
cerkvene občine, pomagati
cerkvenim oblastem pri pou-
čevanju na verskomoralnem
in kulturnoizobraževalnem
področju, skrbeti za ohranja-
nje koristnih in lepih običa-
jev in za premoženje cerkvene
občine. Predsednik cerkve-
nega odbora, ki je hkrati po
svoji funkciji predsednik
cerkvene občine, pa v sode-

INTERVJU

»S soprogo sva
ekumenski par«
Pogovor z Zoranom Šućurjem, predsednikom celjske srbske pravoslavne
cerkvene občine – O gradnji nove pravoslavne cerkve, odmevni knjigi o zgo-
dovini celjske parohije ter še o čem

lovanju s parohom skrbi, da
odbor izpolnjuje svoje nalo-
ge, in skupaj s parohom pred-
stavlja občino navzven, torej
v stikih z javnostjo.

Kako je prišlo do odloči-
tve, da ste postali predsed-
nik celjske pravoslavne ob-
čine, kakšne naloge ste si
zadali?

Ko sem dopolnil zahteva-
no starost in sem izpolnjeval
tudi ostale kriterije, sem po-
stal član cerkvenega odbora.
Ker sem ves čas odraščal v Slo-
veniji in tudi dosegel univer-
zitetno izobrazbo, je naš pa-
roh Milan Duduković pred-
lagal cerkvenemu odboru, da
me izvolijo za predsednika,
predvsem zaradi lažjega pred-
stavljanja naših prizadevanj
javnosti, torej zaradi lažjega
komuniciranja. Čeprav sem
se odgovornosti kar malo zbal,
takšne časti, ki mi je bila iz-
kazana, nisem mogel odklo-
niti in sem nalogo sprejel.
Glavna naloga, s katero se naj-
bolj ukvarjam, je bila dolo-
čena že vnaprej, to je iskanje
primerne lokacije za gradnjo
pravoslavne cerkve v Celju in
k njej pripadajočega kultur-
no in versko izobraževalnega
objekta. V ta namen poteka-
jo pogovori z občino, treba
pa bo tudi kmalu začeti akci-
jo zbiranja prispevkov za ure-
sničitev tega dolgoročnega na-
črta. Poleg tega sem ob na-
stopu funkcije imel zamisli o
tem, da bi za vernike organi-
zirali enodnevne ali večdnev-
ne izlete po samostanih, kar
je predvsem po zaslugi naše-
ga paroha in njegove žene bi-
lo uresničeno v lanskem in le-
tošnjem letu. V bližnji prihod-
nosti bi bilo najbrž treba po-
skrbeti še za vzpostavitev splet-
ne strani, na kateri bi verniki
lahko prišli do informacij o
svoji parohiji.

Celjski pravoslavni du-
hovnik je Milan Duduko-
vić. Kako dobro sodelujeta
pri vodenju vaše cerkvene
občine?

Moram reči, da odlično.
Pred 15 leti sem mu začel po-
magati pri maševanju, po-
dobno kot ministranti v ka-
toliški cerkvi. Našega paro-
ha zelo spoštujem in cenim
zaradi osebnostnih lastnosti
in izjemnih rezultatov, ki jih
je dosegel s svojim delom –
število aktivnih vernikov v
celjski parohiji se je namreč

od začetka njegovega službo-
vanja izjemno povečalo. Gle-
de vseh pomembnejših vpra-
šanj, zlasti v zvezi z našo glav-
no nalogo, se posvetujeva in
delo opravljava skupaj, zato
verjamem, da bo to prineslo
želene rezultate.

Pravoslavni verniki v Ce-
lju uporabljate že dolga le-
ta majhno katoliško cerkev
pri avtobusni postaji. Ka-
ko pogosto so tam maše, ka-
ko praznujete cerkvene
praznike?

Ob začetku službovanja na-
šega paroha so bile maše dva-
krat mesečno ter ob večjih
cerkvenih praznikih, saj je bil
hkrati tudi mariborski paroh.
Odkar je bil v Mariboru ime-
novan nov paroh, imamo ma-
še vsako nedeljo ter seveda
ob pomembnejših cerkvenih
praznikih. Te praznujemo v
glavnem z liturgijo, ki ji sle-
dijo še posebni cerkveni obi-
čaji in molitve, značilne za
določen praznik. Tako na

primer ob binkoštih med mo-
litvijo, pri kateri klečimo na
tleh, pletemo venčke iz po-
košene trave in te venčke no-
simo v domove, da bi jih na-
polnil dar sv. Duha.

Cerkev, ki jo uporabljate
v Celju, je bila zgrajena kot
katoliška, posvečena sv.
Maksimilijanu. Po tem bi
bilo mogoče sklepati, da
imate z vodstvom katoliča-
nov dobre odnose. Je tako?

Z velikim zadovoljstvom
moram reči, da to drži, in za
takšen prijazen, bratski od-
nos smo zelo hvaležni. So-
delovanje med inštitucijami
je sicer vedno odvisno od ti-
stih, ki jih vodijo. Nekateri
ljudje med seboj sodelujejo
lažje, drugi težje. Po ponov-
nem oživljanju dela naše
cerkvene občine v letu 1980
je pokojni opat Kolšek pra-
voslavnim vernikom omogo-
čil uporabo cerkve sv. Mak-
similijana v Celju. Sodelova-
nje z njim je bilo odlično,

pristno in poglobljeno. Po
njegovi smrti je bilo sodelo-
vanje bolj na formalni rav-
ni, vendar nam je celjska opa-
tija delovanje v cerkvi sv.
Maksimilijana omogočala
ves čas. Odlične odnose smo
ohranili z mariborskim nadš-
kofom in metropolitom dr.
Francem Krambergerjem in
prof. dr. Stanislavom Lipovš-
kom, ki je letos bil imeno-
van za celjskega škofa. Z nji-
ma smo začeli sodelovali, ko
je bil naš paroh tudi paroh v
Mariboru. S katoličani tako
sodelujemo pri ekumenskih
mašah, različnih okroglih mi-
zah in drugih verskih sreča-
njih. Rimskokatoliški cerk-
vi v Sloveniji smo zelo hva-
ležni, ker nam naše delova-
nje omogoča in podpira.

Pravoslavni si želite v Ce-
lju zgraditi svojo cerkev. Ka-
ko je zdaj s tem?

Naša želja je postala cilj,
do katerega smo začrtali pot,
ki bo dolga in vse prej kot
enostavna. Naš cilj je, da bi
v Celju ponovno stala pravo-
slavna cerkev, zgrajena v srb-
sko-bizantinskem slogu, ki
bo čim bolj podobna tisti, ki
je v mestu stala pred drugo
svetovno vojno. Tega ne de-
lamo le zase, temveč za vse
naše potomce, da bi lahko tu-
di tako ohranili svojo iden-
titeto, svoj jezik, kulturo in

običaje. V ta namen bi zato
radi ob sami cerkvi zgradili
parohijski dom, kjer bi bili
prostori za različne verske in
kulturne prireditve, prazno-
vanja, izobraževanja, knjiž-
nico … Najprej moramo se-
veda najti lokacijo, zato smo
o tem že opravili več pogo-
vorov z mestnimi oblastmi.
Po vložitvi pisne prošnje za
izdelavo urbanističnega mne-
nja zdaj čakamo na odgovor.

Novo pravoslavno cer-
kev, ki so jo v Celju zgradi-
li leta 1932, so nacisti že po
desetletju podrli. Kakšni so
spomini zgodovinarjev na
to cerkev, postavljeno v par-
ku pred celjskim gledališ-
čem?

Tudi zgodovinarji so ljudje
in imajo o dogodkih iz prete-
klosti različna mnenja in sta-
lišča, zato dejstva predstavljajo
in tolmačijo na različne nači-
ne. Medtem ko so takratni no-
vinarji pisali, kako naj bi ta
cerkev krasila mesto, se na sve-
tovnem spletu najde mnenje
neznanega avtorja, da ta cer-
kev kot arhitekturni tujek ni-
kakor ni sodila v celjsko mestno
jedro, da je po velikosti pre-
kašala druge okoliške stavbe,
kot da bi želeli njeni snovalci
pokazati meščanom in obisko-
valcem, kdo ima v mestu ob-
last. Čeprav je tudi takšno mne-
nje morda objektivno upravi-
čeno in čeprav zgodovinarji na
to cerkev in njeno rušenje gle-
dajo različno, je res, da smo z
njenim porušenjem ogromno
izgubili predvsem pravoslav-
ni verniki, a tudi samo mesto,
saj je ta objekt Celje vendarle
kulturno obogatil.

Celjska pravoslavna žup-
nija je bila ustanovljena ta-
koj po 1. svetovni vojni, po
nastanku nove večnacio-
nalne države. O njenem de-
lovanju med obema svetov-
nima vojnama je letos izš-
la odmevna knjiga, pri ka-
teri je sodeloval celjski zgo-
dovinski arhiv…

Res je, letos je izšla knjiga
Kronika Srbske pravoslavne
parohije v Celju, ki jo je pisal
takratni celjski paroh Ilija Bu-
lovan. Knjiga je plod odlične-
ga in zglednega sodelovanja Ar-
hiva Republike Srbije in Zgo-
dovinskega arhiva Celje. Ker
je to knjiga o naši zgodovini,
smo njeno predstavitev pospre-
mili v večjem številu, predsta-
vitev v Celju pa sta pospremi-
la tudi nastop cerkvenega pev-
skega zbora iz Šabca in obisk
visokih predstavnikov verske
in posvetne oblasti. Veseli smo
bili novinarskih komentarjev,
da je predstavitev te knjige pre-
segala raven tovrstnih priredi-
tev.

BRANE JERANKO
Foto: GrupA

Predsednik celjske srbske pravoslavne cerkvene ob-
čine Zoran Šućur, ki je na tej funkciji v pomoč pravo-
slavnemu duhovniku Milanu Dudukoviću, je dokon-
čal študij prava. Na celjskem sodišču je zaposlen že
približno štiri leta ter ugotavlja, da mu je pravniški
poklic pisan na kožo. S soprogo sta različnih veroiz-
povedi ter se zato rada pošalita, da sta ekumenski
par. Konec avgusta pričakujeta že drugega otroka.

»Naš cilj je, da bi v Celju spet imeli pravoslav-
no cerkev, zgrajeno v srbsko-bizantinskem slo-
gu, ki bo čim bolj podobna tisti, ki je v Celju stala
pred drugo svetovno vojno. Tega ne delamo le
zase, temveč za vse naše potomce, da bi tudi
tako lahko ohranili svojo identiteto, svoj jezik,
kulturo in običaje. V ta namen bi zato radi ob
sami cerkvi zgradili parohijski dom, kjer bi bili
prostori za različne verske in kulturne priredi-
tve, praznovanja, izobraževanja, knjižnico …«

»Po ponovnem oživljanju dela naše cerkvene
občine v letu 1980 je pokojni opat Kolšek pravo-
slavnim vernikom omogočil uporabo cerkve sv.
Maksimilijana v Celju. Sodelovanje z njim je
bilo odlično, pristno in poglobljeno.«

»Knjiga je plod odlič-
nega in zglednega sode-
lovanja Arhiva Repub-
like Srbije in Zgodovin-
skega arhiva Celje.«
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sreča

HOBIJI

NAJPOMEMBNEJŠE V ŽIVLJENJU

TRI STVARI, KI JO  OPISUJEJO

Sabina Horvat, 19 let, Celje

organizirana, družabna, nasmejana

NAJPOMEMBNEJŠE V ŽIVLJENJU

Anja Povalej, 16 let, Rogaška Slatina

HOBIJI

TRI STVARI, KI ME  OPISUJEJO

odbojka, plavanje, poučevanje začetnikov
smučanja …

pestrost v življenju

trmasta, zaščitniška, odgovorna

Ines Gobec Ines Potočin Ana Bukovac Anja Špes Sara Rezec Katja Polutnik

Tjaša Hohkraut Petra Klepej

Maja Belak

Sabina HorvatAnja Povalej Valentina KrasniqiŠpela Cvikl

Laura TurnšekNatalija PustišekSanja RamšakNataša GolobAjda Cajhen Anja Golec

Kupon pošljite na Novi
tednik, Prešernova 19,
3000 Celje s pripisom Le-
potica poletja.

Glasujete lahko tudi s
SMS sporočili. Pošljite
SMS na številko 3030 in
napišite lepa, naredite pre-
sledek in napišite številko
lepotice, ki vam je najbolj
všeč (npr. lepa 20). Cena
sporočila je odvisna od va-
šega operaterja, povratni
SMS-i pa so brezplačni.

Med vsemi, ki bo-
ste glasovali, bomo te-
densko izžrebali pre-
jemnike nagrad naše
medijske hiše.

lepotica
poletja

Ime in priimek: 

Naslov:

KUPON

Glasujem za dekle številka ...........

Frizure: Zoran hair spa - Ličenje: Dijana Bečirovič (031-393 567), Maja Gorjup, Mestni salon lepote Relaksana - Dodatki: Pepe jeans, cvetličarna Pri Katji, Fantazija - Foto: NATAŠA MÜLLER

Vsake oči imajo svoj pogled. Kakšen je vaš? Glasujte za eno od 19 deklet, ki vam jih predstavljamo v Novem tedniku in na spletni strani www.novitednik.com. Pošljite kupon in
glasujte s SMS-sporočili. Kot vsak teden bomo tudi tokrat izžrebali srečneže, ki boste prejeli nagrado naše medijske hiše.

Anja Povelj se predstavlja pod številko 15. Izkušnje pridobiva v VS Stylingu. Njen življenjski moto je Nič ni človek, če je samo tisto, kar je, zaradi drugih. Life goes on!
Sabina Horvat, ki vam jo predstavljamo pod številko 16, si prav tako izkušnje nabira v VS Stylingu. Njen življenjski moto je Ljubi nepopolnega in ga naredi popolnega s svojo ljubeznijo.
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V Celju vpis v waldorfski vrtec
Da bi otrokom vrnili pristno otroštvo. Ne, ni nova ideja.

Waldorfski vrtci so že v Ljubljani in Mariboru, v prestolnici
sta tudi osnovna in srednja šola. Končno bo vrtec zaživel
tudi v Celju, in to s septembrom. »Staršem in otrokom bo
ponudi alternativo, hkrati je to možnost, da vsaj malce ub-
lažimo prevelik vpis v vrtce, najpomembneje pa je, da bo
vrtec deloval v našem domačem okolju, kar pomeni, da
želim optimalne pogoje za svoje otroke in hkrati delim to z
drugimi,« pravi ravnateljica celjskega waldorfskega vrtca
Cita Majcen Kovačič.

Kot pravi Cita, ki se tudi sa-
ma izobražuje za učiteljico v
okviru programa waldorfske
šole, sta se s soprogom s tem
načinom predšolskega izobra-
ževanja seznanila preko Wa-
la, Društva ljubiteljev waldorf-
skega izobraževanja, in bila
navdušena. Navdušencev je bi-
lo veliko, vendar je bila pot
do realizacije prevelik zalogaj.
Sama sta dobila to priložnost,
saj imata na Bregu pri Celju
(cesta proti Polulam) hišo Ci-
tinih staršev, v kateri sta si us-
tvarila svoje gospodinjstvo,
hkrati pa končno podobo do-
biva vrtec za 12 otrok. »Ta bo
septembra odprl svoja vrata,
zanimanja je bilo zelo veliko,
zdaj do konca avgusta čaka-
mo na vpise, veseli bomo, če
se nam še kdo pridruži,« pravi
Cita. Za 12 otrok so v vrtcu

zagotovili dve vzgojiteljici; ena
že ima waldorfsko specializa-
cijo, druga se nanjo pripravlja
ter ima tudi izkušnje z delom
v vrtcu. »Gre za enoto ljubljan-
skega waldorfskega vrtca,
vzgojni načrt je že dolga leta
uveljavljen in ga bomo izvaja-
li tudi pri nas.«

Naravni
materiali, igrače
za ustvarjalnost
Pristop k otroku je nekoli-

ko drugačen kot pri klasičnih
vrtčevskih programih, saj sle-
di načelom waldorfske peda-
gogike. »V vrtcu bomo sledili
tudi   načelom zdrave prehra-
ne, ta bo vegetarijanska. Ma-
teriali so naravni, kar pome-
ni, da so prostori obiti z le-
som, poskušali bodo pričara-
ti domače, sproščeno vzduš-

je. Tudi igrače so drugačne; ka-
men, les, bombaž, svila, vol-
na, saj želimo, da so otroci čim
bolj v stiku z naravo. Večina
je izdelanih ročno. Igrače tu-
di niso formirane v končno ob-
liko, na primer kos lesa je lahko
tako danes konjiček, jutri žel-
vica, odvisno od otrokove do-
mišljije, razpoloženja tistega
dne. Punčke nimajo dokonč-
no izrisanega obraza, saj ne iz-
kazujejo razpoloženjskih stanj
in so tako prilagojene otroku,
ki se z njimi identificira. Da-
nes so boljše volje, jutri mal-
ce žalostne. Namesto ležalni-
kov, ki so običajni v vrtcih, bo-
mo imeli prave postelje,« na-
števa Cita.

Želja ostaja še
waldorfska šola
Uradni ustanovitelj celjskega

vrtca je ljubljanski waldorfski
vrtec, medtem ko sta njegovo
ureditev in odprtje financira-
la zasebnika, Cita in njen mož,
trenutno pa se končujejo grad-
bena dela. Tako bo ta vrtec dru-
gi zasebni v Celju, pred časom
je namreč vrata odprl Danije-
lov levček. Takšni vrtci so z
javnimi sredstvi financirani 85- Cita Majcen Kovačič

»Skupina je skoraj polna,
kljub temu vabim starše, ki
bi želeli otroka vpisati v naš
vrtec, da pišejo na naslov ci-
ta.majcen@gmail.com ali se
prijavijo preko spletnega
obrazca na spletni strani
www.direndajcek.si.«

EcoBoom zajel Celje
Mednarodna mladinska

izmenjava EcoBoom je v Ce-
lje pripeljala mlade s Češke,
iz Italije in z Madžarske. Od
6. pa do 15. avgusta se ude-
leženci v Celjskem mladin-
skem centru ukvarjajo z raz-
ličnimi dejavnostmi, v os-
predju pa so ekologija, ak-
tivna udeleženost mladih v
družbi in iskanje zaposlitve.

 Člani neformalne organiza-
cije Igriva Kreativa so, kot je
pojasnil Marko Kek, eden od
organizatorjev EcoBooma, že
več let aktivni na področju med-
narodnih mladinskih izmenjav:
»Do zdaj smo sodelovali samo
v izmenjav v tujini in smo s tem
pridobivali izkušnje, ki so nam
še kako pomagale pri organi-
zaciji te izmenjave.« Letos so
tako v okviru programa Evrop-
ske unije Mladi v akciji, ki nu-
di podporo za evropske in med-
narodne mladinske projekte,
ki spodbujajo mladinsko delo
in neformalno učenje, pripra-
vili svojo izmenjavo EcoBoom.
Maruša Naglič, prav tako iz
vrst organizatorjev, pojasnju-
je, da so želeli s tem projek-
tom v Celje pripeljati mlade in
na zanimiv način povezati eko-
logijo s participacijo mladih v
družbi: »Pri tem udeležence po-
skušamo spodbuditi, da bi bili
čim bolj samoiniciativni, da bi
sodelovali pri prostovoljnem
delu, raznih izmenjavah, prak-
sah v tujini in doma, skratka
da bi sami čim več prispevali k
družbi.«

Program je namenjen pred-
vsem mladim med 15. in 25.
letom, delavnice in aktivnosti
pa temeljijo na neformalnem
učenju, saj so organizatorji
prepričani, da se z lastnimi iz-
kušnjami udeleženci naučijo

največ. V preteklih dneh so si
ogledali Celje, raziskovali nje-
gove »črne točke« oziroma ne-
gativne plati, se kopali v Šmar-
tinskem jezeru, obiskali so tudi
Ljubljano, čaka pa jih še og-
led Logarske doline, kjer se bo-
do seznanili z ekoturizmom
in s turističnimi kmetijami.
Med dnevne aktivnosti sodijo
tudi delavnice, zvečer pa spoz-
navajo druge države. Nagličeva
pojasnjuje: »Nacionalni večeri
so namenjeni temu, da udele-
ženci izvejo nekaj več o dru-
gih državah, spoznajo njiho-
vo kulturo, kulinariko, razbi-

jajo stereotipe in nasploh pred-
stavljajo sprostitev po vseh de-
lavnicah čez dan.«

Zadnji dan bo namenjen raz-
vijanju idej za prihodnje pro-
jekte, v katere želijo poleg part-
nerskih držav vključiti tudi šir-
šo slovensko javnost in več mla-
dih iz Celja in okolice. Kek do-
daja, da so odzivi udeležen-
cev zelo pozitivni: »Celje je na-
nje kot mesto naredilo zelo ve-
lik vtis, všeč jim je tudi, da so
eni prvih gostov v hostlu celj-
skega mladinskega centra.«

VANJA VODENIK
Foto: GrupA

Člani Igrive Kreative, ki so organizirali mednarodno izmenjavo EcoBoom.

odstotno, preostanek krijejo
sami starši, zneski pa so odvi-
sni od dohodkov staršev. Zani-
manje za waldorski vrtec je vse
večje, saj se letos po Sloveniji
odpira več enot, kot kaže, ga
bodo kmalu imeli tudi v Vele-
nju. Si pa številni starši, tako
kot tudi Cita, želijo tudi osnov-
no šolo, ki bi sledila načelom
waldorfske pedagogike. V Ljub-
ljani imajo celo gimnazijo …

»Z vrtcem bodo postavljeni
temelji, potem bomo videli, ka-
ko in kaj. Predvidevam, da bo,
ko bo stvar dozorela in bodo
starši dobili prve izkušnje že z
vrtcem, pobuda tudi za šolo po-
stala močnejša. Zaenkrat si že-
lim, da bi v septembru v na-
šem vrtcu pričakali skupino 12
otrok,« še dodaja Cita.

POLONA MASTNAK
Foto: GrupA
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Denar za obnovo dvorca Celjska občina uspešna na dveh
razpisih – Dela za dve leti

Mestna občina Celje je le-
tos kandidirala na dveh jav-
nih razpisih za pridobitev
sredstev za obnovo Knežje-
ga dvorca in bila na obeh us-
pešna.

Za obnovo dvorišča oziro-
ma za zaščito plošče nad ar-
heološko kletjo in za sanacij-
ska dela na komunikacijskem
stolpu, vključno z umestitvi-
jo dvigala, bodo v Celju iz na-
slova kulturnega tolarja letos
in prihodnje leto dobili polo-
vico od potrebnih 323 tisoč
evrov, kolikor je vrednost pro-
jekta. Postopki za izbor izva-
jalca del, ki naj bi se začela že
letos, končana pa bodo prihod-
nje leto, so se že začeli.

Na drugem javnem razpisu
za obnovo spomenikov v lasti
občin pa je Mestna občina Ce-
lje kandidirala s tretjo fazo pro-
jekta celovite prenove Knež-
jega dvorca, ki je ocenjena na
dobra 2,5 milijona evrov. Za
predvidena dela, ki jih bodo
opravili do leta 2012, so pri-
dobili malo manj kot 2 mili-
jona evrov. 85-odstotni je de-
lež Evropskega sklada za re-
gionalni razvoj, 15 odstotkov
bo primaknilo ministrstvo za

Dobra 2,5 milijona evrov je vredna tretja faza obnove Knežjega dvorca, ki bo trajala do leta 2012.

kulturo, mestna občina pa bo
prispevala dobrega pol mili-
jona evrov. V tretji fazi obno-
ve bodo s tem denarjem funk-
cionalno uredili prostore ce-
lotnega komunikacijskega stol-
pa in celotnega zahodnega trak-
ta, kjer bosta prostore za svo-
je dejavnosti dobila pokrajin-
ski muzej in Zavod Celeia Ce-
lje. Uredili naj bi tudi večna-
mensko multimedijsko man-
sardno dvorano, ki bo lahko
služila tudi protokolarnim po-
trebam občine, na zgornji etaži
komunikacijskega stolpa pa
bodo uredili razgledno ploš-
čad.

»Veseli me, da je Knežji
dvorec že z odprtjem arheo-
loške kleti in pritličnih pro-
storov v lanskem letu obi-
skovalcem ponudil povsem
novo razsežnost odkrivanja
bogate dediščine naših pred-
nikov. Ureditev dodatnih
prostorov za protokolarne,
kulturne in druge mesto-
tvorne dejavnosti bo zago-
tovo tudi velika pridobitev
tako za Celjanke in Celjane
kot tudi za vse obiskovalce
knežjega mesta,« je novico
o uspehu na dveh razpisih

komentiral župan Bojan
Šrot.

Po statični sanaciji zgrad-
be, opravljenih raziskavah
in ureditvi arheološke kle-

ti se tako z uspehom na teh
dveh razpisih obeta nov za-
gon pri uresničevanju pro-
jekta Celjski včeraj in jutri.
Ta, kot je znano, ob obnovi

Knežjega dvorca zajema še
obnovo Starega gradu in
medsebojne povezave teh
dveh dominantnih celjskih
srednjeveških spomenikov.

Obnova Starega gradu se bo
končala v torek, ko bodo
slavnostno odprli prenov-
ljen Friderikov stolp.

BRST, foto: GrupA

»Celje potrebuje župana, ki bo 24 ur na dan mislil na mesto in delal za
mesto. Zato bom v primeru izvolitve funkcijo opravljal poklicno,« je
napovedal dr. Branko Lobnikar, ki ga je kot županskega kandidata
predstavil predsednik stranke Zares Gregor Golobič.

Za župana tudi
Branko Lobnikar

Celje je dobilo že petega županskega kandidata. Pred-
sednik stranke Zares Gregor Golobič je v torek predstavil
svojega kandidata za jesenske lokalne volitve. V boj za
župansko mesto v Mestni občini Celje se bo podal tudi dr.
Branko Lobnikar, nekdanji pomočnik direktorja Splošne
bolnišnice Celje, nekdanji sekretar na ministrstvu za jav-
no upravo in trenutno univerzitetni predavatelj na Fakul-
teti za varnostne vede.

LOKALNE VOLITVE Kot je ob predstavitvi pove-
dal Golobič, je prepričan, da
je Lobnikar pravi kandidat, ki
bo znal izkoristiti razvojne po-
tenciale Celja. »V stranki se za-
vedamo, da je sedanji župan
favorit, vendar menimo, da je
čas za spremembe. Uspešno
zgrajena infrastruktura potre-
buje nove vsebine, čas je za
nove projekte, da bi Celje po-
stalo še močnejše regijsko sre-
dišče,« je povedal.

»Celje potrebuje drugačno,
strateško naravnano upravlja-

nje fizičnega prostora. Mora-
mo razmišljati za 20 let na-
prej; celjska podjetja je treba
razvojno usmeriti, združiti, da
prerastejo regijo in se usmeri-
jo v izvoz. Preprečiti je treba
beg podjetnikov z dobrimi ide-
jami. Visoko šolstvo ima do-
bre zasnove, potrebujemo vi-
soke šole, ki bodo šolale za-
posljive ljudi za gospodarstvo,
inženiring, zdravstvo in vars-
tvo okolja. Čeprav bi si tudi
sam želel ustanovitev univer-
ze v Celju, je to še oddaljen

projekt, trenutno moramo vse
sile usmeriti v kakovost viso-
kega šolstva ter znanstveno ra-
ziskovalne dejavnosti v pod-
jetjih,« meni Lobnikar. Velik
neizkoriščen potencial knež-
jega mesta vidi v turizmu, pred-
vsem pa bi novo vsebino dal
mestnemu jedru. »Tega ne bo-
do rešili novi tlaki. Imeti mo-
ramo strategijo, ugotoviti, kaj
želimo imeti v njem, in vse si-
le usmeriti v te cilje. Za to bi
potrebovali nekakšen kultur-
ni inkubator, razmisliti bi mo-

rali o ustanovitvi centra za raz-
voj umetnosti, omogočiti bolj-
še pogoje muzejema in gleda-
lišču. V primeru moje izvoli-
tve bo en podžupan pristojen
zgolj za mestno jedro, dolo-
čil pa bi tudi upravljavca, ki
bi nosil polno odgovornost za
razvoj,« je napovedal Lobni-
kar, ki bi več pristojnosti dal
MČ in KS; poleg večje finanč-
ne spodbude bi nanje prene-
sel tudi odločanje o lokalnih
vprašanjih.

PM, foto: GrupA
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Kanali tudi
v Braslovčah

Pri asfaltiranju na cesti Parižlje–Preserje

Po tem ko se dela pri grad-
nji sekundarne kanaliza-
cije v Preboldu končujejo
in so se pravkar začela na
Polzeli, so v sosednjih Bra-
slovčah v sredo podpisali
pogodbo o začetku del.
Gradnjo bo izvajalo podjet-
je CM Celje.

Kanalizacijo bodo gradili na
območju od Rakovelj do Bra-
slovč in v naselju Parižlje.
Zgradili bodo pet posamez-
nih odsekov kanalizacije in
obnovili vodovod. Vrednost
pogodbenih del znaša 320 ti-
soč evrov. Stroške v višini 85
odstotkov bo krila vladna služ-
ba za lokalno samoupravo in
regionalno politiko, preosta-
nek pa občina iz proračuna.

Ob začetku gradnje kanali-
zacije pa Braslovčani v teh dneh
zaključujejo obnovo treh cest-
nih odsekov. Obnovljen bo od-
sek ceste Preserje–Parižlje, ki
je v času gradnje kanalizacije
v Parižljah služila kot dovoz-
na cesta in bila zaradi tega ze-
lo poškodovana. Novo podo-
bo bosta dobila tudi priljub-
ljena sprehajalna pot med Bra-
slovčami in Braslovškim jeze-
rom, ki je bila v zelo slabem
stanju, ter odsek na Terasah.
Vse tri cestne odseke v skupni
dolžnini enega kilometra so
razširili, preplastili z asfaltom
in utrdili bankine, obnova pa
je stala malo več kot 85 tisoč
evrov.

MJ, TT, foto: TT

Napaka tudi
prenizka plača

Računsko sodišče je pre-
gledovalo pravilnost poslo-
vanja Občine Vransko v le-
tu 2008. Podrobno je pregle-
dalo del, ki se nanaša na pro-
račun, odhodke občine in
zadolževanje.

Sodišče je med drugim ugo-
tovilo, da občina ni vodila evi-
dence o oddaji javnih naročil,
ni popolno obrazložila poseb-
nega dela proračuna in dolo-
čila načina vzdrževanja občin-
skih cest. Nepravilnosti so bi-
le ugotovljene tudi pri dode-
ljevanju sredstev posameznim
društvom, ne da bi bil prej iz-
veden javni razpis. Dvema druš-
tvoma je nakazala sredstva še

pred podpisom pogodbe, ene-
mu pa je nakazala več denar-
ja, kot mu je pripadalo po po-
godbi.

Sodišče je izdalo mnenje s
pridržkom in občini predla-
galo nekaj priporočil za izbolj-
šanje poslovanja, odzivnega
poročila pa ni zahtevalo, saj
so bile že med revizijo odprav-
ljene nekatere nepravilnosti.
Kot zanimivost naj zapišemo,
da je sodišče še ugotovilo, da
je v tistem letu občina preniz-
ko obračunala plačo župana
Franca Sušnika in ga s tem
»udarila« za 470 evrov, podžup-
noma pa je izplačala preveč,
skupaj 669 evrov. MJ

Za
hribovsko
cesto

V hribovitem delu Mari-
ja Reke nad Preboldom so
odprli obnovljen in asfalti-
ran cestni odsek Cerkev–
Brečko.

Kilometer in pol novega od-
seka ceste v vrednosti 120 ti-
soč evrov je pomembna pri-
dobitev za Marijarečane in os-
tale. Cesta povezuje kraj z ob-
činama Tabor in Vransko ter
je hkrati pomembna poveza-
va z Zasavjem.

MJ

Odprtja ceste sta se poleg prizadevnih Marijarečanov udeležila domači župan Vinko Debelak in župan
sosednjega Tabora Vilko Jazbinšek.

Fotospot Od Rinke do Sotle

Pred projekcijo sta zbrane nagovorila Breda Vizovišek  in Bojan Vivod  iz Zveze turističnih društev občine Žalec.

Letos že
622
krvodajalcev

Območno združenja Rde-
čega križa Žalec in KO RK
Vransko sta minuli petek
pripravila sedmo letošnjo
krvodajalsko akcijo. Akci-
je v prostorih Zdravstvene-
ga doma Vransko za trans-
fuzijski oddelek celjske
bolnišnice se je udeležilo
105 krvodajalcev, kar je po
mnenju organizatorjev za-
dovoljivo. V vseh doseda-
njih sedmih akcijah je kri
darovalo 622 krvodajalcev,
naslednja, osma od enajstih,
pa bo 23. septembra na Pol-
zeli.

TT

V prostorih Ekomuzeja v Žalcu so predstavili fotospot
od Rinke do Sotle v organizaciji Celjske turistične zveze
in Zveze turističnih društev občine Žalec.

O novem projektu, ki obse-
ga okoli 500 fotografij najza-
nimivejših turističnih zname-
nitosti, je predsednik Celjske
turistične zveze Bojan Vivod
povedal: »Prva projekcija fo-
tospota je plod skoraj enolet-

nega načrtnega dela Celjske tu-
ristične zveze. S fotopredsta-
vitvijo območja je na nazoren
in vsakomur razumljiv način
prikazano bogastvo turističnih
vsebin naše regije.« Kot je bi-
lo še slišati, je ta projekt je te-

sno povezan z iskanjem odgo-
vora na izzive, ki jih pred tu-
ristične delavce postavljajo in-
formacijske tehnologije. Gre
za težnjo, da območje od Rin-
ke do Sotle postavijo ob bok
uspešnejšim turističnim regi-
jam, kot so Toskana, avstrij-
ska Štajerska, Koroška …

TT
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V teh dneh bodo v Topolši-
ci po štirih letih priprav ven-
darle začeli graditi težko pri-
čakovan gasilski dom in dom
krajanov. Pogodba o gradnji
je bila podpisana v petek, Ob-
čina Šoštanj bo denar za grad-
njo večnamenskega objekta,
ki naj bi ga dogradili v enem
letu, iz proračuna zagotovi-
la v naslednjih treh letih.

Na razpisu je bilo za grad-
njo objekta izbrano podjetje
CM Celje, v petek sta šoštanj-
ski župan Darko Menih in pro-
kurist Franc Skok podpisala
pogodbo, pri čemer naj bi se
dela že začela. Gradnja bo sta-
la kar 1,3 milijona evrov, saj
bo objekt, ki bo zrasel v To-
polšici, velik 2.100 kvadrat-
nih metrov. Polovica bo na-
menjena dejavnosti lokalne-
ga gasilskega društva, v osta-
lem delu pa bodo prostore do-
bili KS Topolšica, domača
društva in turistična pisarna,
medtem ko bo večnamenski
prostor namenjen druženju
krajanov.

»Projekt je nastajal več let,
pri čemer smo na začetku

K šmihelskim
pastirjem

Kot zadnji v nizu tradicionalnih zgornjesavinjskih pri-
reditev bodo ta konec tedna na vrsti v Šmihelu, kjer letos
34. pripravljajo Ovčarski praznik.

V vasici pod Goltmi napovedujejo organizatorji, Društvo
podeželske mladine Šmihel nad Mozirjem, nekaj novosti.
Dvodnevna prireditev se bo začela v soboto ob 17. uri z odprt-
jem sejma domače obrti, ob tem pa bodo odprli razstavo
ročnodelskega krožka Vrtnice. Osrednje dogajanje se bo za-
čelo ob 18. uri, ko bodo predstavili igran prikaz iz življenja
ljudi na podeželju pred mnogimi leti, zagotovo pa bodo v
prikaz vključili šmihelske pastirje ter njihove navade in obi-
čaje. Dan se bo končal z zabavo z ansamblom Modrijani. V
nedeljo bodo ob 14. uri nadaljevali s sejmom domače obrti,
ob 15. uri pripravili šaljive igre, ob 18. uri bodo na oder
stopili člani skupine Happy band, kasneje pa še v teh šmihel-
skih koncih domača skupina, Ansambel Golte. US

V Topolšici
večnamenski dom

Med podpisom pogodbe

imeli težave z zemljišči, saj
smo prvotno želeli objekt gra-
diti na stari lokaciji gasilskega
doma. Ker to ni bilo mogo-
če, smo zemljišče našli v sre-
dišču kraja ter ga odkupili od
Bolnišnice Topolšica, za kar

smo odšteli 170 tisoč evrov.
Takoj smo pristopili k ure-
janju projekta, upamo, da bo-
do dela končana v predvide-
nem roku, torej v enem le-
tu,« je povedal Menih. Ne-
strpno bodo odprtje čakali v

KS Topolšica. »Društva so mal-
ce nestrpna, saj je obstoječi
dom v zelo slabem stanju in
prostorsko omejen,« je po-
vedal predsednik KS Viki
Drev.

PM

Legende o nastanku ska-
le Igle in domače perice so v
četrtek obogatile dogajanje
na praznovanju občinskega
praznika v Lučah, kjer so spet
pokazali, kako ponosni so
na svojo preteklost.

Znana je legenda o nastan-
ku Igle, ki naj bi jo jezni veli-
kan zalučal tako močno, da se
je zapičila tik ob Savinjo, le-
gendo pa so povezali z vod-
njakom s simbolično podobo
skale Igla, ki stoji na novih par-
kirnih prostorih. Spomine na
nekdanje dogajanje pomaga-
ta ohranjati tudi letošnja ob-
činska nagrajenca Kristijan
Germelj, ki je predvsem za de-
lo v društvu upokojencev pre-
jel priznanje, in Franc Ko-
smač, ki so mu za vse aktiv-
nosti v planinskih vrstah po-
delili zlato priznanje Občine
Luče.

Kot je v nagovoru poudaril
župan Ciril Rosc, so v minu-
lem obdobju precej pozorno-
sti namenili obnovi cest, gradnji
parkirišča in obnovi zdravstve-
ne postaje ter za naložbe pri-
dobili precej evropskega de-
narja. Še letos se bo začelo kar
nekaj novih naložb, med dru-
gim gradnja prizidka k občin-
ski stavbi ter pločnikov skozi
Struge in v zgornjem delu Luč,
kjer se bo zaradi selitve trgo-
vine odprlo več prostora, med
drugim tudi za nova parkiriš-
ča in gradnjo tržnice. »S tem

V nastajanju nova
podoba Luč

bo center dobil bistveno pri-
jaznejšo podobo,« je prepri-
čan župan, ki je napovedal še
gradnjo smučarske vlečnice v

Ob državnem
prazniku

Mestna občina bo v torek obeležila državni praznik, dan
združitve prekmurskih Slovencev z matičnim narodom. Ob
tej priložnosti pripravljajo v sodelovanju z Mladinskim cen-
trom Velenje kulturni večer s slovenskim pesnikom in pisa-
teljem, dobitnikom Prešernove nagrade in čaše nesmrtno-
sti, Milanom Vincentičem. Prireditev se bo ob 19. uri zače-
la v atriju Centra Nova, nastopila pa bosta pevka Moira in
cimbalist Danijel Kolarič. PM

Velenjčani
skrbijo za ceste

V Mestni občini Velenje se nadaljujejo vzdrževalna
dela na več cestnih odsekih, zato lahko Velenjčani mar-
sikje naletijo na delne ali popolne zapore cest.

Poletne mesece kot običajno Velenjčani izkoristijo za redna
vzdrževalna dela. Tako se v teh dneh nadaljuje asfaltiranje
na lokalni cesti Paka–Lopatnik–Lipje na Lopatniku. Ravno
se končuje asfaltiranje odseka ceste Pik–Megalec–Graška
Gora na Graški Gori, prav tako tudi obnova cest po več
krajevnih skupnostih. V Lokah na lokalni cesti sanirajo tudi
plaz. Še nekaj sanacij posedkov in udarnih jam pa Velenjča-
ne čaka na Cesti talcev na križišču s Prešernovo cesto ter na
križišču s Tomšičevo cesto. Pripravljajo se tudi na sanacijo
zgornjega dela javne poti Sedovnik v Cirkovcah. Vsa dela
izvaja podjetje PUP Velenje. PM

Logu, precej več denarja pa bo-
do namenjali razvoju gospo-
darstva ter posameznim druš-
tvom v občini.

Celotno dogajanje na slav-
nostni seji so s prikazom pra-
nja na perišču ob Ivanovi ža-
gi v strugi Mlinščica popestrile

V polni dvorani v Lučah so zapele tudi peričice s prijatelji iz vrtca.

lučke perice, članice Kultur-
nega društva Luče. Ob obuja-
nju spominov na »žehto«, na-
makanje perila, »žulerce« in
še marsikateri pripomoček,
ki so ga prinesle kar v dvora-
no, so perice seveda veliko-
krat zapele, pri čemer so jim
tudi v četrtek pomagali peri-
čice iz vrtca in njihovi prija-
telji.

US

Dela v športnem parku
V sklopu športnega parka, ki je predviden pod vilo Široko,

pripravljajo teren za malo nogometno igrišče v velikosti 40
krat 20 metrov. Gradnjo igrišča, ki naj bi bilo narejeno do
konca septembra, izvaja podjetje Andrejc, financira pa ga
Občina Šoštanj v sodelovanju s Premogovnikom Velenje. Del
sredstev za umetno travo, gole, reflektorje, lovilne mreže in
odbojno ograjo bo zagotovila Nogometna zveza Slovenije.

PM
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Prvouvrščene s tekmovanja v kuhanju bučne juhe, ki so tekmovale celo v bučnih »uniformah«. V zmagovalni
ekipi šmarskega društva Ajda so bile Hermina Gracar iz Bistrice ob Sotli, soproga podčetrteškega župana
Marija Misja iz Imenega ter Stanka Alegro iz Golobinjeka.

Naj živijo buče!
Katero društvo kmetic skuha najboljšo bučno juho? – Z
bučne veselice v Podčetrtku

Za tekmovanje v kuha-
nju bučne juhe, ki je bilo v
torek v Podčetrtku, je v bis-
tvu kriv Krištof Kolumb, ki
je to sadje nekoč pritovoril
iz Amerike. Visoko hran-
ljive buče, ki imajo malo ka-
lorij, med Slovenci hitro pri-
dobivajo veljavo.

Nekoč so bile buče hrana
revnejšega kmečkega prebi-
valstva ter zlasti njihovih puj-
skov, danes je drugače. Mar-
sikdo še gleda na buče zviš-

ka, vendar novi časi dajejo
bolj prav vegetarijancem. To
se je izkazalo tudi na torko-
vem tekmovanju v Podčetrt-
ku, ki se je razvilo v pravo
bučno veselico. Obiskovalci
prireditve, ki so jo pripravi-
li v okviru Lovrenčevega sej-
ma, so pridno jedli bučno ju-
ho na sedem načinov ter na
koncu zadovoljno plesali ob
glasbi v živo.

Ob stojnicah, postavljenih
na prostem, se je zbralo se-

dem ekip društev kmetic Ob-
sotelja in Kozjanskega, iz Slo-
venskih Konjic, Studenic pod
Bočem, s Krasa ter iz Zasav-
ja. Pred vsako stojnico je bil
kotliček za pripravo bučne
juhe, na stojnicah pečene buč-
ne dobrote, ki so jih prine-
sle gospodinje od doma. »Tri,
dve, ena …« je po predstavi-
tvi ekip morala zaukazati
predsednica domačega Druš-
tva kmetic Ajda Francka Ja-
veršek in tekmovalke so lah-

ko začele z enournim priprav-
ljanjem bučne juhe, vsaka eki-
pa na svoj način. Posebej so
pozdravili najstarejšo tekmo-
valko, 82-letno Marijo Drob-
ne iz Dobrine pod Žusmom,
ki je dolga leta odlično ku-
hala na porokah. A ne buče.

V vsakem kotličku je bilo
videti drugačne barve, kar je
dalo slutiti, da bodo okusi
bučne juhe precej različni.
Obiskovalcem seveda ni bilo
ravno dolgčas, saj je kuhanje
nadziral redar – velikan na ho-
duljah (s stop znakom v ro-
kah), v mimohodu so prišli
trubači Donalda TrumpeTa iz
pobratene Divače, za ples je
igral in pel duet iz domačih
logov … Tekmovalke iz Druš-
tva kmetic sežanske regije so
imele celo kuharico, ki je bi-
la rojena humoristka.

Med mešanjem v kotličkih
so obiskovalci z zanimanjem
prisluhnili pogovoru z avto-
rico knjige Bučna kuhinja za
vsak okus, z Matejo Reš z
Gorenjskega, ki je z omenja-
njem bučnih glavnih jedi ter
prilog, juh, namazov, bučne
solate, bučnega sladoleda ter
posebej čislane bučne mar-
melade poskrbela, da so se
vsem cedile sline. »Tudi su-
rove buče je mogoče jesti, na-
ribane ali tanko narezane,«
svetuje Reševa, ki je skupaj s
sestro Ruth Podgornik Reš
znana še po knjigi Čarobni
svet buč, kjer med drugim
opisujeta vzgojo in sorte buč.

Na stojnicah so imele naj-
večjo izbiro bučnih poslastic
članice Društva Gaja iz Ro-
gaške Slatine, ki so prinesle
dve različni bučnici (sladko
bučno potico s skuto ter sla-
no bučno gibanico, kot bi ji
rekli danes), manjkala ni ni-
ti oglarska pogača z bučnim
oljem … Za zunanjo podobo
bi si, če bi jo posebej oce-

njevali, zaslužile prvo nagra-
do gotovo članice društva Aj-
da, ki so bile v »uniformah«
bučnih barv ter z bučnimi
motivi, na stojnici pa je bilo
prav tako veliko vsega v zna-
menju buč. Po skuhanih sed-
mih različnih bučnih juhah
so jih obiskovalci okušali, ko-
mentirali ter glasovali za naj-
boljšo. Odločili so tako gla-
sovi obiskovalcev kot glaso-
vanje komisije, ki jo je vodil
župan Podčetrtka Peter Mis-

ja. Zmagala je ekipa društva
Ajda s sedežem v Šmarju pri
Jelšah (ki deluje na območ-
ju štirih občin), na 2. mesto
se je uvrstila ekipa Društva
Gaja iz Rogaške Slatine ter
na tretje Društvo kmetic se-
žanske regije. Šmarčanke so
se izkazale že lani v kuhanju
gobje juhe na Celjski koči,
kjer so zmagale, a v Podče-
trtku so bile z bučno juho »sa-
mo« druge.

BRANE JERANKO

Marija Drobne, Društvo
Izviri Dobrina: »Iz mladih
let se spominjam, da so vča-
sih skuhali buče za večerjo
in to v glinenih loncih. Naj-
prej so jih narezali na krh-
lje ter skuhali v vodi, ki so
jo nato odlili, krhlje pret-
lačili ter iz moke naredili
podmet, z mlekom in sme-
tano. To je stara kmečka
jed.«

Stanka Macuh, predsed-
nica Društva Zarja iz Sloven-
skih Konjic: »Letos tekmuje-
mo že drugo leto. Nekaj re-
ceptov vemo od mam, veli-
ko jih je objavljenih vsepo-
vsod. Buče smo narezale po-
vsem na drobno, da je to za-
res juha. Doma pripravljam

za družino bučno juho, buč-
no omako s pire krompirjem
ter izjemoma še bučno sla-
dico. Domači niso ravno obo-
ževalci buč, bolj cenijo me-
so, vendar imajo radi spre-
membo.«

Francka Javeršek, pred-
sednica Društva kmetic Aj-
da: »Zamisel o kuhanju buč-
ne juhe je nastala v našem

REKLI SO

V Kozjem bo
živahno

Ob farnem prazniku v Kozjem pripravlja v nedeljo tam-
kajšnje turistično društvo zanimivo dogajanje.

Ob 9. uri se bo začela kozjanska domača tržnica, kjer
bodo predstavljeni izdelki in pridelki, ob 10. uri bo praz-
nična maša v Marijini cerkvi, po njej pokušina kozjanske
kolerabje juhe (ob spremljavi lajnarja). Ob tej priložnosti
bo na trgu na ogled fotografska razstava Utrinki 20. stoletja,
kjer bodo prikazana različna krajevna praznovanja, Muzej-
sko društvo Kozje pa je prav tako poskrbelo za razstavo
Kozjanski rodovniki, ki je na ogled v Kroflnovem mlinu.
Ob tej priložnosti si bo mogoče ogledati še muzejsko šolsko
učilnico, imenovano Šola moje mame. BJ

društvu, nato smo se poza-
nimale, kako so nekoč ku-
hale bučno juho naše babi-
ce. Pozneje jih daljše obdobje
niso več uporabljali, zdaj se
to na deželo vrača. Doma pri-
pravim buče, kot jih je že mo-
ja mama, ki je poskrbela za
bučno juho, ocvrte bučke ter
tudi v omaki. Že takrat smo
rajši jedli meso in še danes
je tako.«

Danica Recko, predsedni-
ca Društva Izviri Dobrina: »Za
dober recept za bučno juho
smo vprašali starejše vaščan-
ke, saj so jo v starih časih v
Dobrini precej jedli. Letos
sodelujemo na tekmovanju
prvič, saj se povabilom radi
odzovemo. Povabili so nas iz
Turizma Podčetrtek, od ko-
der nas že dobro poznajo, saj

na Lovrenčevem sejmu več-
krat sodelujemo na stojni-
cah.«

Cvetka Koražija, Društvo
Gaja iz Rogaška Slatina: »So-
delovale smo že lani, ko so
obiskovalci prireditve našo
bučno juho pohvalili. Lani
smo dodale prekajeno meso,
a takšen recept enemu članu
komisije ni bil všeč. Letos
pripravljamo čisto pravo
bučno juho, brez dodatkov.
Na prepraženo čebulo smo
dodale naribane bučke, ki
smo jih prej okisale ter po-
trosile s kumino. Nato še lo-
vor, majaron, muškatni ore-
šek, naribani sveži ingver, beli
in črni poper ter na koncu
vse skupaj zalile s sladko sme-
tano. Recept sem si izmisli-
la sama.«

V Virštanju, ki je najbolj
znan po trti in vinu, so ob
krajevnem prazniku pripra-
vili Klopotčevo nedeljo. Na
dobro obiskani prireditvi so
postavili velik klopotec, ki
ima kljub svoji mladosti bur-
no preteklost. V desetletju
in pol, odkar ga postavlja-
jo, je že bil med drugim hu-
do poškodovan v neurju.

Na tem prazniku vina je bi-
lo mogoče poskusiti sedem vin
iz kleti sedmih vinogradnikov

Težko preizkušani
klopotec iz virštanjskih goric ter iz Kle-

ti Imeno, prisluhnili so tudi
pesmi o virštanjski starodav-
ni trti, ki se vije ob stavbi Ba-
novine. Med prejemniki treh
priznanj vinogradniškega druš-
tva in KS je bil Aleksander Vi-
dečnik iz Zgornje Savinjske do-
line, ki ga v javnosti najbolj
poznajo kot publicista, v mla-
dih letih pa je na Kozjanskem
spodbujal razvoj vinogradniš-
tva. Prireditev je nastala v so-
delovanju med Društvom vi-
nogradnikov Virštanj-Kozjan-
sko ter KS. BJ

Postavljanje klopotca v virštanjskih goricah na Klopotčevo nedeljo
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Ivan Medved je več let uspešno vodil eno najboljših
slovenskih godb na pihala v Laškem, nato je pred do-
brim letom, 23. marca lani, na Vrhu nad Laškim ustano-
vil vaško godbo.

Godbeniki v blatu
vel v spominih na lepe tre-
nutke, ki jih je preživel z laš-
kimi godbeniki. Na prigovar-
janje nekaterih prijateljev,
predvsem župnika in pred-
sednika krajevne skupnosti,
ki so izvedeli, da je mojster
Ivan prost, so zbrali mlade
in stare godbenike ter usta-
novili Vaško godbo Vrh nad
Laškim.

Velika sreča je, da je v za-
selkih okoli Vrha nad Laškim
veliko godbenikov, ki igrajo
različne inštrumente, tako da
ni bilo težko sestaviti prave
vaške godbe, ki se je prvič
javno predstavila pri doma-
či cerkvi v procesiji ob veli-
ki noči. Takoj po procesiji
se je delo za novo godbo za-
čelo. Igrali so ob raznih od-
prtjih, praznikih, rojstnih
dnevih, na gasilskih priredi-
tvah, skratka povsod, kjer je
dobrodošel zvok godbe, še po-
sebej vaške. Njihova poseb-
nost je, da imajo v svojih vr-
stah tudi »frajtonarja«, torej
glasbenika z diatonično har-
moniko. Ker so bili povab-
ljeni v televizijske in radij-
ske oddaje, so posneli prve
tri skladbe Slovenci, Ko je

ura polnoči in Čas počitnic,
ki so jih predstavili tudi v glas-
beni oddaji Vrtiljak polk in
valčkov na Radiu Celje.

S štorskimi godbeniki so
zastopali Slovenijo v Španiji,
gostovali so na Češkem, igrali
so tudi na cerkveni priredi-
tvi na Rakovniku v Ljublja-
ni. Dober glas o Ivanovih god-
benikih, ki so se jim že pri-
družile tudi mažoretke iz
Šentruperta nad Laškim, se
hitro širi in tako so bili kot
edina godba med številnimi
zabavnimi in rokerskimi
skupinami povabljeni na
igranje na tradicionalno pri-
reditev Rock Otočec, kjer se
udeleženci ob poslušanju
glasbe tudi veselo povaljajo
v blatu.

Ivan Medved, ki se z glas-
bo ukvarja natančno trideset
let, izšolal pa se je za igranje
oboe in saksofona ter med
drugim igral tudi pri ansamb-
lu Kvinton, navdušeno pripo-
veduje: »Združuje nas never-
jetna energija in gremo po-
vsod, kamor nas povabijo. Va-
je imamo vsako nedeljo po
maši. To niso navadne vaje,
ampak prava, prijetna sreča-

nja. Naš osnovni namen je,
da skrbimo za razgibano živ-
ljenje v okviru kulturnega
društva v naši vasi in na Koz-
janskem, a tudi širše.«

Julija so pripravili pravo
presenečenje Marici Lesjak,
ko so ji nenapovedano zaigrali
na odprtju njene imenitne raz-
stave, kjer je predstavila 55
vrst rož, izdelanih v barvnem
krep papirju. »Gospa Marica,
moja botra, nam je ob začet-
ku igranja prva pisala in če-
stitala ter edina podarila 20
evrov. Zato si zasluži naše priz-
nanje in hvala ji,« je povedal
Ivan Medved, ki ima s svojo
novo skupino še veliko načr-
tov. Med njimi je tudi organi-
zacija 1. festivala vaških godb,
ki bo predvidoma 19. septem-
bra pod vaškim kozolcem na
Vrhu nad Laškim. Pričakuje-
jo pet do šest godb, igral pa
bo tudi Kvintet Dori. In kdor
ga pozna, ve, da bo čez leta
med najbolj znanimi manj-
šimi ljudskimi godbami v Slo-
veniji, ki ne bo moteča za no-
beno drugo godbo, saj ima či-
sto svoj, specifičen in ljudski
program.

 TV

Cirkus na
igrišču

Otroci so si lahko naredili pisane klobuke, žogice za žongliranje ali poi.
In kot se za pravi cirkus spodobi, maska sploh ne sme manjkati.

Klovnesi Zu in Zu (v prostem času slišita na imeni Sara in Mojca Zupanc) sta s spontanostjo in z norčavostjo
navdušili malčke.

Klovni in klovnese, akrobati in žonglerji ter prava ma-
la cirkuška predstava so v teh dneh Šentjur spremenili v
cirkuško areno. No, vsaj malo nogometno igrišče v šport-
nem parku. Navdušena množica malčkov ni pogrešala
skoraj ničesar, saj se je našlo za vsak okus nekaj.

Akrobatska skupina X-3M iz Laškega so mladi perspektivni fantje, ki v svojem programu združujejo elemente
trickinga, parkourja, free runninga in break danca. Če vam nič od tega ne zbuja posebnih asociacij, naj vam
šepnemo le to, da se jih splača videti.

pod okriljem katere deluje
mladinski center, se jim zdi
tak način dela izredno po-
memben. »Na ta način mla-
di rastejo in se osebnostno
bogatijo, četudi se v obilici
dela tega niti ne zavedajo.«

Na koncu je tako nastala
privlačna mešanica popoldan-
skega živžava, kjer so nasto-
pajoči znali primerno začiniti
dogajanje, po drugi strani pa
pustili široko odprta vrata za
ustvarjalnost najmlajših go-
stov. Malo večji pa tudi niso
bili prikrajšani za izzive. Nji-
hovi vrstniki iz Laškega so na-
mreč prikazali precej vrato-
lomno predstavo. In se izka-
zali tudi za ustrežljive men-

torje. Če postaviš nogo tako-
le, roki obrneš nazaj, se po-
staviš na glavo in z vso silo
telo obrneš v zraku … Vidite?
Čisto preprosto.

StO
Foto: GrupA

V okviru poletnega kultur-
no-zabavnega utripa je Mla-
dinski center Šentjur pripra-
vil svojo drugo večjo prire-
ditev, Cirkuško poletje. Pri

tem so se naslonili predvsem
na lastne vire, prostovoljno
delo in veliko domišljije. Kot
pravi Lara Žmaher iz Raz-
vojne agencije Kozjansko,

Vaška godba Vrh nad Laškim

V glasbo zaljubljenemu
Ivanu žilica ni dala miru, da
bi, potem ko je odložil tak-
tirko v Laškem, počival in ži-
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POLETNI ŠTRBUNKI PIVOVARNE UNION  TER NOVEGA TEDNIKA IN RADIA CELJE

19.8. OB 14.00 GLASBENI GOSTJE:

TERME PTUJ
POLEP RADIA CELJE

GLASBENI GOSTJE:

4PLAY

Zamudo bodo nadomestili
CM Celje v Vitanju začenja gradnjo Kulturnega središča evropskih vesoljskih tehnologij

Za gradnjo Kulturnega
središča evropskih vesolj-
skih tehnologij, ki bo zra-
slo na mestu starega kul-
turnega doma, so v Vita-
nju na javnem razpisu iz-
brali kot najugodnejšega
ponudnika družbo Ceste
mostovi Celje. Z oblikova-
njem gradbišča se je v tem
času gradnja že začela, iz-
vajalec pa zagotavlja, da
bodo dela končana v pogod-
benem roku, torej v drugi
polovici prihodnjega leta.

»Verjamem, da je bila iz-
bira izvajalca prava. Naš
projekt je v gradbenem smi-
slu zelo zahteven in prav je,
da smo ga zaupali podjetju,
ki ima znanje in izkušnje,«
pravi župan Slavko Vetrih.
Kot smo že pisali, so arhi-
tekturno rešitev za KSEVT
skupaj oblikovali štirje vr-
hunski slovenski arhitektur-
ni biroji – Bevk Perovič ar-
hitekti, Dekleva Gregorič ar-
hitekti, Ofis arhitekti ter Biro
Sadar in Vuga, povezani v
Združenje arhitektov za Vi-
tanje. Podoba objekta izha-
ja iz načrta prve geostacio-
narne vesoljske postaje, bi-
valnega kolesa, ki ga je v svo-
ji knjigi leta 1929 opisal Her-
man Potočnik Noordung.
Njegovo delo je tudi temelj,
na katerem je leta 2006 zra-

sla v Vitanju spominska so-
ba Hermana Potočnika Noor-
dunga.

Neobičajna zgradba z mo-
derno zasnovo je gradbeno
izredno zahtevna. Imela bo
več namenov; v pritličju bo-
do nova knjižnica, dvorana
za kulturne in druge prire-
ditve s 300 sedeži in prosto-
ri za delo društev. Galerija,
prostori mladih raziskoval-
cev in planetarna knjižnica
bodo na višjih ravneh in to
je del, zaradi katerega bo ob-
jekt nosil ime Kulturno sre-
dišče evropskih vesoljskih
tehnologij.

Projekt je ministrstvo za
kulturo na drugem lanskem
razpisu za obnovo javne kul-
turne infrastrukture oceni-
lo kot enega najboljših in mu
za izvedbo namenilo dva mi-
lijona evrov, od tega je 85
odstotkov evropskih sred-
stev. Tudi zaradi tega je po-
membno spoštovanje rokov.
Gradnja naj bi se po prvot-
nih predvidevanjih začela že
junija, a kot pojasnjuje žu-
pan, se je vse skupaj zavle-
klo: »Ne po naši krivdi, saj
postopek terja spoštovanje
zakonitih rokov. Ne glede na
zamudo pri izboru izvajal-
ca bodo dela končana pra-
vočasno. Izvajalec zagotav-
lja, da bo tudi letos, razen

če pride do izjemno neugod-
nih vremenskih razmer, us-
pel postoriti vse, kar naj bi.
To pomeni, da bodo že le-

tos končana vsaj groba zi-
darska dela.«

Oblikovanje gradbišča se
je torej začelo zares. Vitanj-

čani so iz starega kulturne-
ga doma že odstranili opre-
mo. »Skušamo ohraniti vse
tisto, kar še lahko kdajkoli

in kjerkoli uporabimo,« še
pojasni ta del priprav na
gradnjo župan Vetrih.

MILENA B. POKLIČ

Krožna tlorisna oblika je značilnost objekta

Obnovljene kapele v Vojniku
V Vojniku bo jutri blagoslov križevega pota in ob-

novljenih kapel, ki ga bo opravil celjski škof Stani-
slav Lipovšek.

Vojničani so se na pobu-
do Mirka Kraševca pred tre-
mi meseci lotili obnovitve-
nih del na štirih kapelah, ki
so na križevem potu od cerk-
ve sv. Florjana do cerkve Ma-
rija Sedem žalosti ali kot

rečejo domačini cerkev devi-
ce Marije: »Starost kapel ni na-
tančno znana, vendar ko smo
jih obnavljali, smo na podlagi
materialov videli, da so stare
več kot 200 let. Zahvalil bi se
vsem, ki so pomagali pri ob-

Noč pod kostanji
Tradicionalna Noč pod

kostanji na Dobrni se bo s
turnirji Dobrna open 2010
začela že jutri.

V Mladinskem klubu Do-
brna v sodelovanju z Obči-
no Dobrna in javnim zavo-
dom za turizem, šport in
kulturo zagotavljajo, da bo-
do prireditve Noči pod ko-
stanji namenjene vsem ge-

novi, saj smo vse postorili z
lastnimi rokami in sredstvi.«

Blagoslov, ki ga bodo kra-
jani pripravili jutri, v sobo-
to, ob 16.30, bo obogaten s
koncertom več vokalistov in
vokalnih skupin, ki so ga poi-
menovali Prvi koncert Mari-
jinih pesmi v Vojniku.

MOJCA KNEZ, foto: GrupA

neracijam. Prva sobota bo na-
menjena predvsem športnim
navdušencem, ki se bodo na
igriščih osnovne šole meri-
li na turnirjih v košarki, od-
bojki na mivki in nogome-
tu. Prihodnji petek, 20. av-
gusta, bo večer elektronske
glasbe, vrhunec Noči pod
kostanji pa bo prihodnjo so-
boto, ko bodo v popoldan-

skih urah z Živ žavom na
svoj račun najprej prišli
najmlajši obiskovalci, ki se
bodo ob glasbenem progra-
mu lahko zabavali tudi v lu-
naparku. Za nadaljevanje
večera oziroma noči pa so
organizatorji poleg sprem-
ljevalnega programa poskr-
beli za pester glasbeni izbor,
saj bodo poleg ansambla
Tramontana nastopili še Ta-
nja Žagar in Mi2.

MOJCA KNEZ

Vzpon na Strnadov travnik
Športno društvo Socka prireja v nedeljo tradicionalni ko-

lesarski vzpon na Strnadov travnik v Selcah. Zbor udele-
žencev bo pred gasilskim domom v Socki ob 9.30. MK
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Celjski se vračajo Po dveh strokovnih nagradah Mestu pod me-
stom vse več obiskovalcev in novi načrti

… koncerta mednarodne komorne zasedbe Pegasus,
ki bo v okviru mednarodnega festivala Imago Slovenije
nastopila danes (petek) ob 20.00 v Zdraviliški dvorani
Term Dobrna. Pegasus je kvintet vrhunskih akademskih glas-
benikov iz Slovenije in Grčije, ki se ponašajo s številnimi
domačimi in mednarodnimi priznanji. Program skupine
obsega uglasbeno grško poezijo. Sestavljajo jo vokalist Jan-
nis Vagenas, tudi ustanovitelj skupine, kitaristka Katja Po-
rovne - Silič, flavtistka Vanja Ivanković, violistka Veronika
Plestenjak in harfistka Tina Žerdin Vstop prost …

… koncerta legende slovenske zabavne glasbe Ota Pest-
nerja, ki bo danes (petek) ob 20.30 v atriju Velenjskega
gradu. Oto Pestner je svoje prve posnetke naredil že pri 12
letih v studiu Radia Celje, leta 1971 je s 15 leti zmagal na
Slovenski popevki s pesmijo Trideset let. Do konca sedemde-
setih je redno sodeloval in pobiral nagrade na Slovenski po-
pevki in mnogih drugih festivalih. Od leta 1970 do 2008 je bil
član in umetniški vodja New Swing Quarteta. Komponira že
od leta 1971, z aranžerstvom in s producentstvom pa se je začel
resno ukvarjati v osemdesetih. Ustvaril je nekaj najpomem-
bnejših slovenskih popevkarskih albumov. Oto Pestner je do
danes posnel že več kot 40 solističnih albumov. Na Velenj-
skem gradu se bo predstavil s projektnim kvartetom, v kate-
rem ga bo med drugim na kitari spremljal Primož Grašič. V
primeru slabega vremena bo koncert v Domu kulture Vele-
nje. Vstopnina: 12 EUR …

… predstave Brane Solce: Strigalica, ki bo v izvedbi
potujočega gledališča za otroke Teatro papelito v soboto
ob 10.30 v Galeriji Velenje. Papir ponuja neskončne mož-
nosti kreiranja in je blizu otroški duši. Pisani trakovi, kon-
feti, pustne maske, ovojni papir za darila… Vse spominja na
praznik, veselje, presenečenje … Nekaj tega občutenja je
skritega v predstavah teatra Papelito. Škarje kar sproti izre-
zujejo vse, kar je potrebno za predstavo. Papelito je novo
ime za gledališče Papilu, ki je bilo ustanovljeno že leta 1982.
Izhodišče tega malega popolnoma avtorskega potujočega
teatra je papir, material, ki ponuja neštete možnosti obliko-
vanja. Izrazito vizualni jezik metafor in simbolov povezuje
z glasbo in zvoki – pripoveduje torej brez besed, kot neke
vrste animirana papirnata slikanica. Vstop prost …

Celeia – mesto pod me-
stom, kot so v Celju poime-
novali klet Knežjega dvor-
ca, v kateri so na prekra-
sni postavitvi na ogled os-
tanki rimske ceste, antične
Celeie in srednjeveškega ob-
zidja, je ob vsakem ogledu
pravo presenečenje za obi-
skovalce, a tudi za stroko.
Ta najlepši antični celjski
spomenik naj bi postal v
kratkem tudi prostor za stal-
no arheološko zbirko. To-
da načrti se spreminjajo.

»Za Mesto pod mestom
smo res dobili nagrado druš-
tva arhitektov in nagrado ar-
heološkega društva. Tudi to
potrjuje, da je prezentacija
vrhunska in da je na ogled
bogata dediščina, zato je klet
v ponos muzeju. Veseli smo,
da se veča tudi število obi-
skovalcev, ki je v letošnjem
polletju že preseglo celoten
lanski obisk,« ne skriva za-
dovoljstva direktor pokrajin-
skega muzeja Stane Rozman.

Priznanja stroke in večji
obisk so najbrž spodbuda,
da o tem prostoru razmiš-
ljate še naprej …

Vsekakor. Že oktobra na-
meravamo v tem prostoru od-
preti prvi del stalne arheološ-
ke postavitve, predvsem pa po-
stavitev, ki bo govorila o po-
stavitvi Knežjega dvorca, nje-
govi arhitekturni zgodovini in
tudi o rimski preteklosti.

To je sprememba v dose-
danjih načrtih, saj ste, ko-
likor vem, tu želeli razsta-
viti stalno arheološko zbir-
ko muzeja …

Stane Rozman je kot vsi muzejski delavci ponosen na klet Knežjega dvorca.

Sprva smo res nameravali
ta unikaten prostor v celoti iz-
koristiti za stalno arheološko
razstavo, vendar smo po pos-
vetih s strokovnjaki to name-
ro opustili in se odločili, da
bo ta impresivna zbirka svoj
prostor našla v prvem nad-
stropju Knežjega dvorca. Raz-
stava v kleti bi zahtevala po-
stavitev vitrin, ki bi stoodstot-
no ščitile eksponate pred vla-
go, kar bi bil izjemno visok
strošek, ki te postavitve ne bi
opravičil. Zlasti kovinski deli

bi bili izpostavljeni potencial-
nemu uničenju.

Razlog je torej vlaga v kleti,
s katero ste imeli v zadnjih
letih nemalo težav.

Deloma smo te težave že re-
šili, a odstotek vlage je še ved-
no relativno zelo visok, kljub
stalnemu zračenju. Prav v teh
dneh urejajo novo prezrače-
vanje. Klet je bila večji del v
zemlji, po lanskih arheološ-
kih raziskavah na vzhodni stra-
ni dvorca pa se je pokazala mož-
nost vzpostavitve nekoliko bolj

konkretnega prezračevalnega
sistema. Upamo, da bo s tem
tudi vlaga manj nadležna.

Kje boste postavili stalno
arheološko zbirko?

Celje s tako bogato antično
in drugo arheološko dedišči-
no je od začetka gradnje knjiž-
nice ostalo brez stalne posta-
vitve. Odločili smo se, da bo
zbirka stala v že obstoječih ob-
novljenih prostorih dvorca,
tam, kjer je bil nekoč sedež
podjetja Nepremičnine. Priča-
kujemo, da bo zbirka postav-

ljena in s tem znova na ogled v
začetku prihodnjega leta. Is-
točasno se bodo začela dela tudi
na južnem in vzhodnem delu
dvorca, za katera je občina pri-
dobila sredstva iz strukturnih
skladov in tam namerava mu-
zej postaviti svojo dejansko naj-
bolj prestižno zgodbo – o celj-
skih knezih. Že deset let je ta
razstava, ki je bila izjemno us-
pešna in zelo dobro obiskana,
hkrati pa odlično sprejeta pri
strokovni in laični javnosti, v
depojih. Celjski bodo tako

končno spet prišli na me-
sto, ki si ga zaslužijo – na-
zaj v dvorec.

Ali to in dejstvo, da je ob-
čina pridobila nova sreds-
tva za celovito obnovo dvor-
ca, pomeni, da so raziska-
ve končane?

Ne še v celoti. Trenutno ra-
ziskujemo v kletnih prostorih
nekaterih sob dvorca, vse
skladno s kulturnovarstveni-
mi pogoji, ki jih je pridobila
občina. Čaka nas še večji izziv
na severozahodnem delu dvor-
ca, kjer bomo izkopavali še-
le, ko bo v sladu s kulturno-
varstvenimi pogoji ustrezno
znižana streha, najbrž v letu
2011 ali 2012.

Arheologi najbrž priča-
kujejo še kakšne najdbe,
saj je bilo tam strogo sre-
dišče nekdanje Celeie.

Na nekaterih mestih seve-
da pričakujemo najdbe, a
večji del je bil uničen že v
srednjem veku, saj je zdaj ja-
sno in dokončno potrjeno, da
je bil okoli srednjeveškega
dvorca obrambni vodni ja-
rek. Takrat je voda večino
stvari odnesla. Večje najdbe
bi pričakovali na dvorišču
Knežjega dvorca, vendar smo
se po posvetovanju s stroko
odločili, da v ta del z razi-
skavami ne bomo posegali,
saj bi najdbe lahko popolno-
ma spremenile podobo osred-
njega trga, ki bo po izgrad-
nji v letu 2012 odprt in ne-
posredno povezan s Trgom
celjskih knezov.

BRANKO STAMEJČIČ
Foto: GrupA

NE ZAMUDITE

KULTURA

Člani Celjske folklorne sku-
pine so se oglasili s Sardinije,
kjer sodelujejo na 5. medna-
rodnem folklornem festivalu
»Sa Corona Arrubia«. Poleg Ce-
ljanov na festivalu nastopajo

Folkloristi na Sardiniji
tudi skupine iz Mehike, s Taj-
vana, iz Turčije, Španije, Češ-
ke republike ter šest domačih
skupin. Posebnost festivala je,
da ni na enem prizorišču, am-
pak da skupine nastopajo po

številnih krajih Sardinije. Ce-
ljani so na devetih nastopih
predstavili plese in pesmi Go-
renjske, Bele krajine, Prekmur-
ja in Kozjanskega. Povsod so
bili odzivi izredno topli, gle-

dalci pa so bili prav navduše-
ni nad prešernostjo, razigra-
nostjo in profesionalnim po-
dajanjem slovenskega ljudske-
ga izročila. Celjane čaka še zad-
nji gala večer in zaključek fe-
stivala. Domov se bodo pred-
vidoma vrnili ta konec tedna.

BS
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»Pri mlačvi sem začel so-
delovati takoj po osnovni
šoli. Najprej doma, pozne-
je skupaj z več fanti še po
drugih kmetijah,« se spo-
minja nekdanjih mlačev Ka-
rol Herič iz Ješovca pri Šmar-
ju pri Jelšah. Herič, ki bo
oktobra star 99 let, je v so-
boto nastopil na prikazu
mlačve na star način na
Brecljevem. Prikazoval je
naporno mlačev s cepci.

V vasi Brecljevo, ki je v gri-
čevnatem svetu najbližje
okolice Šmarja pri Jelšah, si
precej prizadevajo za obuja-
nje starih običajev. Tam de-
luje znana Kulturna skupina
Brecljevo, »društvo za obu-
janje in ohranjanje starih obi-
čajev in organiziranje kultur-
nih prireditev«, ki prikazuje
kmečka opravila, kot so na
primer ličkanje koruze, po-
zimi »furež« (koline), pred
tem jeseni puhanje perja,
imenovano tudi »čehanje«.
Nekdanjo kmečko posteljni-
no so sestavljali predvsem sla-
ma, »kožuhinka« (ostanek
ličkanja koruze) ter vzglav-
nik iz kurjega ali drugega per-
ja. Na Brecljevem imajo ce-
lo slikarsko kolonijo.

Od cepcev do
elektrike
V soboto je bilo vse v zna-

menju mlačve s cepci ter z
mlatilnico. Najprej seveda
najstarejše, s cepci, kjer se
skoraj 99-letnemu Karolu He-
riču leta niso skoraj nič poz-
nala. Pravijo, da mu zdravje
zelo dobro služi, da nima po-
sebnih težav, še najmanj s spo-
minom. »Delal sem vse od
otroških let,« se spominja.
»Včasih smo mlatili s poda na
pod po dva tedna skupaj, z
izjemo nedelje,« se je mlatič
Herič spominjal desetletij na-
zaj. »Danes vse naredi kom-
bajn,« je povedal s kar nekaj
nostalgije. Dobre volje seve-
da ni manjkalo, saj je po dveh
dneh dela pri kakšni hiši sle-

Horuk v stare čase
Na Brecljevem nad Šmarjem so prikazali mlačev po starem – Med mlatiči s
cepci skorajšnji 99-letnik

Alenka Macuh: »Veseli
me, da se obujajo stari obi-
čaji, da naši otroci to vidijo.
Tudi moja generacija mlač-
ve na star način ne pozna, naši
starši pa še. Doma o nekda-
nji mlačvi nismo govorili, v
službi pa se veliko pogovar-
jam s starejšimi ljudmi ter
slišim tudi o nekdanjih obi-
čajih. Všeč mi je, da to da-
nes vidim v živo. Tudi dru-
ženja manjka, ljudje se sre-
čujejo predvsem vsak v svo-
jem avtomobilu, ko si poma-
hajo z roko.«

 Jože Jecl: »Mlačev na star
način imam v najlepšem spo-
minu. Škoda, da današnjih
otrok ne zanima dovolj tisto,
kar je bilo nekoč. Krivi so
starši, ki jih prinesejo pred
računalnik, od koder jih mo-
rajo nato tudi odnesti. Spom-
nim se še mlačve s cepci. To
so bili lepi časi.«

Angela Čakš: »Med nek-
danjo mlačvijo so ženske de-
lale predvsem v kuhinji. Ko
se je še mlatilo s cepci, so
vse postorili moški, ko sta
prišla na vrsto ročna mlatil-
nica ter bencinski motor, so
sodelovale tudi ženske, ki so
predvsem odgrabljale slamo.
Dobre volje prav tako ni
manjkalo. Če so delali s stro-
jem, je sodelovalo devet mla-
tičev, ki so se šalili že med
delom.«

Leon Amon: »Današnja
prireditev je super. Ta kmeč-
ka opravila gredo žal v poza-
bo. Po zaslugi predsednika
naše kulturne skupine Slav-
ka Javoriča se pri nas tega še
spominjamo. Osebno se
mlačve z električno mlatil-
nico še spominjam, takrat
sem bil dijak. Ljudje so se
tudi poveselili. Danes vse po-
stori kombajn.«

dil _bblikof« in to pozno v noč.
Z dobro hrano, pijačo ter s
plesanjem, saj je bilo po va-
seh nekoč veliko mladine.

Udeleženci prireditve na
Brecljevem so mlačev po sta-
rem spremljali z velikim za-
nimanjem. Starejši so se spo-
minjali, kako je bilo nekoč,

mlajši so o nekdanjem kmeč-
kem opravilu pred tem bolj
malo ali celo nič slišali. »Mla-
čev je bila za kmeta nekoč
velik praznik, ko so se vese-
lili žita, kruha. Bila je pogoj
za preživetje,« je med dru-
gim spomnil povezovalec
prireditve Slavko Javorič v

pristnem šmarskem narečju,
kot se za takšno prireditev
spodobi. Bilo je drugače kot
danes, ko žito, če ga doma
ni, pripeljejo z Madžarske.
Pri velikih kmetih je mlačev
lahko trajala kar ves teden.

Na Brecljevem so v sobo-
to prikazali še »včijanje«, lo-

Med prikazovalci mlačve s cepci je bil skorajšnji 99-letnik Karol Herič.

Velikemu retu pravijo na Šmarskem »rdeseja«. Kupovali so jih od Ribničanov, ki so se pred mlačvijo redno
oglasili ter nekatere popravili.

Prikaz škopanja na Brecljevem. S škopi so pokrivali slamnate strehe, ki so nekoč prevladovale.

Frčanje plev s stare dobre »vejance«.

čevanje žita in plev od sla-
me, ter delo z »vejanco«, s
katero so zrnje ločili še od
plev. Prikazali so celo ško-
panje, izdelovanje škopov za
pokrivanje slamnatih streh.
Vse to ne zgolj zaradi opo-

zarjanja na dediščino naših
prednikov, ampak tudi zara-
di druženja v času, ko so si
ljudje s televizorjem in ra-
čunalnikom samozadostni.

BRANE JERANKO
Foto: GrupA
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Kaj ženskam pritiče in kaj
ne, je že skoraj stvar filo-
zofije. Na Lopati so se v so-
boto srečala dekleta, ki so
čez razglabljanje že zdav-
naj naredila križ. Odločna,
simpatična in po sili razmer
včasih brezkompromisna.
Predstavnicam nežnejšega
spola v izrazito moških po-
klicih ni vedno lahko. Ni-
na Žgur in Klavdija Ojster-
šek sta prepričani, da so sku-
paj močnejše. Se bo iz sre-
čanja voznic višjih kategorij
rodil klub tovornjakaric?

Življenjske zgodbe, ki so
jih posadile za krmilo tovor-
njakov, avtobusov, vlačilcev
in drugih vozil višje katego-
rije, so izjemno različne. Kar-
men iz Maribora je šoferka
sedem let. »Očitno je stvar v
genih,« skomigne z rameni,
ko razloži, da je vozil tudi
njen biološki oče. »Družin-
skega življenja ni. Otrok ni-
mam in si tudi ne predstav-
ljam, kako bi jih imela,« že
kar takoj postavi stvari na svo-
je mesto. Dom postanejo
evropske ceste. »V Angliji,
Franciji je to, da si ženska,
velika prednost. Za razliko
od Italije, Španije, kjer je pra-
va katastrofa. Ampak če si ko-
munikativen, povsod zlezeš
skozi.« Reakcije ljudi ob ce-

»Pazi, baba za
volanom!«
Za nekatere nuja, za druge življenjska želja – Kamion-
skim otrokom nič ne manjka – Roko čez 16 koles imajo še
vedno moški

sti jo na srečo še vedno zaba-
vajo. »Predvsem otroci obi-
čajno kar na glas butnejo:
›Glej, baba vozi!‹. Pa na pre-
hodu ne stopijo enega, am-
pak raje tri korake nazaj, ko
te zagledajo.« Emancipacija
gor ali dol, s predsodki očit-
no še zdaleč nismo opravili.

S tovornjakom
pod breg
Andreja in Saša Selič iz Vo-

duc pri Šentjurju sta mati in
hči. Obe šoferki. Ko je šla tek-
stilna industrija v Preboldu v
stečaj, je Andreja po 11 letih
ostala brez službe. »Poskusi-

la sem se v marsičem, potem
sem na moževo prigovarjanje
opravila izpit. Sprva je šlo po-
časi in previdno, zadnjih pet
let pa vozim intenzivno sko-
raj vsak dan.« Kot pravi, si vsi
skupaj tako terenski posel lah-
ko privoščijo zgolj zato, ker
imajo srečo, da stara mama
doma skrbi za ogenj v dru-
žinskem ognjišču. Za legen-
darno Šulerjevo Ančko, ki je
vozila avtobus, je bila ena pr-
vih šoferk na Šentjurskem. »S
tovornjakom je vseeno dru-
gače. Nikoli ne veš, kakšen
teren te čaka. Se je že zgodi-
lo, da me je pri gradnji neke
ceste po brežnem in razmo-
čenem terenu skoraj potegnilo
v dolino. Na srečo mi je ob
strani spet stal mož,« se zvonko
nasmeje. Hči Saša je izjemno
odločna 20-letnica, sicer štu-
dentka gradbeništva. »Seveda
se kdaj zgodi kaj neprijetne-
ga, ampak ne smeš pestovati
nesreče. Vse je del posla. Treba
se je zbrati in voziti naprej.«

Kakšno teslo
si zasluži eno
na g…
Povsem podobno prepri-

čanje ima tudi Mara iz Kra-
nja. Vitka gospa srednjih let
je pri 21 letih ovdovela. Za
možem sta jih ostala tovor-
njak in dva nepreskrbljena
malčka. Čeprav do takrat ni-
ti osebnega avta ni vozila, je
sprejela pogumno odločitev,
da bo otroka preživljala z mo-
ževim poklicem. »Bila sem
ena prvih. Vozila sem grad-
beni material po celi drža-
vi. Nobenih slabih izkušenj
nimam. Ker sem ženska, ni
bilo nič huje, a tudi nič laž-
je. Zna se zgoditi, da bom
do ›penzije‹ za volanom.« A
ko izključim mikrofon, se raz-
govori tudi o drugi plati ka-
mionarske realnosti. »Priti na
gradbišče, v podjetje, kjer je
500 moških … Vedno se bo
našlo kakšno teslo, ki misli,
da si lahko vse privošči. A ni
problem. Mu rečeš enkrat,
dvakrat, če je treba. Potem
ga pa na g…, če ne gre druga-
če,« prostodušno prizna. Na
svoja otroka je ponosna. »Sa-
ma ne vem, kako mi je uspe-
lo. Že v osnovni šoli sem ju
morala tudi po več dni pu-
stiti sama doma. Vedno, ko
me je ustavil policist ali me
celo iskal po gradbišču zara-
di kakšnih manjših promet-
nih prekrškov, mi je zlede-
nela kri po žilah. Kaj je na-
robe z mojima otrokoma?!«

»Najin sin je
kamionsko
dete«
Ko je Klavdija iz Zgornje

Kungote staršem omenila
svojo življenjsko željo, so
bili šokirani. Njen mož,
prav tako voznik, pa je nje-
ne besede »kamion peljat,
pa umret« razumel. Želja se
ji je izpolnila, ko je bil njun
sin star eno leto. »Mali je
kamionsko dete. Do druge-
ga razreda je videl že vso
Evropo, se spoznal s tujimi
jeziki, zdaj pri devetih že
tekoče govori angleško. Res
so me nekateri zelo čudno
gledali zaradi tega. Ampak
nam je bilo krasno, otrok
pa je imel tisto, česar mno-
gi nimajo – ob sebi starša
25 ur na dan.« Zaradi šole
in drugih obveznosti so se
morali drugače organizira-
ti. »Zdaj pa je kriza,« priz-
na Klavdija, ki trenutno
okreva po operaciji zaradi
poškodbe na delu. Družin-
ska odločitev je bila, da špe-
dicijsko vožnjo nadaljuje
ona. »To je izvedljivo, ker
imam čudovitega moža, ki
skrbi za dom in otroka.« On
doda, kako srečna žena po-
meni tudi srečno družino.
Res je, pogrešajo se, ko se
teden ali dva ne vidijo. Tež-
ko je. »Ko me odloži pred
kamionom in se potem od-
peljemo vsak v svojo smer,
prvih nekaj kilometrov sploh
ne vidim ceste, tako mi lije-
jo solze. Že dvakrat se je zgo-
dilo, da sem zamudila sinov
rojstni dan. Niti zapeti mu
nisem mogla po telefonu …«

O težkem življenju kamio-
narjev je pel že Domicelj. O
kamionarkah se mu še sanja-
lo ni.

Moški odločili,
da je konec
Solze skoraj premagajo tu-

di Nino Žgur, ki nas je na na-
ših straneh že očarala s svojo
prostodušnostjo, odkritostjo
in srčnim navdušenjem nad svo-
jim delom. Vmes je postala po-
nosna mamica dobro leto sta-
rega fantka. Spet bi se rada za-
poslila. Prepričana je namreč,
da ji z malo razumevanja ne
bi bilo treba izbirati med enim
in drugim. In tu se zlomi. »Očit-
no lahko o tem samo sanjam.
Smo bili že dogovorjeni za
vožnjo, po omembi otroka pa
niti ne pokličejo več. 800 ti-
soč kilometrov, štiri leta vož-
nje samo po Španiji, zaposli-
tev pri angleškem delodajal-
cu v tujini, izkušnje na vsem
mogočih tovornjakih očitno ne
štejejo nič, niti za disponent-
ko. »Žal je tako, da imajo v
tem poslu še vedno prvo in zad-
njo besedo moški. In ti so ve-
činoma prepričani, da ženske
sodimo za ›šporhert‹ in še kam
– v hiši, se razume. Zdi se jim,
da je teh 16 koles za nas abso-
lutno prevelik zalogaj, bogne-
daj da ob tem še kakšna guma
poči. Vedno ista štorija!« se jezi
Nina. Zraven presenetljivo raz-
neženo doda: »Blazno rada sem
šla.« Očitno je na visokem to-
vornjakarskem sedežu poseb-
ne vrste bencinska odvisnost.
Ko človeka enkrat zgrabi, ga
nikoli več ne spusti.

SAŠKA T. OCVIRK
Foto: GrupA

Več kot sto voznic so zbrale na seznamu in že to je dober občutek, saj se mnoge pri svojem delu počutijo
povsem osamljeno. Še se bodo družile, spet izdale lasten koledar in morda ustanovile tudi svoj klub.

Andreja in Saša Selič sta skupaj preživeli tudi prometno nesrečo s
tovornjakom. Na srečo ni bilo nič hujšega, nobeni pa ni niti za trenutek
vzelo poguma. In kako je mama spremljala odločitev svoje hčere, da se
ji pridruži? »S ponosom,« brez pomisleka pove Andreja.

Nina je kar dva meseca visela na telefonu in iskala svoje »sotrpinke« za
volanom. Upa, da se jim bo kljub materinstvu še lahko pridružila. Tudi
s svojim malčkom. »Ne rečem, da je enostavno, vendar vem, da zmorem,«
je prepričana.

Kabina tovornjaka sčasoma postane dom. Kot pravijo dekleta, te ta način življenja zasvoji. Žal pa je cena
včasih visoka.
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S tekmami 1. kroga se je
začelo prvenstvo v 2. nogo-
metni ligi. V letošnji sezo-
ni bosta celjsko območje za-
stopali moštvi iz Šmartne-
ga ob Paki in Slovenskih
Konjic.

Dravinja je pred začetkom
prvenstva krepko premeša-
la ekipo, saj jo je nekaj igral-
cev zapustilo in nekaj okre-
pilo. Za uvodni krog bi lah-
ko dejali, da je kljub različ-
nim napovedim pred prvens-
tvom na domačem igrišču
pripravila presenečenje. Z
1:0 je premagala Dravo, ki
je izpadla iz prvoligaške
druščine. Mož odločitve je
bil že v 7. minuti Marko
Gašparič, ki je spretno uka-
nil gostujočega vratarja Vreč-
ka. Edini strelec srečanja je
bil v 20. minuti zaradi ne-
posrednega rdečega kartona
izključen. V dresu Drave sta
celotno srečanje odigrala
nekdanji branilec CM Celja
Marlon Rogerio Schwantes
in Ivan Firer, ki je še pred
meseci nosil dres Dravinje.
Domači trener Marjan Mar-
janovič je bil razumljivo ve-
sel uspešnega začetka nove
sezone: »Drava je pred tek-

Že 7. Gašijev
memorial

Turnir v malem nogometu bo 21. avgusta v Laškem
na igrišču pri OŠ Primoža Trubarja.

Začel se bo ob 9. uri, igralo se bo po pravilih NZS
(4+1), prijavnina znaša 35 evrov (TRR 06378-
6674502598), na dan turnirja 40 evrov. Nagradni sklad
znaša 650 evrov, ostale informacije dobite pri ŠD Debro
(tel. št. 041 763-845).

Sobota, 14. 8.

NOGOMET
1. SL, 5. krog: CM Celje –

Olimpija (18).

Nedelja, 15. 8.

NOGOMET
1. SL, 5. krog, Domžale:

Primorje – Rudar (17).
2. SL, 2. krog, Ljubljana:

Interblock – Dravinja, Črno-
melj: Bela krajina – Šmart-
no (17.30).

Dravinja začela z zmago,
Šmartno s porazom

Med junaki zmage nad Dravo je bil
tudi konjiški napadalec Januš
Štante.

V Areni Petrol sta se v pri-
jateljski nogometni tekmi
pomerili mladi reprezen-
tanci Slovenije in Makedo-
nije, naša je bila boljša kar
s 5:1.

V prvi postavi sta zaigrala
dva člana CM Celja, brani-
lec Boris Mijatovič in Raj-
ko Rep, ki je z razdalje za-
del za 3:0 in bil med najbolj-
šimi na igrišču. Selektor To-
maž Kavčič mu je namenil
vlogo zadnjega vezista (tudi
Velenjčanu Nikoli Tolimir-
ju), ki jo je odlično opravil
in dejal: »V selekcijo nas je
zdaj vključenih več mlajših
igralcev, kar je dobro za pri-
hodnost, v katero že zremo,
kajti boj v kvalifikacijah za
evropsko prvenstvo je že iz-
gubljen. Dobro se počutim,
potem ko se mi je odprlo naj-
prej v prvenstvu, zdaj pa sem
zadel v Areni Petrol še za re-
prezentanco.« Tretjič zapo-
red je bil rezultat v Areni Pe-
trol 5:1, po zmagi CM Celja
nad Rudarjem in porazu z Na-
cionalom. Se lahko kaj po-
dobnega zgodi še jutri proti
Olimpiji? »Hja, ne vem. Vse-
kakor bomo krenili na vso
moč, moramo zmagati,« je
bil odločen Rep. Organiza-
torji opozarjajo, da bo način
vstopanja na štadion nekoli-
ko spremenjen in priporočajo
pravočasen prihod.

Brez Repa je CM Celje odi-
gral prijateljsko tekmo v Što-
rah proti tretjeligašu Kovinar-
ju, končala se je s presenet-
ljivih 2:2. Res je, da je bila

Rokometaši Celja Pivo-
varne Laško so prvo pri-
pravljalno tekmo odigrali v
dvorani Golovec in pred 800
gledalci gladko ugnali bje-
lovarski Partizan s 36:22.

Florijani so bili navduše-
ni nad kakovostjo vratarja
Mirka Alilovića, po šestkrat
sta zadela Dragan Gajič in
Momir Rnić, po štirikrat Edi
Kokšarov, David Razgor in
Luka Žvižej. Drugi dirigent
Nejc Poklar je malce nesreč-
no začel svoje prve minute v
celjskem dresu, saj mu je dva-
krat spodrsnilo: »Vroče je bi-
lo v dvorani, v prvem delu
mi je drselo. Kasneje sem bil
bolj pazljiv.« V nadaljevanju
je dvakrat zadel, asistiral in
tudi on požel aplavz: »Občut-
ki so res fenomenalni. Pri-
jetno sem namreč presene-
čen nad številom obiskoval-
cev na prvi prijateljski tek-
mi. Tega nisem vajen. Vedel
sem sicer, da je Celje roko-
metno mesto in da tukaj ljud-
je živijo za rokomet, kar se
je tokrat zgolj potrdilo. V čast
mi bo igrati z rokometaši, ki
so trenutno pri Celju Pivo-
varni Laško. Sam se moram
še veliko naučiti, želim si, da
bi bila sezona uspešna in da
bi minila brez poškodb.«

Če je bila ideja glede novi-
narske konference na vrtu sre-
di mesta precej zgrešena (go-
vorci so bili preglašeni s hru-
pom okolice), pa je bila se-
litev tekme v dvorano Golo-
vec zadetek v polno. Vse je

mo veljala za veliko neznan-
ko. Potem ko je pripeljala
veliko novih igralcev, še ni
dobro uigrana. Mi smo iz-
koristili svoje prednosti in
zasluženo slavili. V delo sod-
nika ob izključitvi se ne bi

spuščal. Damir Skomina je
s svojimi mednarodnimi iz-
kušnjami presodil, da je bil
štart našega igralca za izklju-
čitev. Osebno sicer menim,
da je bila to prestroga odlo-
čitev. Potem smo nadaljevali
s svojo igro, Drava je osve-
žila svoje vrste, mi pa smo
morali zaradi poškodbe To-
larja opraviti prisilno menja-
vo. Naša ekipa je večinoma
ostala nespremenjena. Ne-
kaj igralcev je odšlo, a okost-
je je ostalo, in to naj bi v
prihodnje zagotavljalo sta-
bilnost v drugi ligi.«

Konjičani tako lahko sproš-
čeno pričakujejo 2. krog, ko
bodo v nedeljo (17.30) gosto-
vali pri Interblocku, ki je ta-
ko kot Drava po sezoni 2009/
10 izpadel v nižji rang tek-
movanja. »Tekmec bo za nas
spet velika neznanka, saj je
na novo sestavil ekipo. Mi ve-
ljamo za čvrsto ekipo. Enkrat
nam bo sreča naklonjena,
drugič ne. V tekmo bomo vse-
kakor krenili brez strahu,« je
zaključil Marjanovič.

Moštvo Šmartnega ob Pa-
ki pa je na domačem igriš-
ču gostilo Krško. Krčani na
čelu s trenerjem Adnanom

Tretjeligaša
namučila CM
Celje in Rudar

domača postava malce celj-
sko obarvana, kljub temu pa
je prvoligaš rezultatsko razo-
čaral. Za domače sta zadela
Oskar Drobne z bele točke
(sicer trener napadalcev CM
Celja) in s spretno potezo
Dragan Čadikovski (išče
klub), za Celjane pa Mario
Močič in Maximiliano Kleb-
čar.

DEAN ŠUSTER
Foto: GrupA

V nedeljo
Gorenje - Celje?

bilo bolj strnjeno, podpora
občinstva je prišla bolj do izra-
za, mnogi gledalci pa so se
pridušali, kako je bilo pri-
jetno brez hrupa trobil. Pe-
sem in bobni so bili povsem
dovolj.

Trener Zvonimir Serdaru-
šić je sestavil zanimiv mo-
zaik, boljše odgovore glede
sposobnosti njegovega moš-
tva pa bomo dobili že danes.
Celjani bodo prvo tekmo na
Jarnovičevem memorialu v
Velenju odigrali proti švicar-
skemu Kadettnu, jutri pa še
s sarajevsko Bosno (obe ob
18.00). V nedeljo bodo tek-

me za končno razvrstitev, fi-
nalna ob 20. uri. Tekmeca
Gorenja v drugi skupini bo-
sta Nexe iz Našic (danes) in
francoski Tremblay (jutri),
za katerega še vedno igra nek-
daj odlični dirigent celjske-
ga kluba Rastko Stefanović.
Velenjčani so odigrali še zad-
njo tekmo, ki je bila načr-
tovana v sklopu priprav na
Rogli. Ekipo Maribora so ug-
nali kar s 33:24. Matevž
Skok je zbral 15 obramb,
najboljši strelec je bil Rok
Golčar z 9 goli.

DEAN ŠUSTER
Foto: GrupA

Zildžovičem so se v prejš-
nji sezoni v zadnjih krogih
rešili izpada, v novi sezoni
pa so njihovi apetiti visoki.
V svoje vrste so privabili De-
jana Urbanča, dolgoletne-
ga člana celjskega prvoliga-
ša. Šmarčani so dolgo držali
točko v svojih rokah, v fi-
nišu tekme pa prejeli dva
gola. V nedeljo (17.30) bo-
do gostovali v Črnomlju pri
Beli krajini.

MITJA KNEZ
Foto: SHERPA

Nejc Poklar

Nogometaši celjskega
Simerja Šampiona so pri-
jetno presenetili na pri-
jateljski tekmi. V Velenju
so premagali domačega
prvoligaša Rudarja z 2:1.
Strelca sta bila Dragan
Lazičič in Mirsad Mešič,
za gostitelje pa je edini
zadetek dosegel Mirza
Mešić. Simer Šampion bo
v uvodnem krogu 3. SNL
- vzhod 22. avgusta go-
stil Stojnce.

Rajko Rep je motor mlade sloven-
ske reprezentance in trenutno naj-
boljši strelec 1. SNL, najbrž pa ga
boli glava, ker na zadnji prvens-
tveni tekmi ni bil v prvi celjski po-
stavi. Morda bo jutri …

Okoli 200 Celjskih grofov je uprizorilo odličen pirotehnični šov na tekmi z Valencijo, jutri pa bodo zagotovo
spet v dobri formi. (Foto: KATJA MALBAŠIČ)
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V preboldskem športnem parku je
Goran Cestnik pod okriljem Občine
Prebold pripravil turnir drugega raz-
reda odbojke na mivki.

Udeležilo se ga je 17 slovenskih ekip.
Nastopil je tudi prvi igralec Slovenije
Nejc Zemljak. S soigralcem Anžetom
Bahčem sta v finalu z 2:1 premagala par
Cestnik-Boženk in odnesla 300 evrov.

S turnirjem Oaza open Mozirje 2010,
ki je hkrati finale pokala Slovenije,
pa se bo končala letošnja slovenska
serija v odbojki na mivki. V preureje-
ni Bredent areni so se že v sredo zbra-
li naši najboljši odbojkarji in odboj-
karice, pa tudi tekmovalci iz Španije,
Avstrije, s Hrvaške, iz Srbije, s Češke,
iz Kanade in celo Brazilije. Jutri bo
finale za ženske ob 20. uri, sledil bo
še moški finale, v nedeljo pa bo turnir
mešanih trojk od 9. ure.

TT, DŠ

Na preboldski in mozirski
mivki

Utrinek s preboldskega turnirja

Potem ko so že nekaj ča-
sa vse oči uprte v priprave
slovenske moške košarkar-
ske reprezentance, so se ta
teden začeli pripravljati v
KK Zlatorog.

Laščani so se na prvem tre-
ningu po počitnicah zbrali v
ponedeljek v telovadnici POŠ
Debro. Trener Aleš Pipan
pravi, da bodo celotne pri-
prave opravili kar v Laškem:
»Veliko časa bomo preživeli
v telovadnici in na zunanjem
igrišču v Rečici. Čaka nas tu-
di približno 15 prijateljskih
tekem, ko se bomo merili z
ekipami, ki bodo na pripra-
vah v Sloveniji.« Na prvem
treningu so se zbrali vsi igral-
ci, ki že imajo podpisane po-
godbe, pri čemer Pipan še pri-
čakuje okrepitve: »V teh dneh
bo na preizkušnjo prišlo še

Temnikova le še
na Norveškem

Katja Temnik med svojo zadnjo reprezentančno tekmo na domačih
tleh

Slovenska ženska košarkarska reprezentanca je v
torek na Ježici odigrala drugo kvalifikacijsko tekmo
za preboj v divizijo A, ko je s 67:63 premagala Portu-
galsko.

Kapetanka Katja Temnik je odigrala zadnjo domačo
reprezentančno tekmo, dres z državnim grbom pa bo zad-
njič nosila v nedeljo na Norveškem. Predsednik KZS Ro-
man Volčič je Konjičanki podelil posebno priznanje, s
priložnostnim darilom pa so se ji zahvalile tudi repre-
zentančne soigralke. Temnikova, ki je svojo športno pot
začela pri konjiškem Cometu, je s celjskim Merkurjem
leta 2002 osvojila 1. mesto v uvodni sezoni Jadranske
lige, v naslednjih dveh letih pa je bila s Celjankami dva-
krat državna in enkrat pokalna prvakinja.

DŠ, foto: KZS

Novakovič ostaja
Damjan Novakovič je ob lanski 40. obletnici košarke v Šentjurju užival … … kot trener Šentjurja pa je imel večkrat povsem razrahljane živce.

Potem ko je preostalo precej neznank glede sestave šentjurskega košarkarskega moštva v novi sezoni, je znano,
da glavni strateg ostaja Damjan Novakovič.

Velja za enega najuspešnejših šentjurskih trenerjev, saj je klub, ki bo letos v 1. slovenski ligi igral 11. sezono, letos
pripeljal do končnega 4. mesta v državnem prvenstvu.

MOJCA KNEZ, foto: SHERPA

Miro Firm: »Naš cilj ostaja preboj
v Jadransko ligo.«

Zlatorog ima
visoke cilje

nekaj igralcev, predvsem cen-
tri, saj iščemo samo še igral-
ca za pod košem.« Nekdanji
selektor še dodaja, da se bo
treba čim prej navaditi na no-
va košarkarska pravila, ki bo-
do v veljavo stopila s priha-
jajočo sezono: »Treba se bo
prilagoditi, čeprav mislim, da
niso nič posebnega in nam
ne bodo povzročala težav. S
trening tekmami bodo igral-
ci to avtomatizirali in mislim,
da bo vse v najlepšem redu.«

Ekipi Zlatoroga se je letos
pridružil 21-letni Šentjurčan
Luka Lapornik, ki bo v Laš-
kem ostal prihodnji dve leti:
»Zame je povabilo v Laško
priznanje za dosedanje delo
in mi je v čast, da sem lahko
prišel v takšen klub, kjer
upam, da bom napredoval in
še izboljšal svoje kvalitete.«

Trenutno je na treningih 11
igralcev, Danijel Vujasinovič,
ki še vedno okreva po opera-
ciji kolena, pa vadi po po-
sebnem programu. Da so le-
tošnja pričakovanja visoka,
ne skriva predsednik kluba
Miro Firm, ki pravi, da je
ogrodje ekipe ostalo enako,
le da so vsi eno leto starejši:
»Z dobrimi treningi so tudi
že napredovali in še bodo. Na-
ši cilji bodo gotovo večji, kot
so bili lani, vendar kakšni toč-
no bodo, se bomo z uprav-
nim odborom odločili pred
začetkom tekmovanja, ko
bomo pregledali vso situaci-
jo v klubu in tudi, kaj se do-
gaja v slovenskem prostoru.«
Dodal je, da bo tudi letos cilj
uvrstitev v Jadransko ligo, saj
se mu zdi prav, da delajo v
tej smeri.

Prvo pripravljalno tekmo
bodo Laščani igrali že v to-
rek, ko bodo gostili romun-
sko Steauo, za katero bo le-
tos nastopal nekdanji »pivo-
var« Uroš Lučić. 30. avgusta
se bodo pomerili z moskov-
skim Dinamom.

MOJCA KNEZ

Slovenska rekorderka v metu kopja, članica šentjur-
skega kluba Martina Ratej, je v torek opravila zdravniš-
ko kontrolo gležnja.

Otekline in bolečine ni več, ostala je le še rdečina. Dobila
je zeleno luč za trening in nenadoma se je je polotila silna
želja, da bi nastopila na finalu diamantne lige, na mitingu v
Zürichu. Ta bo naslednji teden v četrtek. »Zdi se mi, da
nisem izgubila veliko moči. Toliko je bilo zamujenega v tej
sezoni … Resnično si želim, da bi bila sposobna dostojnega
nastopa v finalu diamantne lige!« je Martina sporočila po
obisku bolnišnice.

Njen trener Andrej Hajnšek se zaveda, da jo bo izjemno
težko odvrniti od nastopa v Švici, saj si ga premočno želi,
ne glede na stanje njene noge.

DEAN ŠUSTER
Foto: SHERPA

Vse za Zürich!
Martina Ratej si srčno želi, da bi tudi v Zürichu zrla za svojim kopjem.
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V začetku prihodnjega
tedna naj bi na celjskem so-
dišču izrekli sodbo celjske-
mu policistu Mateju Bobe-
ri. V večletnem sojenju so
mu očitali kaznivo dejanje
umora Naserja Beriše leta
1999 v Celju. Policist je vanj
streljal med begom, pri če-
mer je Beriša zaradi hudih
poškodb umrl.

Junija je na sojenju prišlo do
preobrata, saj je pooblaščenec
družine pokojnega Gorazd Fi-
šer spremenil obtožbo iz umo-
ra v kaznivo dejanje posebno
hude telesne poškodbe. Poli-
cistu – če ga bodo obsodili –
grozi od najmanj treh do naj-
več deset let zapora.

Beriša je bil s policijsko pi-
štolo ustreljen na Cinkarniš-
ki poti v Celju. Medtem ko so
tožilci odstopili od pregona
zoper policista, ker naj bi ta
streljal v zmoti, so policista
pred sodišče postavili Beriševi
svojci. Sprva zaradi umora, a
ker je postopek pokazal, da
se ne more utemeljeno trditi,
da je Bobera streljal z name-
nom, da Beriši vzame življe-
nje, so obtožnico spremeni-
li. Gre za enega najodmevnej-

Celjsko tožilstvo je vložilo obtožnico zoper Bran-
ka Mačka, povzročitelja tragične prometne nesreče
na avtocesti pri Arji vasi oktobra lani. Obtožnica
ga bremeni kaznivega dejanja predrzne vožnje s
posledično smrtno prometno nesrečo.

47-letnemu Mačku, ki naj bi bil še vedno na zdrav-
ljenju v Psihiatrični bolnišnici Vojnik, grozi do 12
let zapora. Kot je znano, je Maček oktobra lani pod
vplivom alkohola in z vožnjo v nasprotni smeri na
avtocesti pri Arji vasi povzročil prometno nesrečo.
V njej so umrli trije mladi Celjani, ena oseba pa je
bila hudo poškodovana.

Na prošnjo staršev pokojnih naj bi celjsko okrož-
no sodišče primer obravnavalo prednostno. Vendar
kot je v odgovoru zapisala okrožna sodnica Jožica
Arh Petkovič, v zakonu ni izrecno določeno, da je
treba zadeve, kot je ta, obravnavati prednostno. Poob-
laščenec prizadetih družin odvetnik Franci Matoz
je lani predlagal pripor za Mačka, saj so se v javnosti
pojavila namigovanja, da želi prodati svoje premo-
ženje in zbežati v tujino. Novembra lani je Maček
stopil tudi pred preiskovalnega sodnika. Vodja celj-
skega tožilstva Ivan Žaberl predloga o priporu ni
podprl, in sicer s pojasnilom, da za pripor ne obsta-
jajo utemeljeni razlogi.

MJ

Naslednji teden
kazen ali
oprostitev?
Kmalu konec sojenja v enem od prelomnih primerov v slovenski policiji

ših primerov, ki je povzročil
val ogorčenja tudi v policij-
skih vrstah, kjer menijo, da
se policistu sploh ne bi sme-
lo soditi – v tem primeru za
nobeno kaznivo dejanje.

Sodni senat, ki je junija za-
vrnil še vse dodatne dokaz-
ne predloge s strani polici-
stove obrambe, je med vrsti-

cami že napovedal, da bo ta-
koj po sodnih počitnicah izre-
kel sodbo. Potem je med po-
licisti znova zavrelo. Ti na-
mreč – tako je vsaj neuradno
slišati – bodo na razpisano
obravnavo svojega sodelav-
ca prišli v dvorano masovno
podpret. Opozarjajo pa, da
ne gre za nikakršen pritisk,

le za podporo. Kako bo to v
dvorani izgledalo, bomo vi-
deli prihodnji teden. Sodnik
Martin Jančar je pred sod-
nimi počitnicami za dan D
slovenske policije določil 18.
avgust. Takrat naj bi Bobera
svoj zagovor celo dopolnil.

SIMONA ŠOLINIČ
Foto: SHERPA (arhiv NT)

Sodnik Martin Jančar (desno) je pred sodnimi počitnicami za dan D določil 18. avgust.

Obtožnica
zoper
Branka
Mačka
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Ministrstvo za notranje zadeve je vpe-
ljalo novosti, s katerimi želi zmanjšati
število prometnih nesreč, ki jih povzro-
čijo vozniki začetniki. Dodatno usposab-
ljanje bo obvezno od 13. avgusta.

Dodatno usposabljanje bo nujno za kan-
didate voznike motornih vozil kategorij
A, A2 in B. Vsi vozniki začetniki, ki bodo
izpit opravili po tem datumu, bodo dobili
dodaten karton voznika začetnika za sprem-
ljanje njihovega dodatnega usposabljanja,
na podlagi katerega bodo podaljševali voz-
niško dovoljenje.

V program dodatnega usposabljanje so
uvrstili vožnjo odličnosti, vadbo varne vož-
nje in skupinsko delavnico o varnosti cest-
nega prometa in psihosocialnih odnosih
med udeleženci prometa. Vožnja odlično-
sti vsebuje pogovor, samostojno vožnjo,
analizo in oceno vožnje ter razpravo, sko-
zi katero mora voznik začetnik opredeliti
svoja ravnanja in situacije med vožnjo, po-
dati pa mora svojo lastno oceno o sposob-
nosti upravljanja motornega vozila. Vad-
ba varne vožnje bo potekala na poligonih,
vsebuje pa praktični del, razprave in pred-
stavitve tehnik zaviranja. Na skupinskih
delavnicah se bodo udeleženci seznanili z
razlogi in s posledicami nesreč ter s tvega-
nji pri vožnji.

Kdo, kje in za koliko
denarja?
Vožnjo odličnosti bodo opravljali v av-

tošolah. Kandidat bo v dogovoru z inštruk-
torjem prevozil določeno relacijo, sledili
bosta razprava in ocena voznika in inštruk-
torja. Vadba varne vožnje je trenutno možna
le na poligonu varne vožnje na Vranskem,
vodili jo bodo inštruktorji z ustreznimi li-
cencami. Skupinske delavnice o varnosti
cestnega prometa in psihosocialnih odno-
sih med udeleženci cestnega prometa bo-
do izvajale pooblaščene organizacije. Cen
programa dodatnega usposabljanja in sez-
nama izvajalcev vadbe varne vožnje in sku-
pinskih delavnic na ministrstvu še niso ob-
javili.

Poligon samo na
Vranskem
Kako novosti za mlade voznike in prob-

leme s tem v zvezi komentira Albin Oj-
steršek, vodja ZŠAM Celje? »Pravilniki o
programih za izvajalce so bili izdani že

Vožnje odličnosti se bo moral voznik
začetnik udeležiti po najmanj dveh mese-
cih od izdaje vozniškega dovoljenja, dru-
gega dela pa po najmanj dveh mesecih od
udeležbe na vadbi varne vožnje.

Stroški za pridobitev vozniškega dovoljenja so bili že doslej precejšnji (v povprečju
vsaj okrog tisoč evrov, če je kandidat bolj »nerodne« in »nesrečne« vrste in dela izpit
večkrat, pa še precej več).

Cena vozniškega izpita (za celjske avtošole, v okoliških krajih stanejo ure vožnje več,
ker ni možnosti izbire in konkurence):

- tečaj CPP: med 30 in 60 EUR
- cena zdravniškega pregleda: okoli 30 EUR
- cena izpita iz prve pomoči: 74 EUR
- cena občinskih izpitov: 13,77 EUR + upravna taksa
- ura vožnje: med 15 in 22 EUR
- cena izpitne vožnje: 15,44 EUR
- izdano vozniško dovoljenje: 17,37 EUR
V povprečju kandidati opravijo izpit med 30 in 35 urami, kandidat pa mora opraviti

najmanj 22 ur praktične vožnje in izpitno vožnjo. Določene avtošole ponujajo pakete, ki
vsebujejo tečaj CPP, preizkus znanja teorije, evidenčni karton, preizkus znanja vožnje in
določeno število ur. Za študente ponujajo študentske pakete, ki so cenejši od ostalih.

Novosti za
voznike začetnike
Vožnje odličnosti, za katere še ni točno znano, kako jih
bodo izvajali

leta 2007, vendar so z vsem do zdaj odla-
šali. Eden od pogojev je bila vadbena pro-
ga. Primernih poligonov v Sloveniji prak-
tično ni, primeren je le poligon na Vran-
skem. Na poligonu na Ljubečni bomo za-
to v kratkem začeli z rekonstrukcijo, da
bomo zadostili določenim pogojem. Za
Slovenijo so predvideni štirje ali pet poli-
gonov, kar bo gotovo predstavljalo doda-
ten problem. Program je določen, določe-
ne pa niso cene programa. Prav zaradi te-
ga še ne moremo načrtovati, kako bo vse
skupaj potekalo in kakšen strošek za mla-
de voznike bo predstavljalo dodatno us-
posabljanje,« pravi Ojsteršek.

KRISTIJAN ERJAVEC
Foto: GrupA

Albin Ojsteršek

Savinjsko nabrežje je v
večernih urah premajhno za
vse sprehajalce, kolesarje,
mopediste, rolkarje in dru-
žine z vozički. Namesto mir-
nega sprehoda na poti ob Sa-
vinji se morajo sprehajalci
pogosto umikati objestnim
kolesarjem in mopedistom,
čeprav ogrožajoča vožnja
tam ni dovoljena.

Številni meščani in drugi
obiskovalci mesta se popold-
ne in zvečer zadržujejo ob Sa-
vinji na priljubljeni spreha-
jalni poti na Savinjskem na-
brežju. Čeprav je promet tam
prepovedan, so sprehajalci
ogroženi pred objestneži, ki

Iskra na žagovini
V ponedeljek zvečer je zagorelo v lesnopredelovalnem podjetju Ajda v Šempetru.
Kriminalisti so ovrgli sum, da bi bil požar podtaknjen, in ugotovili, da je ogenj povzro-

čila iskra iz bližnjega dimnika, ki je padla na žagovino. Ogenj, ki je poškodoval del ostrešja
in inštalacijo, je povzročil za tisoč evrov škode. Požar je gasilo več gasilcev iz domačega in
okoliških društev, pri čemer so se trije lažje poškodovali.

MJ, foto: ALEX REBERŠEK

Tudi »starejši« gojijo
59-letnega občana s Teharij pri Celju in 57-letnega Celjana bodo policisti kazensko

ovadili.
Starejša občana sta osumljena, da sta v manjši najeti stanovanjski hiši na območju Celja

gojila konopljo. V hišni preiskavi so našli dva laboratorija, opremljena z napravami za
umetno svetlobo, prezračevanje, uravnavanje vlage in ostalimi pripomočki za vzgojo pre-
povedane droge. Prav tako so našli in zasegli 71 rastlin konoplje, visoke 75–100 centime-
trov. Osumljena sta drogo gojila z namenom nadaljnje prodaje.

MJ

Cik-cak po
Savinjskem
nabrežju

Gneča na Savinjskem nabrežju je velika. Ko mimo sprehajalca, otroka na kolesu ali rolkarja pripelje hitri
mopedist ali kolesar, pred nevarno situacijo rešuje lastna iznajdljivost ali sreča.

z mopedi, s kolesi in z rol-
kami drvijo mimo njih. Pri-
stojni so že pred časom iska-
li odgovore, kako umiriti pro-
met. Neuspešen je bil na pri-
mer poskus enega od polici-
stov, ki je s prižganimi inter-
vencijskimi lučmi na vozilu
lovil objestneža. Lov po na-
brežju bi se lahko končal tra-
gično za starejšega sprehajal-
ca, kršitelj pa je kazni ušel.

»Redarja, ki bi lahko stal-
no izvajal nadzor na tem ob-
močju, ni pričakovati. Ukrep
s silo ni rešitev,« pravi višji
nadzornik medobčinskega
inšpektorata Vinko Andolj-
šek. Je pa rešitev, poleg že

obstoječih, ki prepoveduje-
jo promet za vsa vozila, v po-
stavitvi dodatnih prometnih
znakov na posameznih pri-
ključkih na pešpot, o čemer
so v preteklosti tudi že govo-
rili. Kaže, da se bo namera
vendarle uresničila. »Posta-
vili bomo znake, ki bodo oz-
načevali območje za pešce,«
nam je odločitev o tem vče-
raj sporočil vodja Oddelka za
okolje in prostor ter komu-
nalo na Mestni občini Celje
Miran Gaberšek. Na nabrež-
ju bo torej dovoljeno giba-
nje pešcem, kolesarjem (ka-
terih vožnja je enaka hitro-
sti pešca, op. p.) in poseb-
nim, večinoma dostavnim,
vozilom. »Z nabrežja ne že-
limo izločiti kolesarjev, saj
bi s tem prikrajšali veliko star-
šev, ki tam učijo voziti otro-
ke s kolesom,« še pojasnjuje
Gaberšek. Znake naj bi po-
stavili najkasneje do konca
meseca. Če ne bodo zalegli,
predloga za novo prepoved
(še) ni …

MATEJA JAZBEC
Foto: GrupA
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KUPON
ŠT. 32

RADIO, KI GA BERETE

90,6

95,9

TEDENSKI SPORED
RADIA CELJE

100,3

95,1
VRTILJAK POLK IN

VALČKOV  2009

20 VROČIH
RADIA CELJE

CELJSKIH 5 plus
1. MARJANCA - FANTJE IZPOD LISCE(5)
2. ŽITO – MODRIJANI (3)
3. VESELA DEKLICA – ČAR (4)
4. ČETUDI MAJHNI SMO –

KRAJCARJI (1)
5. ROŽICA – VIGRED (2)

Predlog za lestvico:
POZABLJENO DEKLE - NAVDIH

SLOVENSKIH 5 plus

1. ČISTI RAČUNI, DOBRI
PRIJATELJI – ANS. ROKA ŽLINDRE(3)

2. SPRAŠUJEJO, KAK DOLGO ŠE -
ŠTIRJE KOVAČI (4)

3. VSE SE VRAČA, VSE SE PLAČA –
POVRATNIKI (2)

4. JURJEV SMN – KARAVANKE (5)
5. SOLZNE OČI – AKORDI (1)

Predlog za lestvico:
UŽIVAJ ŽIVLJENJE – RUDI
KRANER S PRIJATELJI

Nagrajenca:
Marlena Vilič, Dobrna 207b, Dobrna
Janez Kitek, Kajuhova 56, Šoštanj

Nagrajenca dvigneta nagrado na
oglasnem oddelku Radia Celje.
Lestvico Celjskih 5 lahko poslušate
vsak ponedeljek ob 22.15 uri, lestvico
Slovenskih 5 pa ob 23.15 uri.

TUJA LESTVICA:

1. MISERY - MAROON 5 (4)
2. BILLIONARE - TRAVIE MCCOY

FEAT. BRUNO MARS (3)
3. PRAYIN’ - PLAN B (2)
4. ROSE COLORED GLASSES - KELLY

ROWLAND (3)
5. JUST BE GOOD TO GREEN -

PROFESSOR GREEN Feat.
LILY ALLEN (2)

6. LIKE WE USED TO - A ROCKET
TO THE MOON (4)

7. TE AMO -  RIHANNA (1)
8. WOOHOO  - CHRISTINA AGUILERA (5)
9. LAY ME DOWN - DIRTY HEADS FT.

ROME (5)
10. WE NO SPEAK AMERICANO  -

YOLANDA BE COOL & DCUP (1)

DOMAČA LESTVICA:

1. IN ROD GRE DALJE – ZMELKOOW (3)
2. DAN OB TEBI - SLAVKO IVANČIČ (3)
3. BIL JE PLES – XEQUTIFZ (2)
4. BREZ MIRU - MARKO VOZELJ (4)
5. DAJTE, DAJTE (HOUSEMOUSE

RMX) - ARSOV FEAT. LARA BARUCA
6. BEŽIŠ - MAJA KAMPL
7. SONCE SIJE - RUDI & THE COOL

VIBES (6)
8. VZEL SI MI SRCE – NUŠKA

DRAŠČEK (2)
9. RAZLIKE - ZGREŠENI PRIMERI (1)
10. NE BI  - APRIL (1)

PREDLOGA ZA TUJO LESTVICO:
SUMMER SONG – LEDDRA CHAPMAN
ALL TIME LOW - THE WANTED

PREDLOGA ZA DOMAČO
LESTVICO:
ZDAJ KO SVA SI BLIZU - ART MUSIC
 ORCHESTRA
DANES BOM JAZ KOT TI – INGRID
MüLLER

Nagrajenca:
Marta Boštjančič, Levstikova 54, Celje
Ivan Jauk, Vibska gora 114, Velenje

Nagrajenca  dvigneta nagrado, ki jo
podarja ZKP RTVS,  na  oglasnem
oddelku Radia Celje.
Lestvico 20 vročih lahko poslušate
vsako soboto ob 18. uri.

SOBOTA, 14. avgust
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00
Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 9.20 Otroški radio, 10.00 Novice, 10.15
Časovni stroj - glasba 60. let, 11.00 Kulturni mozaik, 11.15
Časovni stroj - glasba 70. let, 12.00 Novice, 12.15 Teden-
ski osir, 13.15 Časovni stroj - glasba 80. let, 14.00 Regij-
ske novice, 14.15 Časovni stroj - glasba 90. let, 15.30 Do-
godki in odmevi RaSlo, 17.00 Kronika, 17.40 Jack pot,
18.00 Lestvica - 20 Vročih Radia Celje, 19.00 Novice,
19.15 Glasbeni večerni program, 24.00 SNOP (Radio Tri-
glav Jesenice)

NEDELJA, 15. avgust
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00
Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 Jack pot, 9.15 Luč sveti v
temi, 10.00 Novice, 10.10 Znanci pred mikrofonom –
Ernest Večko, 11.15 Tedenski osir - ponovitev, 12.00
Novice, 12.10 Pesem slovenske dežele, 13.00 Čestitke
in pozdravi, po čestitkah Nedeljski glasbeni veter, vmes
17.00 Sedem dni nazaj, 24.00 SNOP (Murski val)

PONEDELJEK, 16. avgust
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00
Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.45 Jack pot, 9.15 Bingo jack -
predstavitev skladb, 10.00 Novice, 10.15 Ponedeljko-
vo športno dopoldne (do 11.45), 11.00 Poslovne novi-
ce, 12.00 Novice, 12.15 Bingo jack - izbiramo sklad-
bi tedna, 13.00 Kulturni mozaik, 13.15 Znanci pred
mikrofonom - Ernest Večko, ponovitev, 14.00 Regijske
novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 18.00 Poglejte v
zvezde z Gordano in Dolores, 19.00 Novice, 19.15 Vrti-
ljak polk in valčkov s Tonetom Vrablom, 24.00 SNOP
(Murski val)

TOREK, 17. avgust
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00
Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 8.25 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot,
9.15 Zdravo z naravo, 10.00 Novice, 11.00 Poslovne no-
vice, 12.00 Novice, 12.15 Male živali, velike ljubezni,
13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Regijske novice, 15.00 Šport
danes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 17.00 Kronika,
17.45 Jack pot, 18.00 Ni vse zafrkancija, je še znanje -
kviz, 19.00 Novice, 19.15 Zadnji rok z Boštjanom Der-
molom, 21.00 Saute surmadi z Boštjanom Lebnom, 24.00
SNOP (Radio Kranj)

SREDA, 18. avgust
Jutranja nostalgija na Radiu Celje, 5.01 Žinganje (na-
rodnozabavna nostalgija), 5.30 Horoskop, 6.00 Poročilo
OKC, 6.10 Nagradna igra, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja
kronika RaSlo, 8.00 Poročila, 8.25 Poročilo PU Celje,
8.45 Jack pot, 10.00 Novice, 10.15 Kuhajmo skupaj, 11.00
Poslovne novice, 12.00 Novice, 13.00 Kulturni mozaik,
13.20 Mali O - pošta, 13.30 Mali O - klici, 14.00 Regijske
novice, 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi Ra-
Slo, 16.20 Filmsko platno, 17.00 Kronika, 17.45 Jack
pot, 18.00 Pop čvek, 19.00 Novice, 19.15 Večerni pro-
gram, 24.00 SNOP (Radio Kranj)

ČETRTEK, 19. avgust
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00
Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika Ra-
Slo, 8.00 Poročila, 8.25 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack pot,
10.00 Novice, 11.00 Poslovne novice, 12.00 Novice, 12.15
Odmev, 14.00 Regijske novice, 14.15 Kalejdoskop, 15.00
Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi RaSlo, 17.00 Kro-
nika, 18.00 Odmev - ponovitev, 19.00 Novice, 19.15 Ka-
lejdoskop - ponovitev, 20.00 Večerni program, 24.00 SNOP
(Radio Ptuj)

PETEK, 20. avgust
5.00 Začetek jutranjega programa, 5.30 Horoskop, 6.00
Poročilo OKC, 6.15 Časoplov, 7.00 2. jutranja kronika
RaSlo, 8.00 Poročila, 8.25 Poročilo PU Celje, 8.45 Jack
pot, 10.00 Novice, 11.00 Poslovne novice, 11.15 Radi
ste jih poslušali, 12.00 Novice, 12.15 Od petka do
petka, 13.00 Kulturni mozaik, 14.00 Regijske novice,
14.10 Hit lista Radia Celje - s hiti prežeto popoldne (do
19.15), 15.00 Šport danes, 15.30 Dogodki in odmevi
RaSlo, 17.00 Kronika, 17.45 Jack pot, 19.00 Novice,
19.15 Dobra godba, 20.00 Clubbing z DJ Teom, 24.00
SNOP (Radio Ptuj)

Prihodnji teden bo animacijska ekipa
Novega tednika in Radia Celje štrbunk-
nila še zadnjič v tem poletju. Popotova-
nje po bazenih je letos začela v Laškem,
končala pa ga bo izven celjske regije, v
bazenu Term Ptuj. Foto: TimE

Ernest Večko o poti na
konec sveta

Kako stopiti na pot, dol-
go 2.600 kilometrov? Ka-
ko narediti še en korak, ko
je bil že prejšnji neznosno
težak? Kam gre človek na-
prej, ko pride na konec sve-
ta?

O tem bomo to nedeljo v
oddaji Znanci pred mikrofo-
nom govorili z Ernestom Več-
kom, upokojenim delovnim
invalidom in vsestranskim
prostovoljcem. Prvega maja
letos se je izpred gališke cerk-

ve odpravil peš v Lurd v Fran-
ciji, od tam do španskega San-
tiaga de Compostelo in nato
še do Finistere ob Atlantskem
oceanu. »Da najdeš boga in
sebe, ni treba na tako dolgo
pot. Dovolj je prvi korak v
glavi,« pravi Ernest. Z njim
se bo pogovarjala Saška T. Oc-
virk.

Zadnji
štrbunk bo
na Ptuju

Jedro ekipe, ki je letos polepšala dan marsikateremu obiskovalcu bazenov na Celjskem, so sestavljali (z
leve): Branko Ogrizek, Mitja Miklavc, Simona Brglez, Saša Pukl in Nena Lužar.

Na večini štrbunkov je bila tudi Tanja Seme, ki je
kopalcem morala večkrat pokazati, kako se pleše
»račke«.
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“MANDARINCA VLAK” 4 DNI 
Odhoda: 07., 21.10. 

BiH - OBIRANJE MANDARIN

HOTEL MARIANNA 2*SUP. 
Odhoda: 13., 20.8. 

OTOK KRETA    nočitev z zajtrkom       

od 389€

od 219€

HOTEL ALOHA CLUB 4*
Odhoda: 14., 21.8.  

SHARM EL SHEIKH  vse vključeno       

599€

Festival po
ekološko

V žalskem ekomuzeju, Bio parku Nivo, na ribniku Vrbje
in v Gotovljah pod lipami je bil minuli konec tedna Eko-
fest.

Obiskovalci so si med drugim lahko ogledali mikropivo-
varno, ekomuzej, obiskali ribnik Vrbje, opazovali ptice na
ribniku, odšli na zvočno sprostitev v jutranji zarji z gongom
v naravi, se udeležili vegetarijanskega piknika, ekoloških
učnih delavnic, eko tržnice ter kmečke tržnice pod lipami v
Gotovljah in bio bolšjega sejma ter degustirali vina.

MJ, foto: TT

Slovenci smo svoj dolg do
bogate planinske dediščine
v soboto z odprtjem Sloven-
skega planinskega muze-
ja le poravnali. Muzej je za-
živel natančno 115 let po
tem, ko je Jakob Aljaž po-
stavil znameniti stolp na Tri-
glavu.

Muzej tik pred dolino Vrat
v Mojstrani se razprostira na
2 tisoč kvadratnih metrih in
ima podobo kamnite gmote.
Stalna razstava obsega okoli
450 eksponatov, ki se preple-
tajo z interaktivno vsebino,
pri čemer v depojih hranijo
več kot 2.200 predmetov.
Precejšnji delež gradiva so
pridobili s pomočjo planin-
cev in jih k podarjanju pred-

Naveza za vrhove
prihodnosti

metov z vsebino še vabijo.
Muzej ima izobraževalno in
informativno vlogo, saj po-
nuja različne podatke, na pri-
mer o nesrečah v gorah, po-
membnih osebnostih v slo-
venski planinski zgodovini in
geološki ter geografski sestavi
alpskega ozemlja. Celotna
muzejska pripoved je zasno-
vana kot vzpon na goro. Iz-
biramo lahko med 17 vrho-
vi. Preden se povzpnemo na
izbrani vrh, pa moramo spoz-
nati vremenske razmere,
znati poklicati na pomoč ali
preprosto spoznati rastline,
ki jih je tam prepovedano tr-
gati. Muzej je namenjen vsem
generacijam, starejšim kot živ
spomin na čase planinstva in

mlajšim kot opomin in vred-
nota.

Desetletja dolgo
pričakovanje
Prizadevanje za postavitev

muzeja je staro skoraj toli-
ko, kot je organizirano pla-
ninstvo na Slovenskem, saj
prve zapise o »alpskem« mu-
zeju najdemo v Planinskem
vestniku že leta 1901. V času
1. svetovne vojne in v povoj-
nem obdobju je ideja o na-
stanku muzeja zamrla, ven-
dar je spet zažarela leta 1932,
ko so na takratnem Ljubljan-
skem sejmu organizirali raz-
stavo planinstva. Žal je na-
daljnje aktivnosti prekinila
prihajajoča 2. svetovna voj-

Pisana in bogata eko tržnica

Po desetletjih želja in prizadevanj, pa tudi drugačnih pogledov, smo Slovenci dobili svoj planinski muzej.

na. Obdobje po njej je po-
menilo čas ponovnega vzpo-
stavljanja organiziranega pla-
ninstva, obnovo planinskih
postojank in seveda veliko že-
ljo po novih alpinističnih do-
sežkih. Po letu 1950 je bilo
gradiva in razstav s planin-
sko tematiko vse več. V Moj-
strani so zato postavili stal-
no planinsko razstavo Triglav-
ska muzejska zbirka. Podob-
na zbirka je nastala tudi v Tren-
ti. Pismo o nameri za posta-
vitev muzeja – med Občino
Kranjska Gora, Planinsko
zvezo Slovenije in PD Dov-
je-Mojstrana, kasneje sta se
pridružila še Zavod Triglav-
ski narodni park in Gornje-
savski muzej Jesenice – je bilo
podpisano leta 1996, medtem
ko se je gradnja začela avgu-
sta 2007. Zaradi stalnega po-
manjkanja denarja so pred
dvema letoma ustanovili fun-
dacijo Ustanova Avgusta De-
lavca.

Muzej bo od maja do ok-
tobra odprt med 9. in 12. uro
in od 14. do 19. ure, pozimi
pa med 9. in 17. uro. Gre za
poskusni urnik, ki ga bo-
do po potrebi prilagodili obi-
sku. Vstopnina znaša 5
evrov.

Sobotnega odprtja se je
udeležil predsednik države
Danilo Türk, ki je poudaril
pomen slovenskega planins-
tva in organiziranja, delova-
nja gorskih reševalcev in po-
membnih slovenskih gorni-
kov ter alpinistov na vseh
koncih sveta. Osvajanje naj-
višjih vrhov sveta po njego-

Stalna razstava obsega okoli 450 eksponatov, ki se prepletajo z interaktivno vsebino, pri čemer v depojih
hranijo več kot 2.200 predmetov.

vem dokazuje slovensko spo-
sobnost, da je mogoče do-
seči najvišje, kar je v svetu
mogoče. Slovesnega odprt-
ja se je udeležila tudi mini-
strica za kulturo Majda Šir-
ca, svoj del v mozaik kul-

turnega programa pa so pris-
pevali baritonist ljubljanske
opere Marko Kobal in citrar
Tomaž Plahutnik ter doma-
či folkloristi in zborovski
pevci.

MATEJA JAZBEC
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PISMA BRALCEV - INFORMACIJE

Uredništvo objavlja pisma bralcev po svoji presoji v skladu z 
uredniško politiko, razen ko gre za odgovore in popravke v 
skladu z Zakonom o medijih. Dolžina naj ne presega 50 vr-
stic, velikost pisave 14, oziroma največ 3.000 znakov. Daljše 
prispevke krajšamo v uredništvu oziroma jih avtomatično 
zavrnemo. Da bi se izognili nesporazumom, morajo biti pi-
sma podpisana in opremljena s celotnim imenom, naslovom 
ter s telefonsko številko avtorja, na katero lahko preverimo 
njegovo identiteto. V časopisu pismo podpišemo z imenom 
in priimkom avtorja ter krajem, od koder je doma.

UREDNIŠTVO

ODMEVI
Bo Celje dobilo
nebotičnik?
V Novem tedniku v petek,

6. avgusta, je novinarka Bo-
jana Avgustinčič priobčila šir-
ši prispevek pod zgornjim na-
slovom. Obravnavala je na-
mero nekega vlagatelja, da v
Celju postavi nebotičnik. Po-
sebej se je lotila razlogov, ki
niso v prid tej nameri.

Ko sem prebral prispevek,
si nisem mogel kaj, da se ne
bi oglasil. Če se ne bi, bi me
do konca dni peklilo, da ni-
sem izrazil svojega nestrinja-
nja s tako namero. Menim na-
mreč, da objekt takšne vrste
in razsežnosti ne sodi v Ce-
lje na tisto mesto, ki je zanj
predvideno. Glede na more-
biten očitek nekoga, naj se
raje brigam za zadeve Vele-
nja, naj povem, da se še ved-
no čutim toliko Celjana kot
Velenjčana, za kar obstaja ne-
kaj objektivnih razlogov. Zato
mi za mnoga dogajanja v me-
stu ob Savinji in okoli njega
ne more biti vseeno. Še po-
sebej, če gre za kakšen po-
seg v okolje, ki je na priza-
detem območju specifično.

Vseeno mi ni iz mnogih raz-
logov. Najprej zato, ker se za-
deve take narave danes rešu-
jejo z neverjetno lahkotnost-
jo in brezbrižnostjo, po na-
čelu »lako čemo«. Nadalje mi
ni vseeno, ker smo v dobi tak-
šnega divjega liberalnega ka-
pitalizma, ko je edini bog ali
zlato tele po stari zavezi de-
nar. Denar je tudi absolutna
vrednota, s katero se da vse
doseči. Tudi v danem prime-
ru. Če ima nekdo denar, vsee-
no kako je do njega prišel, lah-
ko počne, kar se mu zahoče.

Celje ima tako kot nekate-
ra druga mesta pri nas in v
tujini nekatere slogovne in
druge značilnosti, do katerih
je treba biti skrajno obziren.

To pomeni tudi, da ni vsee-
no, kaj v to okolje na novo
postavimo, še posebej ko gre
za takšen objekt, ki je za to
okolje popoln tujek. Druga-
če povedano pomeni, da ne
bi smeli ponavljati napak, ki
smo jih delali v polpretekli
dobi, saj smo sejali bloke in
stolpnice vsepovsod. Tudi Ce-
lje temu žal ni ušlo. Vendar
se je pri tem početju skoraj v
celoti staro mestno jedro pu-
stilo pri miru, tudi kar se mer
zgrajenih objektov tiče. Zato
Celja le nismo toliko »zasvi-
njali«, kot se je to zgodilo z
Ljubljano, še posebej z Me-
talkino stolpnico. Ljubljana,
ki se je zaradi svojih arhitek-
tonskih in drugih značilnosti
še pred 2. svetovno vojno lahko
primerjala s Salzburgom, te-
ga zdaj ne more več. V koli-
kor bi nekdo menil v Mozar-
tovo mesto ali v Dresden, Fi-
rence, Prago in še kam posta-
viti takšno stolpnico, bi mu
vsak dal jasno vedeti, da tako
ne gre.

Ni mi jasno, kaj investitor
želi s takšno namero doseči,
sporočiti naslednjim rodo-
vom. Ti se bodo zagotovo
spraševali, kaj je moralo biti
nekoč v preteklosti tako hu-
dega, da je do gradnje takšne-
ga objekta prišlo v prizade-
tem okolju. Samo to, da mo-
goče »mora« Celje imeti tudi
nebotičnik, je ideja, ki danes
ni več zanimiva. V preteklo-
sti, sredi 30. let prejšnjega sto-
letja, je bila moda, da mora
vsako večje mesto imeti ne-
botičnik. Tako je v Ljubljani
prišlo do Šubičevega, podob-
no na Reki, Šušaku in še kje.

Če bo celjsko od ljudstva iz-
voljeno vodstvo ocenilo, da ne-
botičnik bo, menim, da je zanj
treba iskati zemljišče kje v Novi
vasi, na Ostrožnem, Lopati,
proti Vojniku in podobno. Nič
še ni zamujeno. Zato Celjani,
premislite, še je čas!

VLADIMIR KORUN,
Velenje

Predvolilne
drame in
komedije - 3.
Srečko Križanec opisuje

svoje videnje problemov v eni
manjših občin, česar ne mo-
rem ocenjevati; presenetila
pa me je njegova teza o dom-
nevnih žrtvah povojnih po-
bojev, iskanju grobišč in po-
sledičnih prebavnih težavah.

Ob nedavnem obisku tabo-
rišča Auschwitz se mi je ob
tamkajšnjem popolnem raz-
vrednotenju človeka in nje-
govega dostojanstva porodil
pojem usmetenje človeka –
ravnanje kot s smetmi na
dvorišču. Misli na trpljenje
sem prenesel tudi na Hudo
Jamo in druga prizorišča po-
vojnih pobojev.Vodič v
Auschwitzu se je ob koncu
ogleda prizadeto vprašal, ali
se je človeštvo kaj naučilo iz
te grozljive izkušnje. Ne in
naštel Ruando, Pol Pota in
Darfur; sam bi dodal Idija
Amina in Srebrenico.

Odkopavanja res ne bodo
obudila mrtvih, ureditev gro-
bišč ali vsaj postavitev obe-
ležij pa predstavlja pieteten
odnos do žrtev krvavega ča-
sa. To naj bo naš prispevek k
humanosti in sklepu nikoli
več!, sicer tega ne moremo
izreči.

JAKOB GROŠL,
Velenje

Predvolilne
drame in
komedije - 4.
Spoštovani g. Lenart Hor-

vatič, vaše pisanje je nedvou-
men opomin, da je denar sve-
ta vladar, in poziv, da ko se
veliki gredo posle, je pač treba
dati glavo v pesek in lepo
molčati. Mi majhni se rajši
prepiramo po časopisu, si do-
kazujemo, kdo ima prav in
kdo ne, veliki pa se smejijo
in kujejo nove načrte. Sve-
toval bi vam, da si tudi ta del
odgovora večkrat preberete,
mogoče boste razumeli.

Kar se tiče g. Srečka Kri-
žanca, mu izražam vso pod-
poro pri delu z veterani, prav
tako pri pisanju knjig, malo
pretiran je morda le izraz »o-
pus« v vašem prispevku. Če
me bo sošolec Srečko tožil
zaradi tega, ker sem v prejš-
njem pismu zapisal, da je bil
dvakrat svetnik, enkrat v LDS,
drugič v SMS, in da je zdaj v

stranki SD – tudi prav, ven-
dar to vedo tudi vsi občani.
Je pa res, da občani mogoče
ne vedo, da je bil imenovan
v tričlanski upravni odbor Ko-
munale Štore kar dvakrat. Pr-
vič na 24. redni seji občin-
skega sveta 25. aprila 2002
in drugič na 2. redni seji ob-
činskega sveta 18. decembra
2002. Tako je v svoj zapisnik
zapisala komisija, ki je bila
imenovana za pregled delo-
vanja komunale in sestavlje-
na iz predstavnikov vseh po-
litičnih strank, ki so v seda-
njem sklicu občinskega sve-
ta. Še enkrat jim čestitam za
pošteno opravljeno delo.

Kako je mogoče, da ne ra-
zumete (ali pa se spreneve-
date?) bistva, za kaj gre v naši
občini? Pogovarjamo se o
milijonih evrov! Pogovarja-
mo se o denarju, ki je ro-
mal v zasebne žepe, občani
pa bomo še dolga leta pla-
čevali mesečne obroke ban-
kam (za avgust 2010 približ-
no 54.000 evrov, podatek z
zadnje seje). Mar res ne ra-
zumete, da nimam potrebe
blatiti našega sedanjega žu-
pana Mirana Jurkoška? Ho-
čem pa povedati resnico, da
je bil prav on edini direktor
Komunale Štore in da je od-
govoren, da je to podjetje
močno prispevalo k današ-
nji zadolžitvi. Da smo ime-
li kljub deblokadi občinske-
ga računa 31. maja 2010 prib-
ližno 4,2 milijona evrov dol-
ga, in to brez nakupa pro-
storov za knjižnico v novi
stavbi Mercatorja na Lipi (do-
datno približno 450.000
evrov). Kako lahko vztraja-
te, da bi morali še vedno mol-
čati in prikrivati resnico? Ali
vam res ni mar, da gre za
ogromno denarja, iz katere-
ga bi se lahko prenovil mar-
sikateri del dotrajanega ce-
stišča, zgradilo marsikaj za
potrebe občanov na Lipi, v
spodnjih Štorah, na Svetini
in drugod po zaselkih? Ta-
ko pa nam ostajajo samo fi-
nančne obveznosti in nič
drugega. Mar je to res tako
težko razumeti ali pa se ne-
kateri le tako spretno spre-
nevedate?

Predlagam, da končamo
to dopisovanje. Predvsem iz
dveh razlogov. Prvi je ta, da
se nam resnično bližajo je-
senske volitve in v tem času

ne želim več presojati ne o
Miranu Jurkošku in ne o
Srečku Križancu. Za to bo
še dovolj časa po volitvah.
Drugi razlog je, da se sošol-
cu Srečku po volitvah ta te-
ma verjetno ne bo zdela več
tako pomembna. Po mojem
mnenju se bo takrat že po-
govarjal s kakšnim tožilcem
in odgovarjal na bolj nepri-
jetna vprašanja, kot je na pri-
mer, zakaj upravni odbor ni
preprečil hudih kršitev pri
poslovanju Komunale Štore.

FRANCI BUSER,
svetnik občine Štore

ZAHVALA
(Za)kuhali smo
skupaj
Na najbolj vroč poletni

dan, 23. julija 2010, smo se

Če imate težave in ne veste, kam bi se obrnili, lahko
pokličete številko našega Modrega telefona 031/569-581,
vsak dan med 10. in 17. uro. Svoja vprašanja za Modri
telefon lahko med ponedeljkom in petkom zastavite tudi
po telefonu 42-25-158.

srečni izžrebanci v akciji
(Za)kuhajmo skupaj zbrali
v gostišču Bohorč v Šentjur-
ju.

Prijazen sprejem gostitelja
in predstavnikov NT&RC nas
je vse presenetil. Pričakova-
li smo, da se bomo dodatno
greli v kuhinji, a smo jo sa-
mo obiskali in pokukali v lon-
ce, kjer je gospa Bohorč že
vse pripravila za naše praz-
ne želodce.

V prijetnem klepetu nez-
nancev ob prihodu smo kaj
kmalu ugotovili, da se neka-
teri že dobro poznamo. Med
sabo smo si izmenjali nekaj
izkušenj, ki jih imamo v ku-
linariki, odgovorili na Nenina
vprašanja, se postavljali pred
Edijev objektiv in uživali ob
bogato obloženi mizi.

Hvala vsem, ki ste mi po-
lepšali vroč poletni dan.

MILENA KOCMAN

Zakaj
priporočeno?
Bralko moti, ker ji dav-

karija pošilja položnice za
davek od premoženja, po-
vezane z lastništvom nje-
nega stanovanja, s pripo-
ročeno pošto. Opozarja, da
bi bilo zanjo bistveno eno-
stavneje ter za državo ce-
neje, če bi to prejemala z na-
vadno pošto.

Tjaša Naraločnik iz Služ-
be za odnose z javnostmi v
Davčni upravi RS odgovarja:
»V kolikor bi davčni organ od-

ločbe vročal z navadno vro-
čitvijo in zavezanec obvez-
nosti po prvem obroku ne bi
poravnal, bi štelo, da odloč-
ba zavezancu ni bila vroče-
na. Davčni organ v primeru
navadnega vročanja namreč
nima potrdila o vročitvi od-
ločbe in s tem tudi ne izvr-
šilnega naslova za morebit-
no izvršbo. Odločbo bi mo-
rali ponovno vročati z oseb-
no vročitvijo, pred tem pa bi
morali na novo določiti ro-
ke plačila obveznosti.«

BRANE JERANKO
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PRODAM
R modus 1,2 16 v, letnik 2008, prevoženih

22.000 km, 4 leta garancije, vsa oprema,
prodam. Telefon 031 469-453. 3299

PRODAM
STISKALNICO za sadje, 80 l in mlin z el.

motorjem, v dobrem stanju, prodam po
zelo ugodni ceni. Telefon (03) 5778-
787 ali 031 393-491. 3370

NOVO prikolico za kosilnico Gorenje Muta,
prodam. Telefon 041 210-105. 3375

HIDRAVLIČNO stiskalnico 150 l, lepo ohranjeno
in 75 l, na navoj, malo rabljeno, prodam.
Telefon 031 806-041 ali 5743-232. 3373

ZETOR 2511, l. 1974, dobro ohranjen in
vrtavkasti zgrabljalnik sip vz 280, pro-
dam. Telefon 041 763-478. 3371

SILOKOMBAJN sk 80, novo strižno kosilnico
in tračni obračalnik 220, prodam. Tele-
fon 031 480-510. Š478

PRODAM
V CELJU, Kulturniška ulica, obrtna cona Trnovlje

jug, prodam gradbeno parcelo, 1.350 m2,
z lokacijsko informacijo za gradnjo poslov-
no stanovanjskega objekta, cena 60 EUR/
m2. Telefon 030 924-600. 2899

V okolici Celja, 17 km izven, prodamo
starejšo hišo, podkleteno, 9×12 m, z
garažo velikosti 4×5 m. Velikost zem-
ljišča 1.300 m2. Dokumentacija ureje-
na, elektrika, voda, telefon, centralno
ogrevanje na olje. Cena 95.000 EUR.
Telefon 031 609-533. 3343

HIŠO na lepi sončni legi, lahko je kot vikend,
v Gorici pri Slivnici, prodam. Telefon 070
862-230. 3342

STANOVANJSKO hišo, primerno za večje družine
ali dve, prodamo v kraju Studence pri
Žalcu. Nudimo možnost obročnega plačila,
pomoč pri financiranju. Hiša je v celoti
opremljena in vseljiva, oddaljena od AC
Arja vas 4 km oz. 5 minut. Hiša stoji sredi
zelenja in neokrnjene narave in je pravi raj
za počitek. Informacije po telefonu 041
463-048. p

PLANINSKA vas, občina Šentjur. Ugodno pro-
damo starejšo hišo s hlevom, zemljiščem,
6.000 m2 in gozdom, 2.500 m2. Hiša stoji
na lepi lokaciji, ima el., vodo, tel. priklju-
ček, asfalt do objekta. Cena 35.000 EUR.
Telefon 041 599-185. 3335

VIKEND, okolica Vojnika, novogradnja, estri-
hi, stropovi, ometi, instalacije dokonča-
no. Na parceli elektrika, voda in telefon,
prodamo. Cena 38.000 EUR. Telefon
041 998-660. 2703

STARO hišo s številko, vodo, elektriko, na
lepi lokaciji, z lepim dvoriščem in nekaj
zemlje, v Sedlarjevem 27, Polje ob Sotli,
blizu Olimja - Toplic Podčetrtek, pro-
dam. Telefon 5829-104 ali Zagreb
003851 3861-247. Š 479

ZEMLJIŠČE, 500 m2, prodam. Cena ugodna.
Telefon 041 267-481. Š 480

KUPIM
VIKEND ali zidanico, do 40.000 EUR, kupim.

Telefon 031 400-673. 2972

ZAZIDALNO parcelo, na relaciji Petrovče-
Žalec-Šempeter, kupim. Telefon 041
616-559. 3303

PRODAM
DVOSOBNO stanovanje v Rogaški Slatini

prodamo. Telefon 031 648-605. 3073

ENOINPOLSOBNO stanovanje, delno ob-
novljeno leta 2006, opremljeno, v 1.
nadstropju, velikost 41,40 m2, dve
kleti, v Trubarjevi 55 a v Celju, proda-
mo za 50.000 EUR brez posrednika.
Telefon 041 611-660. n

CELJE, center. Stanovanje, 40 m2, popol-
noma opremljeno, v Prešernovi 2, vpi-
sano v zemljiško knjigo, prodam, od-
dam. Informacije 041 698-116. Če ne
odgovorim na klic, vas pokličem na-
zaj. 3163

ODDAM
PIRAN. 20 m plaža, opremljen, klimatizi-

ran, manjši apartma, 2 + 2 osebi, od-
dam. Cena 30 do 35 EUR. Telefon (03)
5719-419, 041 453-597. Ž 80

IZPLAČILO GOTOVINE TAKOJ!
Posojilo lahko vračate s položnicami 

(tudi za osebe z nižjimi dohodki). 
                               , d.o.o.,

Mariborska cesta 86, 3000 Celje, 
tel: 059/22-66-00, 051/88-66-00

Atrij
stanovanjska zadruga z.o.o.

Ljubljanska cesta 20, Celje
03 42 63 110

http://www.sz-atrij.si,
www.sloveniapropertyatrij.si; 

info@sz-atrij.si

ŠTORE – PEČOVJE, lepa 
nova hiša (brez fasade), ki sestoji iz 
kletnih prostorov, pritličja (110 m2), 
nedokončane mansarde in terase, 
velike kar 25 m2. Hiša je na mirni in 

sončni lokaciji z lepimi razgledi.
Cena: 300.000 EUR

Info: 041 329-179
violeta.stojs@sz-atrij.si

ZA AVTOMOBILISTE - MALI OGLASI

Prihaja audi A7 sportback

Audi A7 sportback

Nemški Audi predstavlja prve uradne fotografije svo-
jega A7, petvratnega kupeja, ki bo zapolnil praznino
med A6 in A8.

V dolžino bo A7 meril sko-
raj pet metrov (pravzaprav
497 centimetrov), imel bo tu-
di 535 litrov velik prtljažnik

z možnostjo povečanja na
1390 litrov. Na začetku bo
avto na voljo zgolj s šestvalj-
niki, in sicer z dvema dizel-

skima in dvema bencinski-
ma motorjema, pa s pogo-
nom zgolj na prednji kole-
sni par ali pa 4x4, ki se pri
tej avtomobilski hiši imenu-
je quattro. Menjalnika bosta
dva, brezstopenjski multitro-

nic in 7-stopenjska prestav-
na avtomatika DSG. Kot ka-
že sedaj, se bo A7 tudi na slo-
venskem trgu pojavil septem-
bra, znana je tudi osnovna
nemška cena – dobrih 51 ti-
soč evrov.

Drugo leto renault latitude

Renault latitude

Francoski Renault po
upokojitvi safrana oziroma
vel satisa ni imel velikega,
nekakšnega reprezentanč-
nega vozila.

Na bližnjem moskovskem
avtomobilskem salonu in
oktobra v Parizu bo tovar-
na na ogled postavila novi
veliki renault, ki bo meril
v dolžino skoraj 490 cm. La-
titude, kot naj bi se avto-
mobil imenoval, naj bi si-
cer na trge pripeljal v za-
četku leta 2011, narejen pa
je oziroma bo na osnovi
samsunga SM5, ki so ga pred
časom začeli prodajati na
južnokorejskem trgu (Sam-
sung je v Renaultovi lasti).

Seveda bo imel latitude
številne sestavne dele in
elektronske sisteme, ki so

skupno delo industrijske
skupine Renault-Nissan,
oprema naj bi poudarjala

potovalno udobje in tudi
prestiž … Cena seveda še ni
znana.
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MALI OGLASI - INFORMACIJE

OBVESTILO OGLAŠEVALCEM!
Oglasni oddelek NT&RC bo v času od 19. 7. 

do 31. 8. 2010 od ponedeljka do petka odprt od 
7.30 do 16. ure, ob sobotah pa od 8. do 12. ure.

STANOVANJE v Celju, na Lavi, 34 m2,
novo, opremljeno, oddam. Telefon
051 351-676. p

V BRODARJEVI 4 v Celju, I. nadstropje,
oddam ali prodam stanovanje, 36
m2. Cena po dogovoru. Telefon 040
484-139. 3334

DVOSOBNO stanovanje, na mirni lokaciji,
blizu centra Celja, oddam. Najraje sam-
ski osebi ali mirnemu paru. Telefon 041
364-140. 3357

V PIRANU, blizu Punte, oddam popolno-
ma opremljeno garsonjero, za počit-
nikovanje, po ugodni ceni. Telefon
040 245-454. 3390

ODDAM
CELJE, Vrunčeva ulica, oddam garažo v

najem. Telefon 051 348-302. p

PRODAM
SKORAJ nerabljeno peč Kuppersbusch prodam

za 80 EUR. Telefon 041 399-347. 3316

PRALNI stroj, zamrzovalno omaro, kotno
sedežno, kuhinjske elemente, sušilni
stroj, zamrzovalno skrinjo, peč na drva,
peč na olje in ostalo, prodam. Telefon
040 869-481. 3358

ŠTEDILNIK kombiniran, za centralno kurjavo,
nov, kurišče na levi strani, prodam. Cena po
dogovoru. Telefon 5797-061. Š 475

PRODAM
DIATONIČNO harmoniko, novo, prodam. Ug-

lasitev bc, es, as. Cena 1.700 EUR. Tele-
fon 041 372-378. L 315

PRODAM
DRVA, cepana na 1 m, bukev in ostale vrste

lesa, prodam. Po želji kupca razrežem in
dostavim. Telefon 041 375-282. p

BUKOVA drva, razžagana na kratko ali
metrska, s prevozom, ugodno prodam.
Telefon 031 776-591. 2685

BUKOVA drva, dolžinska, metrska ali kratko
nažagana, z dostavo, ugodno prodam.
(Omejena količina brezovih drv). Tele-
fon 051 359-555; www.drva.info. p

ROBNIKE Kikinda, nove, 25 kom in sobna
vrata, 5 kom, prodam za 150 EUR.
Telefon 5718-674. 3378

DRVA dolga, v hlodih, bukova ali mešana
ter kratko žagana, z dostavo, prodam.
Telefon 040 211-346. p

DESKE in plohe, parjene in neparjene
bukve, oreha, hruške ter deske in
plohe javorja, lipe, hrasta, češnje,
kostanja, akacije, ter deske za ostreš-
je, vse zračno suho, prodam. Telefon
040 211-346. p

PRODAM
NESNICE, grahaste, rjave in črne ter bele

težke piščance, prodamo. Kokoši so
redno cepljene. Nakup 10 živali - pe-
telin brezplačno. Kmetija Winter, Lo-
pata 55, Celje, telefon (03) 5472-
070, 041 763-800. p

NESNICE, rjave, grahaste, črne, tik pred
nesnostjo, prodam. Brezplačna dostava
na dom. Vzreja nesnic Tibaot, telefon
(02) 582-1401. p

PRAŠIČE, od 20 do 220 kg, domača hrana,
možno tudi očiščeni odojki, ugodno pro-
damo za samo 3,90 EUR/kg. Dostava.
Telefon 070 714-599. Š 444

PRAŠIČE, mesnate pasme, od 30 kg naprej,
možna dostava, prodam. Telefon 031
506-383. Š 470

BIKCE, simentalce in črno bele, možna dostava,
prodam. Telefon 031 506-383. Š 470

PRAŠIČE, domače vzreje, težke od 30 kg
naprej, možna dostava ter breje ali
nebreje mladice linije 12, prodam. Tele-
fon 031 509-061. 3323

KRAVO, po izbiri, prodam. Telefon 031 664-
293. 3348

DVOLETNO žrebico, mirno in vredno ogleda,
vajena paše in otrok ter odojke mesnate
pasme, iz domače reje, prodamo. Tele-
fon 041 996-166. 3348

KRAVO in telico, obe simentalki, breji 7
mesecev, prodam. Brežnik, Lopata 16,
telefon 041 763-799. 3364

VEČ krav simentalk in bele piščance, sta-
re 3 tedne, prodam. Telefon 031 858-
087. 3398

KRAVO simentalko, v 9. mesecu brejosti,
tretje tele, prodam. Telefon 031 834-
153. 3380

TELIČKE simentalke, težke od 150 do 200 kg,
prodam. Telefon 031 559-820. L 323

PRAŠIČKE, stare 9 tednov, domače reje,
prodam. Cena 50 EUR za enega. Telefon
051 264-642. 3393

BIKCE in telice simentalce ter brejo kobilo,
prodam. Telefon 041 906-913. 3387

KRAVO, staro 5 let, prodam. Cena po dogo-
voru. Telefon (03) 5774-721. 3384

BIKCE simentalce, 250 kg, prodam. Telefon
041 577-067. Š 483

BIKCA simentalca, težkega okrog 330 kg,
prodam. Telefon 5791-097. Š 481

BURSKEGA kozla, starega od 1 do 2 leti, kupim.
Telefon 5794-115, 041 939-207. 3374

ODDAM
MUCO, staro 3 mesece, lepo in igrivo, od-

dam. Telefon 041 552-626. 3386

PRODAM
RDEČE vino, možna dostava, ugodno pro-

dam. Telefon 041 382-735. 3153

DOMAČO koruzo, naravno sušeno, mož-
na dostava, prodam. Telefon 041
261-676. 3194

SLIVE, lepe, debele in rana jabolka, večjo
količino, ugodno prodam. Telefon 031
747-930. 3262

NA integrirani kmetiji Novak, Rečica 52, Šmart-
no ob Paki nudimo vso zelenjavo za vlaga-
nje in predelavo po zelo ugodni ceni.
Telefon (03) 5885-921, 031 691-414. Ž

VINO, laški rizling in chardonnay, prodam.
Telefon 051 822-360. Š 471

VINO, izabela in jurka, po 0,50 EUR, pro-
dam. Telefon 041 412-924, (03) 5771-
964. 3332

KRMNI krompir prodam. Telefon 041 297-
961. Š 474

SLAMO v kockah, seno v okroglih balah in ječmen,
prodam. Telefon 041 763-478. 3371

PRODAM
RABLJENO strešno opeko, 150 m2, za 500

EUR in motorno žago Alpina 70 pro-
dam za 70 EUR. Telefon 070 718-
702. 3326

KOSILNICO 190 Westmag, z gnetilnikom in
kobilo, prodam. Telefon 5727-175. Ž 81

GUMI voz, 16 col, s kasonom in dva
komata za konje 21-23 col, prodam.
Brežnik, Lopata 15, Celje. Telefon
5471-303. 3364

HRASTOV sod 3.300 l prodam ali me-
njam. Telefon 040 523-891. Š 473

MOTOR Yamaha 125 tdr, metrska drva in
zapravljivček z lesenimi kolesi, ugodno
prodam. Telefon 041 812-961. 3389

KRAVO simentalko, drugič brejo in suha
brezova drva, prodam. Telefon 031
455-114, 070 312-528. 3391

KUPIM
VOZILA, cela, poškodovana, od letnika 1998

naprej in baker (el. vodniki, lahko celi,
neolupljeni) kupim. Gotovina takoj. Te-
lefon 031 783-047. Š 462

PREDNJE gume, za traktor 4×4, kupim. Kličite
zjutraj ali zvečer na telefonski številki
5795-021 ali 041 763-893. 3377

DEKLETA in ženske, moški vas spoznati
želijo, se tudi na kmetijo preselijo. Tele-
fon 031 836-378, Zaupanje, p. p. 40,
Prebold. Ž 82

MLAD fant želi spoznati dekle in ji izka-
zati iskreno ljubezen. Telefon 041
959-192. Ž 83

58-LETNI moški išče žensko za pomoč v
gospodinjstvu. Če si razočarana, tako
kot jaz, se oglasi na telefonsko številko
(03) 5771-999. 3361

IŠČEM delo - čiščenje doma (tudi pranje in
likanje) in poslovnih prostorov. Telefon
031 680-747. 3369

PO telefonu 041 629-644 ali osebno
vam po vaši želji svetujemo in izposo-
dimo veliko raznovrstnih strojev in
naprav za gradbeništvo, obrt, vrt-
narstvo, vinogradništvo, itd. Izposo-
jevalnica SAM, Ul. bratov Dobrotinš-
kov 13, Celje. n

IZVAJAMO vse vrste strojnih izkopov, iz-
gradnjo dvorišč (tlakovanje, asfalti-
ranje…), izgradnjo in sanacijo kana-
lizacijskih sistemov ter ostala gradbe-
na dela. Telefon 051 377-900. GMG
Vinder, d. o. o., Zadobrova 126, Škofja
vas. 3300

PREMOG in drva, zelo ugodno, z dostavo.
Telefon 041 279-187. Prevozništvo
Vladimir Pernek, s.p., Sedlašek 91,
Podlehnik. n

KVALITETNO in po zelo ugodnih cenah
izdelujemo demit fasade. M3Grad
d.o.o., Gosposvetska 3, Celje, Telefon
041 771-104. 3360

V PETEK, 6. avgusta okrog 17.10 se je na
cesti Šentvid - Grobelno, natančneje
pri hišni številki Završe 1 zgodila
prometna nesreča. Udeležena sta bi-
la tovornjak z rumeno kabino in oseb-
ni avto Fiat Punto rdeče barve. Oči-
vidce te nesreče naprošamo, da pokli-
čejo na telefonsko številko 041 719-
957. 3382

MESO mlade krave in žrebičko poni prodam
ter kupim mulčar kladivar 130. Telefon
031 511-186. Š 478

IŠČEM pošteno gospo, ki bi se bila pri-
pravljena preseliti k meni, v skupno
gospodinjstvo, v blok. Stroške bi si
delili in tako lažje in lepše živeli v
sožitju obeh. Starost do 70 let. Tele-
fon 031 892-942. 3394

OPRAVIČILO. Sosedi Mariji Čretnik, Fran-
kolovo 47, se opravičujem za žaljive,
nepremišljene besede. Marta Sodin,
Frankolovo 37. 3392

KNJIGO avtorja Rajka de Martija, Pot do
ozdravitve, lahko naročite po telefo-
nu 031 304-098, email: rajkodemar-
ti@gmail.com. 3397

PRAŠIČE, težke od 20 do 30 kg, prodam.
Telefon 041 996-017. 3379

KRAVO in teličko prodam. Telefon 041 210-
105. 3376

BIKCA, starega 10 dni, črnobelega, pro-
dam. Telefon 031 465-719. 3372

DVA bikca simentalca, 260 in 270 kg,
prodam. Telefon 070 866-657. Š 477

ZLATE prinašalce, mladiče, čistokrvne, pro-
dam. Telefon 051 617-912. Š 477

LABRADORCE, cepljene mladiče prodam.
Telefon 070 866-657. Š 477

BIKCA ls pasme, starega 10 mesecev, pro-
dam. Okolica Velenja. Telefon (03)
5890-349, 051 638-171. Ž 84

KRAVO simentalko, po prvem teletu, pripuš-
čeno, prodam. Telefon (03) 5735-179,
030 675-206. 3395

KUPIM
VSE vrste krav in telic za izvoz odkupujemo.

Plačilo takoj. Telefon 040 647-223. Š 459

VSE vrste krav in telic, za zakol, kupim. Plačilo
takoj. Telefon 041 653-286. Š 476
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Kadar človek umre,
se zemlja razmakne od bolečine.

Smrt zaboli žive.
Vzame jim glas.

Nastane veliko tišine.

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi drage mame,
 babice, prababice in tete

ALBINE CIGOJ
iz Celja, Na Zelenici 15
(15. 9. 1927 - 31. 7. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom,
prijateljem in znancem za izraženo ustno in pisno

 sožalje ter darovano cvetje in sveče.
Hvala za spremstvo na njeni zadnji poti.

Hvala dr. Marku Dreščku in sestram doma starostnikov
 Lipa Štore za trud in lajšanje bolečin.

Zahvaljujemo se tudi pogrebni službi Ropotar za
organizacijo pogreba. Hvala g. kaplanu za opravljen

 pogrebni obred in darovano sveto mašo.

Žalujoči vsi njeni, ki smo jo imeli radi.
3339

Kogar imaš rad,
nikoli ne umre -

le daleč, daleč je …

Z A H V A L A

Ugasnilo je življenje naše drage

FRANČIŠKE
POTOČNIK

iz Čreškove, Nova Cerkev
(4. 12. 1942 - 10. 7. 2010)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom,
prijateljem in znancem, ki ste jo obiskovali in bodrili v
času njene bolezni ter jo pospremili na njeni zadnji poti.
Hvala za izrečeno sožalje, darovano cvetje, sveče in

 svete maše.

Žalujoča: mož Karli ter hčerka Jožica z družino
3353

Z A H V A L A

Pride čas, ko si izmučeno srce
želi le spati,

v sen večni potovati,
ko življenje je zaključeno.

Ob boleči izgubi drage mame, stare mame, prababice

IVANE SKALIČ
 iz Klenovega

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem,
sosedom, znancem in delovnim organizacijam za vso
pomoč, izrečena sožalja, darovano cvetje in sveče.

Posebno zahvalo za ves trud, podporo in nesebično
pomoč ob hudi bolezni dolgujemo zdravnici dr. Nataši
Knez, patronažni sestri Tanji, dr. Mirjani Rajer iz
Onkološkega inštituta v Ljubljani in osebju Splošne

 bolnišnice Celje in Bolnišnice Topolšica.

Hvala kaplanu Klemnu Jagru za opravljeno zadnje slovo,
govornici za poslovilni govor in pevcem za odpete pesmi.

Vsem iskrena hvala, da ste jo v tako velikem številu
 pospremili na njeni zadnji poti.

Žalujoči: hčerke Romana, Ivica, Mira, Marija in
Helena z družinami, vnuki Mateja, Simona, Andre-

ja, Marko, Karmen, Suzana, Matija in Dejan ter
pravnuki Lučka, Nina, Luka in Pia.

p.

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi drage
mame, babice, prababice,

 tašče in tete

NEŽE POŽLEP
iz Velikih Grahovš 39, Laško

(9. 1. 1913 - 22. 7. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem sorodnikom, sosedom,
prijateljem, znancem ter oddelku pralnice Splošne
bolnišnice Celje, za izražena pisna in ustna sožalja,

 darovano cvetje, sveče in svete maše.
Iskrena hvala patru Marjanu za opravljen cerkveni
obred, pevcem za odpete žalostinke in govornici ge.
Zinki za besede slovesa. Hvala pogrebni službi Veking

 za organizacijo pogreba.

Vsem in vsakemu posebej iskrena hvala.

Žalujoči: sinova Franc in Karel in hčerka Štefka z
družinami ter ostalo sorodstvo
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V  S P O M I N

Mineva deset let žalosti ob izgubi
drage mamice in stare mame

JELKE TKALEC
(18. 10. 1944 - 12. 8. 2000)

Hvala vsem, ki jo skupaj z nami nosite v srcu, postojite
ob njenem grobu, položite cvet in prižgete sveče.

Žalujoči vsi njeni.
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Z A H V A L A

Zapustil nas je dragi mož

VINCENC IVŠEK
iz Zabreža nad Rimskimi Toplicami

(8. 2. 1920 - 28. 7. 2010)

Iskreno se zahvaljujemo vsem sorodnikom, prijateljem
in znancem za izrečena sožalja ter darovano cvetje,
sveče in darove za svete maše. Hvala gospodu župniku
Iztoku Hanžiču za lepo opravljen pogrebni obred,
šmiklavškemu pevskemu zboru za odpete pesmi, Fran-
ciju Kapunu za poslovilne besede ter pogrebni službi

 Komunale Laško.
Hvala tudi Društvu upokojencev in Društvu invalidov iz

 Rimskih Toplic ter podjetjema Paron in Tondach.

Žalujoči vsi njegovi.
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A zvečer je strt, bolan,
tiho, tiho legel.

Ves napor je bil zaman:
sonca ni dosegel.
(Kajetan Kovič)

Z A H V A L A

Ob boleči in nenadomestljivi izgubi dragega moža in očeta

IVANA JAZBINŠKA
iz Pristave pri Lesičnem
(29. 8. 1951 - 22. 7. 2010)

se iskreno zahvaljujemo vsem, ki ste mu v času njegove
bolezni stali ob strani, ga bodrili, obiskovali in mu
pomagali. Iz srca hvala vsem, ki ste nam ob njegovem
odhodu nudili oporo, nam kakorkoli pomagali in nam
stali ob strani ter našega dragega moža in atija v tako
velikem številu pospremili k večnemu počitku.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči: žena Milica, hčerka Polonca in sin Robi
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Celje
Poročili so se: Marta

MEDVED iz Celja in Borut
KOVAČIČ iz Moravč, Serge-
ja GJURAN in Miran VEBER,
oba iz Celja, Vesna MEJAČ
in Borut PELIKAN, oba iz
Celja.

Laško
Poročili so se: Sonja

SIKOŠEK iz Krškega in Uroš
JELEN iz Višnje vasi, Darja
POLAK in Darko KOREN,
oba iz Kisovca.

Mozirje
Poročili so se: Klara

PELIPENKO iz Javorja in To-
maž ŽELEZNIK iz Bukove-
ga Vrha, Brigita KOLŠEK iz
Lok pri Mozirju in Andre
GOLA-VŠEK iz Skornega pri
Šoštanju.

Celje
Umrli so: Jožef

TRAVNER iz Letuša, 66 let,
Mihaela JANEŽIČ iz Celja,
86 let, Ivana SKALIČ iz Kle-
novega, 80 let, Anton
JELENC iz Šentjurja, 75 let,

Ana MENIH iz Velenja, 92
let, Martin POLJ-ŠAK iz
Podpeči pri Šentjurju, 84
let, Frančišek ZLO-VŠE iz
Ljubije, 81 let, Marija
PAPEŽ iz Placa, 85 let, Mi-
lan LEBAN iz Celja, 61 let,
Vid PALIR z Vrh, 86 let,
Branko PREZELJ iz Celja,
64 let.

Laško
Umrli so: Dragomil MAR-

TINČIČ iz Jagnjenice, 61 let,
Vilim SEČKI iz Sevnice, 71
let, Marija GORENC iz
Ljubljane, 92 let.

Šentjur pri
Celju
Umrl je: Jože DEBELJAK

iz Ostrožnega pri Ponikvi,
70 let.

Šmarje pri
Jelšah
Umrle so: Danica RESNIK

iz Križan Vrha, 48 let, An-
tonija JAZBEC iz Srebnika,
90 let, Ana KRIŽAN iz Ro-
gatca, 79 let, Angela ZDO-
UC iz Rogatca, 90 let. Mo-
zirje

Umrla sta: Alojzij POLJ-
ANŠEK iz Dobletine, 90 let,
Simon KOLAR iz Dobleti-
ne, 29 let.

Velenje
Umrli so: Frančiška SR-

NELJ iz Borovnice, 89 let,
Tereza GERM iz Zabukovi-
ce, 83 let, Anton SREBRE
iz Šoštanja, 96 let, Jožef
DERČAR iz Tržišča, 77 let,
Franc VIDEM-ŠEK iz Vele-
nja, 89 let.

INFORMACIJE

Bolečino se da skriti
tudi solze včasih zatajiti.
A ne veš draga mama ti,

kako zelo boli, ko te v našem
domu zdaj več ni.

Z A H V A L A

Ob boleči izgubi naše drage

IRENE KOSTANJŠEK
(15. 2. 1956 - 1. 8. 2010)

Bolečina je velika, le čas jo bo obrusil, izbrisal nikdar.
Do takrat pa nam je v tolažbo topla in živa misel na

 Irenino skromnost, poštenje in delavnost.
Hvala vsem, ki ste jo kot tako poznali. Da vas ni malo,
ste dokazali, ko ste jo skupaj z nami položili k večnemu
počitku. Hvala vsem sorodnikom, prijateljem, znan-
cem, ki ste nas bodrili in pomagali v najhujših dneh,
darovali cvetje, sveče, denarno pomoč ter izrazili pisna
in ustna sožalja. Hvala duhovniku za lepo opravljen
pogreb, pogrebni službi Zagajšek, Pevkam Skladate-
ljev Ipavcev Šentjur in Moškemu pevskemu zboru
Šentvid pri Grobelnem ter zdravniškemu osebju Onko-
loškega inštituta v Ljubljani. Posebna zahvala še
enkrat sorodnikom za pomoč in podporo v času njene

 bolezni in v trenutkih žalosti.
Vsem in vsakemu posebej še enkrat iskrena hvala.

Žalujoči vsi, ki smo te imeli radi
L 325
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VODNIK

Podjetje NT&RC, d.o.o. 
Direktor: Srečko Šrot
Podjetje opravlja časopisno-založniško, radijsko in 
agencijsko-tržno dejavnost
Naslov: Prešernova 19, 3000 Celje, telefon (03) 42 
25 190, fax: (03) 54 41 032, Novi tednik izhaja vsak 
torek in petek, cena torkovega izvoda je 1 EUR pet-
kovega pa 1,25 EUR. Tajnica in naročnine: Majda 
Klanšek. Mesečna naročnina je 8,30 EUR. Za tujino 
je letna naročnina 199,20 EUR. Številka transakcij-
skega računa: 06000  0026781320. Nenaročenih ro-
kopisov in fotografij ne vračamo.

Tisk: Delo, d.d., Tiskarsko središče, Dunajska 5, 
direktor: Bogdan Romih. Novi tednik sodi med pro-
izvode, za katere se plačuje 8,5% davek na dodano 
vrednost.

NOVI TEDNIK
Odgovorna urednica: Tatjana Cvirn
Namestnica odg. ur.:  Ivana Stamejčič 
Računalniški prelom: Igor Šarlah
Oblikovanje: www.minjadesign.com
Fotografija: Sherpa, GrupA
E-mail uredništva: tednik@nt-rc.si
E-mail tehničnega uredništva: tehnika.tednik@nt-rc.si

RADIO CELJE
Odgovorna urednica: Janja Intihar
Namestnica odg. ur.: Bojana Avguštinčič
E-mail: radio@nt-rc.si.
E-mail v studiu: info@radiocelje.com

UREDNIŠTVO
Milena Brečko-Poklič, Mateja Jazbec, Brane Jeran-
ko, Špela Kuralt, Polona Mastnak, Urška Selišnik, 
Branko Stamejčič, Simona Šolinič, Dean Šuster, Sa-
ška T. Ocvirk
Tajnica uredništva: Tea Podpečan Veler

AGENCIJA
Opravlja trženje oglasnega prostora v Novem tedniku 
in Radiu Celje ter nudi ostale agencijske storitve.

Pomočnica direktorja in vodja Agencije: Vesna Lejič

Propaganda: Zlatko Bobinac, Simona Brglez, Voj-
ko Grabar, Viktor Klenovšek, Nina Pader, Rok Za-
ložnik, Marjan Brečko
Telefon: (03)42 25 190
Fax: (03)54 41 032, (03)54 43 511
Sprejem oglasov po elekt. pošti: agencija@nt-rc.si

DRUŠTVO REGIONALNA VARNA
HIŠA

Telefon 492-63-56

KRIZNI CENTER ZA MLADE
Telefon 493-05-30

ŠENT - Slovensko združenje za
duševno zdravje

(dnevni center in stanovanjske skupine)
Gregorčičeva 6 - pisarna,

3000 Celje
tel. št. 03/ 428 88 90

MATERINSKI DOM
Telefon 492-10-14

DRUŠTVO SOS TELEFON ZA
ŽENSKE IN OTROKE -

ŽRTVE NASILJA
080-11-55, vsak delavnik od 12.00

do 22.00, ob sobotah, nedeljah in
praznikih pa od 18.00 do 22.00.
Faks za gluhoneme 01-524-19-93,

e-mail: društvo-sos@drustvo-sos.si

ZAVOD VIR, DNEVNI CENTER ZA
POMOČ ODVISNIM
Telefon 490 00 24,

031 288 827

SLOVENSKO DRUŠTVO HOSPIC
OBMOČNI ODBOR CELJE

Dodajati življenje dnem in ne dneve
življenju; Kocenova 4 - 8, Celje

tel.: 03/548 60 11 ali
051/ 418 446

DRUŽINSKI INŠTITUT BLIŽINA,
telefon: 03/492-55-80

Skupine: za starše, za razvezane,
za ženske, žrtve psihičnega ali

fizičnega nasilja, za moške storilce
nasilja ali žrtve psihičnega nasilja

CENTER ZA POMOČ NA DOMU
Telefon 03 427-95-26 ali 03 427-95-28

DRUŠTVO OZARA CELJE
Pomoč ljudem s težavami

v duševnem zdravju,
Kocenova ul. 4, 3000 Celje

Pisarna za svetovanje in
stanovanjska skupina:

ponedeljek-petek od 8.-16. ure;
telefon: 03 492 57 50 ali 492 57 51

Uradne ure: ponedeljek in sreda
od 9.-13. ure.

DRUŠTVO ZAKONSKI IN
DRUŽINSKI INŠTITUT ETEOS

031 555 844, www.eteos.si,
info@eteos.si, Gosposka ulica 2, Celje

Svetovanja in pomoč pri dojenju,
prehrani in vzgoji najstnikov.

Srečanja za starše z otroki
do 6 leta starosti.

AL-ANON – skupnost svojcev
alkoholikov vam pomaga v primeru

alkoholizma v družini.
Pokličite tel.

01/251 30 00, 041/590 789,
spletna stran: ww.al-anon.si

PD Celje - Matica vabi v nedeljo, 15.
avgusta, na Okrešelj. Ob 14. uri bo na-
mreč na Okrešeljski trati sveta maša za
žrtve gora.

PLANINSKI
KOTIČEK

Sobota ob 21. uri, atrij mladinskega
centra: Jazoo; koncert – nu jazz, etno,
fusion, elektronika in ambientalna glas-
ba.

Od ponedeljka, 16. avgusta, do pet-
ka, 20. avgusta: Kreativne počitnice
v MCC; ustvarjanje in družabne igre;
dnevna udeležba za otroka znaša 1 evro.

Četrtek ob 21. uri, MCC kavarna;
Nepal okoli Annapurn; potopisno pre-
davanje Klemna Sagadina.

Spored od 13. do 16. 8.
Kinematografi si pridržujejo pravico

do spremembe programa.

Mrk – domišljijski romantični triler
20.30, 22.50
Odrasli – komedija
13.05, 16.45, 18.55, 21.05, 23.15
Ulični ples – glasbeni film, 3D
21.10, 23.25
Kot noč in dan – akcijska komedija
13.20, 16.20, 18.40, 21.00, 23.30
Izvor – misteriozni ZF-triler
14.40, 17.40, 20.40, 23.35
Zadnji gospodar vetra – akcijska
domišljijska pustolov., 3D
14.20, 19.20, 21.40, 23.45
Superžur – komedija
12.05, 16.55, 19.10, 21.30, 23.50
Svet igrač – animirana družinska pustolov.,
sinhroniziran, 3D
11.50, 12.00, 14.10, 16.40, 17.00, 19.00
Zadnji gospodar vetra – akcijska
domišljijska pustolov.
12.10, 15.50, 18.10
A-ekipa – akcijska komedija
13.00, 16.50, 19.05, 21.25, 23.55

legenda
vsak dan
petek, sobota
sobota, nedelja

SOBOTA in NEDELJA
19.00 in 21.00 Triki – komična drama

PETEK
21.00 Vampirska ljubezen – grozljivka

PETEK
19.00 Predmestni krokodil – otroški film
21.00 Kot noč in dan – akcijska komedija

SOBOTA
19.00 Kot noč in dan
21.10 Robin Hood – akcijska drama

NEDELJA
16.00 Predmestni krokodil
18.00 in 20.30 Razmetane postelje – romantična

drama
20.15 Kot noč in dan

PONEDELJEK
21.00 Bombna misija – akcijska vojna drama

PETEK, 13. 8.

10.00 Mestno otroško igrišče Velenje
Poletne počitnice na otroškem
igrišču
zabavno-ustvarjalni dopoldnevi za
otroke

10.00 Knjižnica Velenje
Igralne urice

15.00 (do 19.00) Ekomuzej hmeljars-
tva in pivovarstva Žalec
Dan odprtih vrat

20.30 Atrij Velenjskega gradu
Oto Pestner
koncert legende slovenske glasbe

21.00 Park pred Gimnazijo Velenje
Tribute Motorhead
napovedni koncert festivala Kuni-
gunda

21.00 Ekomuzej hmeljarstva in
pivovarstva Žalec
Fešta band
koncert velenjskih trubačev

21.00 Evropska ploščad Rog. Slatina
Duet Andreja Klinc-Tomaž Za-
muda
koncert; slovenska popevka, džez,
soul …

21.00 MC Patriot Slov. Konjice
Žur na petek, 13.

SOBOTA, 14. 8.

8.00 (do 13.00) Ploščad pri Centru
Nova Velenje
Kmečka tržnica

8.00 (do 12.00) Cankarjeva ulica
Velenje
Bolšji sejem

10.00 Muzej novejše zgodovine Celje
Muca Copatarica
lutkovna predstava v izvedbi gle-
dališča Bičikleta

10.00 Trg v Šaleku
10. starotrški dan
predstavitev starih obrti, obisk gro-
fa Celjskega in Barbare …

10.30 Galerija Velenje
Brane Solce
predstava Teatro Papelito Strigali-
ca

17.00 (do 19.00) Ribnik Vrbje
Na Luno in nazaj
Ponirkove otroške delavnice

20.30 Žička kartuzija
Katalena
koncert v okviru Poletnih glasbenih
večerov v kartuziji

21.00 Evropska ploščad Rog. Slatina
Boštjan Bračič
zaključni koncert festivala Musica

NEDELJA, 15. 8.

14.00 Graška Gora
Graška Gora poje in igra
35. mednarodni festival

17.00 (do 19.00) Ribnik Vrbje
Na Luno in nazaj
Ponirkove otroške delavnice

PONEDELJEK, 16. 8.

10.00 Mestno otroško igrišče Velenje
Poletne počitnice na otroškem
igrišču
zabavno-ustvarjalni dopoldnevi za
otroke

10.00 Knjižnica Velenje
Igralne urice

11.00 MC Patriot Slov. Konjice
Več kreativnosti
ustvarjalne delavnice

PETEK, 13. 8.

18.00 Mestna plaža
Risanje s kredami po Savinj-
skem nabrežju

SOBOTA, 14. 8.

21.00 Celjski mladinski center
Jazoo
koncert

PONEDELJEK, 16. 8.

17.00 Mestna plaža
Tečaj rolanja za najmlajše

18.00 Mestna plaža
Oblikovanje iz gline

Pokrajinski muzej Celje: Alma M.
Karlin: Poti; Svetišča ob reki, Srednje-
veški tlakovci na Slovenskem; do pre-
klica.

Muzej novejše zgodovine Celje: Celj-
ski magistrat – Besede z balkona, do 30.
9.; Ne meč’te piskrov stran – inštalacija
Jureta Cvitana, Manje Vadla in Marka
Požlepa na temo Emo posode; do 19. 9.
Iz muzejskega sveta: razstava karikatur
avtorja Geira Heigna, do 31. 8.

Galerija sodobne umetnosti in Li-
kovni salon Celje: Slikanje za radost,
japonsko slikarstvo devetdesetih. do 15.
8.

Galerija Račka: zbirka Grda Račka –
dopolnjena zbirka erotičnih predmetov,
do 31. 8.

Galerija likovnih del mladih: raz-
stava likovnih del avtorjev do 20 let na
temo Etno oblačila in folklora mojega
ljudstva in razstava likovnih del otrok iz
Afganistana, do 30. 8.

Zgodovinski arhiv Celje: Holokavst,
genocid …, do 30. 9.

Porta B KIT: razstava Jurklošter in
revitalizacija samostanov, do 4. 9.

Galerija Mercator Celje: Arpad Ša-
lamon: Variacije, do 9. 9.

Galerija Velenje: razstava akaderm-
skega slikarja Jožeta Mariniča, do 21.
8.

Mestna občina Velenje – avla: Im-
presije: razstava fotografij na platnu An-
dreje Ravnjak, do 6. 9.

Savinov likovni salon: Nova foto-
grafija – pripovedi, razstava fotografij,
do 31. 8.

Kulturni dom Slov. Konjice: Žička
kartuzija - evropski in kulturni epicen-
ter na naših tleh: Fotografije Konjic ne-
koč in danes: obe do 1. 9.

Anina galerija Rog. Slatina: Ernest
Artič: Glasba čopiča, do 5. 9.

Slovensko-bavarska hiša Podsre-
da: Fotografska razstava od Donačke
do Bohorja fotografa Mirana Orožima,
do 31. 8.

Grad Podsreda: razstava Svetlobni
sprehodi Erne Ferjanič, do 29. 8.

Dvorec Strmol Rogatec: razstava IV.
likovne kolonije Rogatec-Strmol 2010,
do 26. 8.

Pokrajinski muzej Celje: Kulturno-
in umetnostnozgodovinska razstava, La-
pidarij in Celeia, mesto pod mestom
(Knežji dvorec).

Hermanov brlog – MNZ Celje: Kraš-
ki ovčar pri Hermanu Lisjaku, do 31.
12.;

Pokrajinski muzej Celje, Planina
pri Sevnici: Etnološka zbirka Šmid.

Zgornji trg Šentjur: stalna arheo-
loška razstava Rifnik in njegovi zakla-
di.

Ipavčeva hiša Šentjur: Ipavca – živ-
ljenje in delo Gustava in Benjamina Ipavca.

Muzej Laško: Laško – potovanje skozi
čas; Geologija okolice Laškega; Pivo-
varstvo in zdraviliški turizem.

Muzej novejše zgodovine Celje: Ži-
veti v Celju, Zobozdravstvena zbirka.

Otroški muzej Hermanov brlog:
Kraški ovčar pri Hermanu Lisjaku.

Fotografski atelje Josipa Pelikana:
stalna postavitev.

Dvorec Strmol: Kuharca (Pokrajin-
ski muzej Celje); Hetiške tkanine in ve-
zenine (Pokrajinski muzej M. Sobota);
Mednarodna zbirka likovne umetnosti.

Galerija Vlada Geršaka Celje, raz-
stavni prostor Salona pohištva Tri-
pex Celje, gostišče Hochkraut Tremer-
je, restavracija na celjski železniški
postaji, Celeiapark in pošta Celje: li-
kovna dela Vlada Geršaka.

Galerija Dan: prodajna razstava del
različnih avtorjev.

Galerija Oskarja Kogoja Celje: pro-
dajna razstava izdelkov iz serij Nature
in Energy Design ter Cesarica Barbara
Celjska, oblikovalca Oskarja Kogoja ter
grafik Rudolfa Španzla na temo Celjski
grofi.

Knjižnica Gimnazije Celje – Cen-
ter: likovna dela dijakov umetniške Gim-
nazije Celje – Center.

Galerija Mozaik Celje: razstava stal-
ne umetniške zbirke.
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Nagradni
razpis

Nagradna križanka

Ime in priimek:

Naslov:

Ona: Oseba, ki vam ne da
miru, bo skovala premišljen na-
črt, kako vas osvojiti. Težko bo-
ste ostali ravnodušni, zato se
ne sprenevedajte, temveč uži-
vajte v nežnih trenutkih, ki vas
čakajo. Ne boste obžalovali!

On: Iskali boste različne mož-
nosti, kako priti do največjega
profita, pri tem pa malo pozabi-
li na zasebne zadeve. Še dobro,
da vas bo partnerka predramila
in vas spet spravila na pravo pot.

Ona: Prijeten pomenek vam
bo razkril še več, kot ste priča-
kovali. Ne vzkipite, ampak vse
skupaj dobro premislite. V lju-
bezni se vam obeta prijeten do-
godek, ki vam bo še dolgo os-
tal v spominu.

On: Nikar ne premišljujte pre-
dolgo, saj vas lahko nekdo pre-
hiti. Pomislite, kakšna škoda bi
bila izpustiti takšno priložnost,
zato ne omahujte, temveč zgra-
bite možnost in jo dobro izkori-
stite.

Ona: Nekdo se bo poskušal
iz vas pošteno norčevati, a bo-
ste na srečo še pravi čas spre-
gledali njegove namene in mu
nastavili prebrisano zanko. Na
koncu se boste vsemu skupaj
prav pošteno nasmejali.

On: Naj vas ne skrbi, saj se
bodo stvari zasukale še veliko
bolje, kot ste si zamislili. Izko-
ristite ugodno priložnost, saj
bo prinesla poslovno in zaseb-
no zadovoljstvo. Ne pozabite,
vsak je sam svoje sreče kovač!

Ona: Upate, da bo spet vse po
starem, čeprav dobro veste, da
to ni mogoče. Ozrite se raje malo
v prihodnost, kjer vas čakajo pre-
sneto prijetne reči. Ne pozabite
odpisati na prejeto pismo!

On: S prijatelji se boste po-
dali na prijeten potep, ki pa se
bo končal na povsem nepriča-
kovan način. Spoznali boste ose-
bo, ki vam bo v prihodnjih ted-
nih namenila veliko več kot sa-
mo prijateljstvo.

Ona: Komaj začeta ljubezen
bo začela preraščati v resnejšo
zvezo, kar bo prineslo tudi ob-
veznosti, ki jih doslej niste bi-
li vajeni. Treba se bo malce pri-
lagoditi, kar vam v tem trenut-
ku niti ne bo tako težko.

On: Še vedno se ne boste us-
peli otresti nelagodnega občut-
ka, da vas nekdo zasleduje. Po-
mislite na dejanja iz bližnje pre-
teklosti in marsikaj vam bo bolj
jasno. Še najbolje, da skušate
skleniti kompromis.

Ona: Partner vam bo predla-
gal obisk prijateljev, ki so vaju
pred časom povabili v svoje no-
vo domovanje, vi pa se boste
obirali, saj boste imeli za ko-
nec tedna povsem drugačne na-
črte. Poskusita s kompromisom.

On: Ne uspavajte se, saj se
vam še vedno ponuja precej za-
nimiva ljubezenska romanca,
za katero ni razloga, da bi vam
ne ugajala. Kdor ni zadovoljen
s tistim, kar ima, ne bo nikoli
dosegel tistega, kar želi.

Ona: V družbi sodelavcev bo-
ste raztreseni in vzkipljivi, za-
to se ne spuščajte v kaj večjega
in tveganega, vsaj kar se tiče
poslovnih reči. Poiščite si bolj
veselo družbo in pozdravite »sla-
bo« voljo.

On: S premišljeno poslovno
potezo boste dobili kar precejš-
njo prednost, kar vam bo omo-
gočilo malo mirnejše nadalje-
vanje. Poskusite se zbrati, pred-
vsem pa si napolnite svoje ba-
terije.

Ona: Izkoristili boste prilož-
nost na ljubezenskem področ-
ju, kar vam bo v življenje prine-
slo marsikateri prijeten trenutek.
Sicer bo teden mineval v priča-
kovanju vikenda, ko si obetate
nekaj izredno prijetnega.

On: Razveselite partnerko s
pozornostjo, ki jo bo zelo raz-
veselila, posredno pa tudi vam
olepšala teden. Proti koncu ted-
na boste šli na kratek potep, ki
vam bo pregnal črne misli in
olajšal srce.

Ona: Partnerjeve pripombe
naj vam bodo v spodbudo, ne
pa, da ga vselej dajete v nič. V
ljubezni je pač treba upošteva-
ti tudi mnenje partnerja, ne pa
samo riniti z glavo skozi zid.

On: Posvetite vikend raje part-
nerki, ki bo to vsekakor znala
ceniti, ne pa da se venomer pe-
hate za novimi in novimi po-
slovnimi uspehi. Denarja imate
dovolj, poskrbite raje tudi za lju-
bezen.

Ona: Pojavil se bo neznanec,
ki se bo očitno želel spoprijate-
ljiti z vami. Kljub temu, da bo-
ste sprva kar nekako preveč ne-
zaupljivi, se vam obeta prav pri-
jetno doživetje.

On: Neprijetno presenečenje
vas bo ponovno odtrgalo od do-
ma in prisililo k resnejšemu pri-
stopu k poslu. Zašli boste v ve-
like finančne težave in presne-
to se boste morali potruditi, da
se boste izvlekli iz njih.

Ona: Dolgo čakanje se vam
je splačalo, saj ste končno dose-
gli to, kar že dolgo želite. Poču-
tili se boste kot že dolgo ne, to
pa bo botrovalo uspehu v lju-
bezni. Nikar ne bodite tako
skromni!

On: Sprejeli boste povabilo in
ne bo vam žal. Vrnitev v stare
čase ima v sebi nekaj roman-
tičnega in to vam je všeč. Še
preden se boste zavedli svoje
sreče, bo vse natanko tako, kot
ste si samo želeli.

Ona: Ta teden boste uspeli po-
storiti vse nepriljubljene oprav-
ke, ki ste jih venomer prelagali
na kasnejši čas. Polni poleta se
boste lotili dela in hitro ugoto-
vili, da vam gre vse kot po ma-
slu.

On: Poiskali boste prijatelji-
co, ki ste jo pred kratkim spoz-
nali in razvil se bo prijeten kle-
pet. Kaj več bo odvisno pred-
vsem od vas, zato nikar ne oma-
hujte, temveč izkoristite prilož-
nost, ne bo vam žal!

1. nagrada: darilni bon v vrednosti 30 evrov
Tradicionalne kitajske medicine

2. nagrada: vstopnica za 4 osebe na
prireditev Dežela Celjska vabi …

3.-5. nagrada: vstopnica za 2 osebi na
prireditev Dežela Celjska vabi …

Vstopnica za srednjeveško prireditev
Dežela Celjska vabi … omogoča brezpla-
čen prevoz na Stari grad Celje v soboto,
28. avgusta. Odhod prvega avtobusa s stare
avtobusne postaje (železniška postaja)
ob 11.45.

Pri žrebanju bomo upoštevali vse pra-
vilne rešitve (geslo), ki jih bomo prejeli na
dopisnicah na naslov: NT&RC, Prešerno-
va 19, 3000 Celje do četrtka, 19. avgusta.

Danes objavljamo izid žrebanja križan-
ke, ki je izšla 6. avgusta.

Rešitev iz št. 61
Vodoravno: PTA, LOT, ARO, ANGELA,

LEA, LAIK, NUDIST, ALGEBRA, ADRE-
SAR, TERME, TONY, MARK, KAMRA,
PISMO, TT, ATLAS, CANOVA, ARD, OSA,
UHO, ZEN, KONEC, KARL, TAGE,
TEOLOG, ASEKURAT, IN, O’NEAL,

CERKNO, KES, TAST, KNE, ARIJA, EOS,
LAV, GRADEN, EDI, BAS, PETROV,
KREACIJA, OTA, RAFAEL NADAL, NIKE,
NORNA, RANT, SKIF, STEAK, ALGA

Geslo: Junaka kolesarske dirke po Fran-
ciji

Izid žrebanja
1. nagrado, darilni bon v vrednosti 30

evrov Tradicionalne kitajske medicine,
prejme: Edvard Vranjek, Na zelenici 8,
3000 Celje.

2. nagrado, vstopnica za 1 osebo v De-
želo savn Term Dobrna in bon za pico
Gostišča Hochkraut, prejme: Zora Semm,
Predenca 19, 3240 Šmarje pri Jelšah.

3.-5. nagrado, zgoščenko zabavne glas-
be, prejmejo: Veronika Flis, Vojkova 4, 3000
Celje; Alenka Obran, Prožinska vas 74a,
3220 Štore in Jožica Jazbec, Brdo 10, 3225
Planina pri Sevnici.

Vsi izžrebani nagrajenci bodo obvesti-
la o nagradah prejeli po pošti.
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Sestra in brat, Urška Sed-
minek Tamše in Gašper Sed-
minek, sta mlad in ambicio-
zen par, ki uživa v lepoti in
estetiki ter sledi vsem tren-
dom, ki vladajo v neusmilje-
nem svetu lepote, ki ga vse
bolje spoznavata. Lani in le-
tos sta bila mlada Žalčana za-
dolžena za podobo misic, la-
ni Mirele Korač, mis Univer-
se 2009, letos pa za videz Ma-
rike Savšek, mis Universe
2010.

Brat in sestra, ki sta mlada
in uspešna podjetnika, sta se
lepoti zapisala v najstniških
letih. Ena od posebnosti, ki
ju označuje, je, da sta oba ro-
jena 14. februarja, na valen-
tinovo, toda sedem let nara-

Župan Podčetrtka Peter
Misja ni ravno plašen mož
in še kar nekaj ga je skupaj,
če bi se moral braniti. Am-
pak temu občanu nadnarav-
ne velikosti, ki ga je srečal
pred nekaj dnevi, se je ven-
darle rajši nekoliko umikal.
Verjetno zaradi previdnosti,
da ga ne bi po nesreči podrl.
Kasneje se je izkazalo, da ve-
likan na hoduljah sploh ni
»njegov« občan, ampak ga za
»svojega« šteje Zoran Janko-
vić, ter da nastopa na prire-
ditvah kot šaljivi redar.

BJ

Korčula po celjsko
Rek, da vse poti vodijo v Rim, bi v času poletnih dopustov za kar precej Celjanov lahko

preuredili tako, da je lenarjenje in razvajanje na soncu najslajše na Korčuli. In tisti, ki jo
enkrat obiščejo, se na otok vračajo znova in znova. Za tokrat smo pokukali kar k našim
sodelavcem …

Foto: VANESA MüLLER

V družbi Nataše Müller in Aljoše Bončina zasanjan pogled Mateje Podjed, sicer zaprisežene Celjanke, ki se po
upokojitvi vse več zadržuje tudi na Bledu, kaže, da sta sonce in morje vendarle na prvem mestu …

Da vroče sonce ne »udari« preveč, Miro Podjed svetuje klobuček na glavo, Nataši Müller pa je za ohranjanje
kondicije malih sivih celic predpisal vsaj partijo šaha dnevno.

Še zadnje povsem brezskrbno poletje pa sta uživala Boštjan Dermol in njegova Martina Nadoh. Na fotografiji se
sicer ne vidi dobro, a Boštjan čas do menjavanja pleničk meri že v tednih in ne več mesecih. Če se bo družinica tudi
prihodnje poletje podala na Korčulu, se bo od tega opravila pri malčku ali malčici lahko v tem času oddahnil.

Z občanom nadnaravne
velikosti

Valentinovo
kot navdih za
misice

zen. Oba ustvarjata v Žalcu
in sta »na svojem« že od 19.
leta. V tem času sta si ustvari-
la zavidljiv sloves in splošno
prepoznavnost v širšem slo-
venskem prostoru. O vseh jav-
nih osebah, pevkah, vodite-
ljicah, ki so šle skozi njune
roke, pravzaprav niti ne želi-
ta posebej govoriti, obe zad-
nji misici pa sta izjemi. Ma-
rika Savšek je zadnja, ki je mi-
nule tedne pred odhodom na

izbor v Las Vegas obiskovala
frizerski salon Gath in salon
lepote Urška, kjer se je pre-
pustila razvajanju frizerja
Gašperja in kozmetičarke
Urške. Glede na to, da je to
že druga mis (po lanski Mire-
li Korač in ostalih lepoticah,
ki za svoj videz skrbijo v Žal-
cu), je to vsekakor veliko priz-
nanje za mlada savinjska »u-
metnika« Gašperja in Urško.

DT

Mis universe Marika Savšek z Urško Sedmi-
nek Tamše …

… in z Gašperjem Sedminekom
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